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Το υπέρ γράφημα
της εβδομάδας

«Απορρήτου» συνέχεια...

0
 Καραμανλής με την ομιλία του στα Ανώγεια έκανε 
ξεκάθαρη την απόσταση που τον χωρίζει από τον Κυριάκο 
Μητσοτάκη στο σκάνδαλο των υποκλοπών. Μάταια 
προσπαθεί το κυβερνητικό επιτελείο και τα φιλικά προς την 
κυβέρνηση ΜΜΕ να πείσουν για το αντίθετο.

0 Κώστας Καραμανλής αναφερόμενος στις παρακολουθήσεις ήταν 
σαφής: «Η επίκληση του απορρήτου υποτάσσεται στην ανάγκη 
κάθαρσης του δημοσίου βίου».
0 Κυριάκος Μητσοτάκης στην Επιτροπή της Βουλής, διά των βου
λευτών του, για να συγκαλύψει τις ευθύνες είτε τις δικές του είτε
του ανεψιού Γρηγοριάδη και του Κοντολέοντα, επικαλέστηκε το 
απόρρητο, παρά το γεγονός ότι ο κανονισμός της Βουλής προ
βλέπει ρητά ότι σε παρόμοιεε περιπτώσεις το απόρρητο δεν 
ισχύει.
Η διάσταση Καραμανλή Μητσοτάκη είναι ολοφάνερη, ακόμη και
για τους φανατικούς, αυτούς που έχουν ενσωματωθεί στο σύστημα 
της σημερινής εξουσίας και κάνουν τους χαζούς. Η θέση του Κα
ραμανλή να «ξεκαθαριστεί ποιοι και με ποια δικαιολογία ζήτησαν 
κάτι τέτοιο και ποιοι και πώς ενέκριναν τις παρακολουθήσεις» 
και η δήλωση ότι «το να προκλήθηκαν τα γεγονότα αυτά από 
κυβερνητική πρωτοβουλία είναι, εκτός από αντιδημοκρατικό και 
παράνομο, τόσο πέρα από κάθε όριο νοσηρής φαντασίας και 
πολιτικής ανοησίας που είναι αδιανόητο», δημιουργούν την υπό
νοια για ενοχή του πρωθυπουργού.
Μένει να μάθουμε αν θα ανεχθεί ο Καραμανλής και οι καρα- 
μανλικοί αυτό το «αδιανόητο»} Ωστόσο ούτε η ηολυαναμενόμενη 
συνεδρίαση της Επιτροπής Θεσμών και Διαφάνειας δεν έφερε 
κάποιο αποτέλεσμα για τις παρακολουθήσεις της ΕΥΠ.Ήταν μια 
κωμωδία! Τα δύο πιο επίμαχα πρόσωπα, τα οποία γνωρίζουν τα 
πάντα για το σκάνδδλο, σχυρώθηκαν και πάλι ηίοω οπό το 
«απόρρητο» και, δεν είπαν τίποτα. Δυο απλά πράγματα ηερίμεναν 
να ακούσουν οι βουλευτές αλλά και οι πολίτες οπό τον Γρήγορή 
Δημητριάδη, γενικό γραμματέα του πρωθυπουργού και τον Π. 
Κοντολέοντα: Γιατί παρακολουθούσαν τον κ. Ανδρουλάκη: Και 
αν ηαρακολουθούνται άλλα πολιτικά πρόσωπα.
«Δεν Αέω ούτε ναι ούτε όχι», είπε ο Δημητριάδης! «0 Πρωθυ
πουργός δεν γνώριζε».
Και το κρίσιμο ερώτημα είναι: Αλήθεια, αν η ΕΥΠ παρακολουθεί 
και άλλα πολιτικά πρόσωπα και δεν ενημερώνει τον πρωθυ
πουργό, που έχει την υπέρτατη πολιτική ευθύνη, ηώς θα πα- 
ρέμβει ο κ. Μητσοτάκης για να αποτρέψει την παρακολούθηση, 
αν κρίνει ότι είναι «λάθος»;
Για να το πούμε πολύ ωμά: Αν ο νέος διοικητής της ΕΥΠ Θεμι
στοκλής Δεμίρης κρίνει ότι πρέπει να παρακολουθήσει τον 
Αλέξη Τσίηρα για «λόγους εθνικής ασφάλειας», δεν θα ενη
μερώσει τον πρωθυπουργό, όπως δεν τον ενημέρωσε και ο 
προηγούμενος για την παρακολούθηση του Ανδρουλάκη;
Είναι δυνατόν να συμβαίνουν τέτοια πράγματα και να τα καταπί
νουμε αμάσητα; Είναι δυνατόν η ομαλότητα της πολιτικής ζωής να 
εξαρτάτσι από τις διαθέσεις των αρχιΚΥΠατζήδων; Είναι δυνατόν 
ο πρωθυπουργός να αποδέχεται ελαφρό τη καρδία ότι τέτοια πρό
σωπα μπορεί να δρουν ανενόχλητα, επειδή ισχύει κάποιο κα
τάπτυστο απόρρητο;
Η κωμωδία αυτή πρέπει να τελειώσει. Είναι αδιανόητο να μην έχει 
δοθεί μια καθαρή απάντηση στο ερώτημα γιατί παρακολούθησαν 
τον Ανδρουλάκη.
Είναι αδιανόητο ο πολιτικός κόσμος να εΕαρτάται από τιε διαθέ
σετε προσώπων, που δεν λογοδοτούν σε κονένον. Είναι αδια
νόητο ο πρωθυπουργός, οι υπουργοί και οι βουλευτές της ΝΔ να
αποδέχονται ότι οι αρχηγοί τηε ΕΥΠ κάνουν ό.τι θέλουν, με
την επίκληση τηε «εθνικησ ασφάλειοε» και δεν δίνουν λογα
ριασμό. περιθεθλημένοι με την ασφάλεια τηε «υυοτικότηταε». 
Σύσσωμη η αντιπολίτευση ταυτίζεται με την άποψη που εξέφρασε 
από τα Ανώγεια ο Κώστα Καραμαλής, πρώην πρωθυπουργός της 
Ν.Δ., ότι «Η επίκληση του απορρήτου υποτάσσεται στην ανάγκη 
κάθαρσης του δημοσίου βίου... 'Ολα στο φωσ λοιπόν... και από 
εκεί και πέρα απαραίτητες και με διακομματική συνεργασία οι 
διορθώσεις του θεσμικού καθεστώτος, που διέπει και την άοση 
του τηλεφωνικού απορρήτου, αλλά και την εν γένει λειτουργία 
των μυστικών υπηρεσιών. Αυτά τα στοιχειώδη για να αποτραπεί 
η περαιτέρω απαξίωση των θεσμών».
0 κ. Μητσοτάκης και η παρέα του φορτώνονται με πολύ βαριά 
ευθύνη. Το να επιτρέπεται σε ανεύθυνα ως προς την πολιτική ευ
θύνη πρόσωπα να κρύβονται πίσω από το «απόρρητο» είναι απα
ράδεκτο, ανεύθυνο και επικίνδυνο. Η πολιτική ζωή γυρίζει πίσω 
σε περιόδους ανωμαλίας, από τις οποίες πιστεύαμε ότι έχουμε βγει 
οριστικά...
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Επίσκεψη της υπουργού Πολιτισμού & Αθλητισμού 
Λίνας Μενδώνη στον αντιπεριφερειάρχη Φλώρινας 

στο πλαίσιο συναντήσεων με αιρετούς και 
παραγωγικούς φορείς της Φλώρινας

Τ
ον Αντιπεριφερειάρχη 
Φλώρινας Σωτήρη 
Βόσδου επισκέφτηκε 
κυβερνητικό κλιμάκιο, με 

επικεφαλής την Υπουργό 
Πολιτισμού & Αθλητισμού,
Λίνα Μενδώνη, την Τρίτη, 6 
Σεπτεμβρίου 2022, στο 
πλαίσιο συναντήσεων με 
αιρετούς και παραγωγι
κούς φορείς της πόλης.
Την Υπουργό συνόδευαν ο 
Βουλευτής Φλώρινας, Γιάν
νης Αντωνιάδης, ο Γενικός 
Γραμματέας Ιθαγένειας, Αθα
νάσιος Μπαλέρμπας και στε
λέχη των υπουργείων 
Πολιτισμού & Αθλητισμού και 
Εσωτερικών.
Η Υπουργός, συναντήθηκε με
Πολιτιστικούς φορείς της Φλώρινας τρου Φλώρινας και τον Πρόεδρο 
και των Πρεσπών, τον Δήμαρχο του Εμπορικού Επιμελητηρίου 
Πρεσπών Παναγιώτη Πασχαλίδη, Φλώρινας και ακολούθως συναντή- 
εκπροσώπους του Εργατικού Κέν- θηκε με τον Αντιπεριφερειάρχη

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ

Μαιευτήρας Γυναικολόγος
- ΜΟ. ΡΗΩ

Ειδικός Αναπαραγωγικής Ιατρικής 
Κτίριο Θ & 6, 2ος όροφος 
Περικλέους - Συνοικισμός 
Δροσιά 153 - Τ.Κ. 57001 - 

Θέρμη, Θεσσαλονίκη 
Τηλέφωνο 2313.088.021 

6/ησι'ί; ΓΠΪΓπίΙ<γΓου@γαΗοο.ρτ

ΔΙΝΩ ΑΙΜΑ, ΧΑΡΙΖΩ ΖΩΗ ΚΑΙ ΕΛΠΙΔΑ!!

5η εθελοντική αιμοδοσία του 
Ιερού Ναού Αγίας Τριάδος Δροσοπηγής!

Την Κυριακή 11 Σεπτεμβρίου και ώρα 11:00-14:00μ.μ θα 
πραγματοποιηθεί εθελοντική αιμοδοσία της Ενορίας 

Αγίας Τριάδος Δροσοπηγής!
Να είσαι εκεί...!

Αφιέρωσε 10 λεπτά από τον χρόνο σου!
Με εκτίμηση και σεβασμό, ο πρόεδρος τράπεζας 

αίματος Ι.Ν Αγίας Τριάδος! 
π.Νικόλαός Φορτομαρης

Φλώρ ινα ς 
Σωτήριο Βόσ
δου, όπου 
ενημερώθηκε 
για ζητήματα 
που αφορούν 
έργα υποδο
μών της Π.Ε. 
Φλώρινας, 
στα οποία εμ
πλέκεται το 
Υπουργείο

Πολιτισμού. Μεταξύ 
άλλων, συζητήθηκε η 
παρέμβαση της 
Υπουργού για την επί

σπευση της έγκρισης της αρχιτεκτο
νικής μελέτης του έργου: 
«Συντήρηση κτηρίου πρώην Παιδό- 
πολης “ΑγίαΌλγα”» από το Κεντρικό 
Συμβούλιο Νεωτέρων Μνημείων 
(ΚΣΝΜ) του Υπουργείου και της έγ
κρισης προσλήψεων από την Εφο
ρεία Αρχαιοτήτων Φλώρινας για την 
εκτέλεση ερευνητικών αρχαιολογι
κών ανασκαφών, προκειμένου να 
ξεκινήσουν οι εργασίες υλοποίησης 
του Αρδευτικού Δικτύου Παρορίου 
και του Αρδευτικού Τριανταφυλλιάς. 
0 Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. Φλώρι
νας, τόνισε την σημασία του πολιτι

σμού και την σύνδεση του με τον 
τουρισμό, ενημερώνοντας την 
Υπουργό για τα εξαιρετικής σημα
σίας μνημεία ηολιτιστικής-θρησκευ- 
τικής κληρονομιάς των Ασκηταριών 
της Μεγάλης Πρέσπας και την επιτα
κτική ανάγκη αποκατάστασης των 
προσβάσεων σε αυτά. Η Υπουργός 
ανταποκρινόμενη στην ενημέρωση 
για τα παραπάνω θέματα, δεσμεύ
τηκε για την άμεση επίλυση των τι
θέμενων ζητημάτων και τον 
προγραμματισμό νέας επίσκεψης 
της στον ακριτική μας πόλη.

Ο Αντιπεριφερειάρχης 
Π.Ε. Φλώρινας 

Σωτήριος Βόσδου

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ Ν. Φλώρινας
Τηλ: 6985949434 - 6975985705, 

ε-ΐΊηαίΙ: ΐχο@ηβχΙηβΙ,9Γ 
ν/εβδίΐθ: ΗΐΙρ://βοΗοίΙοΓίπ3.9Γ 

Δ/νση: Κων/πόλεως4 - Φλώρινα, Τ.Κ. 531 00 
Μέλος τηςΈνωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου 

(ΕΙΕΤ - Αρ. μητρώου 348)
Ιδιοκτήτης - Εκδότης - Διευθυντής 

Σταύρος Α.. Γεωργούλας (Κιν.: 6985949434) 
Αρχισυντάκτης - Δημοσιογράφος 

Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 
Ιδιοκτησία Εμπορικού Σήματος 

Λάζαρος Αθ. Γεωργούλας 
Εκτύπωση 

ΔΙΚΤΥΟ ΣΥΝ5 Α.Ε.
ΕΤΗΣΙΑ ΣΥΝΔΡΟΜΗ

Ιδιωτών: 40 ΕΥΡΩ - Δήμων -Κοινοτήτων - Οργανισμών - Τραπεζών ■ 
Συνεταιρισμών -Σωματείων - Συλλόγων - Εταιρειών: 70 ΕΥΡΩ 
Χειρόγραφα, δημοσιευμένα ή μη, ασφαλώς και επιστρέφονται 

κατόπιν έγκαιρης συννενοήσεως.
Τα ενυπόγραφα κείμενα εκφράζουν προσωπικές απόψεις 

και όχι κατ' ανάγκη την εφημερίδα μας.
Τα δελτία τύπου δημοσιεύονται αυτούσια.

Η στήλη “υπερΗΧΩγράφημα” αποτελεί το σημείωμα του εκδότη. 
Σε αντίθετη περίπτωση φέρει την υπογραφή του γράφοντα.

Υπεύθυνη κατά το Νόμο:
Κύρκου Αυγούλα (Κιν.: 6989 210 085)

Κωδικός Υπουργείου: 8396

Αριθμός Λογαριασμού Τράπεζας Πειραιώς:
6243 128455 240 (Σταύρος Αθ. Γεωργούλας)
(ΙΒΑΝ) ΟΡ38 0171 2430 0062 4312 8455 240

Α) Γαϊδούρι
Από τις ειδήσεις στην ΕΡΤ.Ένας κύριος, αντιδήμαρ- 
χος του Δήμου Ζίτσας Ιωαννίνων, έχει δέσει στο 
αγροτικό του αυτοκίνητο ένα ΓΑΪΔΟΥΡΙ και το σέρνει 
για περίπου έξι χιλιόμετρα πάνω στον δρόμο, με 
αποτέλεσμα να τραυματιστεί (έπειτα του έγινε ευθα
νασία). Σταμάτησε μόνο όταν είδαν το περιστατικό 
διερχόμενοι. Οι δικαιολογίες του ηλίθιου εγκληματία, 
ήταν αστήρικτες. Αναρωτιέμαι ποιος τελικά είναι το 
πραγματικό γαϊδούρι. Πολιτισμένη είναι η κοινωνία 
που οι άνθρωποι της σέβονται τα ζώα.

Β)3-9ου.
Στην πλατεία της μικρής μας πόλης, απλωμένες μου
σικές του γάμου. Άφωνα τα τραγούδια του έρωτα και 
της αγάπης. Μόνο οι νεκροί δεν διαμαρτύρονται.

Γ) Στο πρώτο πρόγραμμα (ραδιόφωνο).
0 Δημοσιογράφος: "Αν ο λαός πάει στις εκλογές με 
αγανάκτηση και οργή θα χάσει η Νέα Δημοκρατία. 
Αν όμως πάει με φόβο ευνοείται η Ν.Δ.

Δ) Στις 5 Αυγούστου συναντήθηκαν στην πόλη

Σότσι, που είναι θέ
ρετρο, ο Πούτιν και ο 
Ερντογάν. Την άλλη 
φορά που θα συναντη
θούν σε κάποιο τουρι
στικό μέρος, θα γράψω 
από λάθος φέρετρο 
αντί θέρετρο. Κακίες.

Ε) "Η παιδεία είναι το 
μόνο σπίτι που χτίζε
ται από τη σκεπή"
(Σπύρος Καραβάς, 
Ιστορικός-Πανεπιστημιακός-Συγγραφέας). Διαβάζω 
το βιβλίο του: "ΜΥΣΤΙΚΑ ΚΑΙ ΠΑΡΑΜΥΘΙΑ ΑΠΟ ΤΗΝ 
ΙΣΤΟΡΙΑ ΤΗς ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ".

ΣΤ)Όταν δυοΈλληνες συζητούν για οποιοδπποτε 
θέμα (κυρίως πολιτικό) και διαφωνούν, τη λύση τη 
δίνει ο Ιταλός φιλόσοφος και συγγραφέας Λουίτζι Πι- 
ραντέλο, ο οποίος έχει πει το πολύ εύστοχο: "Ετσι 
είναι αν έτσι νομίζεις..."

Γ.Θ.

Αγαπητέ/ή Συνδρομητή/τρια, 
Η ΞΕΧΝΑΣ τη συνδρομή σου 

στην εφημερίδα ΗΧΩ
Λογαρ. Τράπεζας Πειραιώς 6243-128455-240

λ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 26/06/2024 07:22:08 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 07 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2022 3ηχω
Ικανοποιημένος από το έργο της 
κυβέρνησης για την περιοχή μας

Συμμετοχή του Επιμελητηρίου 
Φλώρινας σε συνάντηση εργασίας

ο βουλευτής Φλώρινας Γιάννης Αντωνιάδης

Τ
ις επιτυχίες για τους πο
λίτες της ΠΕ Φλώρινας 
υπενθύμισε ο βουλευτής 
ΝΔ Γιάννης Αντωνιάδης κατά 

την διάρκεια της θητείας της 
παρούσας κυβέρνησης, στην 
συνέντευξη του της 2ης Σε
πτεμβρίου 2022 με αφορμή 
την επίσκεψη πολυμελούς 
κλιμακίου, ίσως του πολυπλη
θέστερου μέχρι σήμερα, στην 
περιοχή μας με επικεφαλής 
την Υπουργό πολιτισμού Λίνα 
Μενδώνη.
0 κ. Αντωνιάδης αναφέρθηκε 
αναλυτικά στο πρόγραμμα, τις 
επισκέψεις του κυνερνητικού 
κλιμακίου στην Π.Ε Φλώρινας 
την Τρίτη 6 Σεπτεμβρίου και τις συναντήσεις που θα 
έχουν με φορείς εκπροσώπυος παραγωγικών τάξεων 
και συλλόγους όπου θα συζητηθούν διάφορα θέματα 
που αφορούν τα προβλήματα της περιοχής μας. 
Ακολουθεί η αναλυτική τοποθέτηση του βουλευτή 
στα υπόλοιπα θέματα της συνάντευξης 
“θα ανοίξω άλλα δυο θεματάκια σε σχέση με το πρό
γραμμα, καταρχάς είχαμε μία πολύ ευχάριστη εξέλιξη 
στο θέμα της μοριοδότησης των μαθητών της τρίτης 
λυκείου. Επαναλαμβάνω ότι για το συγκεκριμένο 
θέμα είχα δει τρεις φορές κατ ιδίαν την κα. Κεραμέως 
και άλλες τόσες μιλήσαμε τηλεφωνικώς αλλά έθεσα 
το θέμα και στον Πρωθυπουργό, γιατί σας λέω ότι η 
ακριβής ημέρες που έκλεισαν τα σχολεία ήταν 12 μέ
ρες. Αν σκεφτείτε ότι στο Νομό μας τα σχολεία, μόνο 
λόγω ψύχους κατά μέσο όρο κλείνουν από 20 έως 
30 ημέρες, από τον Οκτώβριο. Αντιλαμβάνεστε ότι οι 
λόγοι δεν ήταν καθαρά τεχνοκρατικοί, ήταν λόγοι 
και πολιτικοί, δηλαδή ο Πρωθυπουργός και η κα. 
Κεραμέως και για πολιτικούς λόγους. Για όλα αυτά 
τα προβλήματα τα οποία υφίσταται ο Νομός, απολι- 
γνιτοποίηση, ανεργία, μετανάστευση, το τριεθνές το 
οποίο βρισκόμαστε, όλα αυτά πρυτάνευσαν και τελικά 
δόθηκε η μοριοδότηση για να βοηθηθούν οι μαθητές 
της τρίτης λυκείου. Κατ εξαίρεση λοιπόν έγινε αυτό 
και επειδή κατά καιρούς ακούμε και κάποιες αντίθετες 
φωνές θέλω να υπενθυμίσω ότι δεν είναι μόνο αυτό 
το κατ εξαίρεση που δόθηκε στους μαθητές τρίτης 
λυκείου στη Φλώρινα, κατ εξαίρεση εντάχθηκαν όλοι 
οι νέοι αγρότες στη Φλώρινα, εννοείται ότι είναι και 
της Κοζάνης αλλά εγώ τώρα αναφέρομαι στη Φλώ
ρινα. Κατ εξαίρεση το 2020 αυξήθηκε το ποσό που 
έδωσε ο τότε Υπουργός ενέργειας ο κ.Χατζηδάκης 
για το εξοικονομώ, κατ εξαίρεση είναι η περιοχή μας, 
είχε επί 1,5 χρόνο 65 λεπτά την κιλοβατώρα όταν σε 
όλη την υπόλοιπη Ελλάδα έπεσε στο 45, κατ εξαίρεση 
δόθηκαν επιπλέον κονδύλια μόνο για τα ειδικά προ
γράμματα της περιοχής και δεν αναφέρομαι σε όλα 
τα υπόλοιπα θέματα τα οποία βαλτώνανε όπως τα 
ορυχεία της Βεύης και της Βεγόρας επί εικοσαετία, 
έτσι και τώρα ξαφνικά βρήκα λύση και όλα τα υπό
λοιπα τα οποία τα είπαμε, θα αναφέρω μόνο ακόμα 
ένα ότι στα προανθιακά είχαν εξαιρεθεί τα μήλα της 
Φλώρινας και τα μύρτιλλα τα οποία είναι λίγα. Με 
την συνάντηση που είχα με τον κ. Γεωργαντά και ο 
οποίος θα έρθει 23 του μηνός στη Φλώρινα, ελπί
ζουμε ως τις 23 να έχουν κατατεθεί τα λεφτά και βέ
βαια δεν μου δίνει την ευκαιρία και να σας πω ότι για 
τη στάση του ΣΥΡΙΖΑ την υποκριτική ,ο οποίος σε 
κεντρικό επίπεδο καταγγέλλει τον κ. Γεωργαντά και 
εξαιτίας αυτής της καταγγελίας δεν μπορούσε να δώ
σει όλο το ποσό των 23 εκατομμυρίων, περιορίστηκε 
μόνο στα 10 έως 13 και ψάχνει τρόπους για να δώσει 
και τα υπόλοιπα χρήματα, μέσα σε αυτά που είναι και 
τα μήλα της Φλώρινας. Για να είναι σύννομη η από
φαση δύο φορές προσπάθησαν, η νομική οδός δεν 
τελεσφόρησε. Βλέπουμε λοιπόν τον ΣΥΡΙΖΑ, ο οποίος 
καταγγέλλει ότι αυτά τα οποία πρέπει να δίδονται πρέ
πει να είναι σύννομα με τον Ευρωπαϊκό κανονισμό, 
γιατί για πρώτη το προανθιακά είναι εκτός κανονι
σμού ΕΑΓΑ, δίνονται με διαδικασίες ίαεί ΙγθοΚ και 
τόσο μεγάλα ποσά. Από τη μια λοιπόν το καταγγέλλει 
και βάζει εμπόδια και από την άλλη όταν εμείς θα έρ
θουμε θα τα πληρώσουμε δε ξέρω με ποιο τρόπο. 
Είναι μία υποκριτική στάση του ΣΥΡΙΖΑ ο οποίος για 
άλλη μία φορά τι θέλει να κάνει, ψαρεύει σε θολά 
νερά, προσπαθεί να εμποδίσει την υλοποίηση του κυ
βερνητικού έργου για να έχει τη δυνατότητα μετά να 
κάνει αντιπολίτευση.

Και μία κουβέντα για το θέμα των υποκλοπών, το 
οποίο είναι σοβαρό θέμα. Καταρχάς θέλω να πω το 
εξής, παρακολουθώ με θλίψη τα δύο μεγάλα κόμματα 
της αντιπολίτευσης και τον ΣΥΡΙΖΑ και το ΠΑΣΟΚ να 
έχουν οχυρωθεί πίσω από μία επί σύνδεση, από μία 
υποκλοπή και να παρακαλάνε, να ικετεύουν στην ου
σία να ανέβουν τα ποσοστά τους. Κρατάνε ένα θέμα

επί 15-20 μέρες στην επιφάνεια και περιμένουν από 
αυτό το θέμα μπας και ανέβουν τα ποσοστά τους για 
να μπορέσουν να βελτιώσουν την κομματική τους 
και την πολιτική κατάσταση στον εκλογικό χάρτη τον 
Εθνικό. Δεν υπάρχουν προτάσεις, δεν υπάρχει κρι
τική, δεν υπάρχει τίποτα στα ουσιαστικά θέματα στο 
οποίο να ποντάρουν σε ένα θέμα το οποίο τι είναι, εί
ναι ένα θέμα πολύ σοβαρό. Επειδή λοιπόν είναι πολύ 
σοβαρό το θέμα ο πρωθυπουργός και η κυβέρνηση 
ανέλαβε την πολιτική ευθύνη, είχαμε παραίτηση για 
το θέμα της πολιτικής ευθύνη, στην οποία ανέλαβε η 
κυβέρνηση και ήταν Ο κ. Δημητριάδης και είχαμε 
και μία παραίτηση για το θέμα της φυσικής ευθύνης, 
ο φυσικός προϊστάμενος ο οποίος παραιτήθηκε.
Από εκεί και πέρα θεσμικά κινούνται όλες οι διαδι

κασίες όπως προβλέπει το σύνταγμα και οι νόμοι του 
κράτους, τηρούμενου του απορρήτου το οποίο προ- 
βλέπεται. Πρέπει να καταλάβουμε ότι υπάρχουν και 
κάποια θέματα τα οποία είναι απόρρητα και τα οποία 
δεν μπορείς με το παραμικρό να δημοσιοποιήσεις. 0 
Κυριάκος Μητσοτάκης λοιπόν ,θα πρέπει να πούμε 
ότι δεν θα πρέπει να αφήσουμε το δέντρο να κρύψει 
το δάσος, δοκιμάστηκε πεντάκις και εξάκις και στο 
θέμα του Έβρου και στο θέμα του Αιγαίου με τους 
μετανάστες και στο θέμα της Μεσογείου και του Αι
γαίου με τους Τούρκους και στον κορωνοίο και στην 
ενεργειακή κρίση και στο θέμα του πολέμου και τα 
πήγε πολύ καλά και θα ήταν άδικο να λέγαμε ότι ένα 
τέτοιο θέμα θα πρέπει να επισκιάσει όλο αυτό το τε
ράστιο έργο το οποίο έχει γίνει από την κυβέρνηση 
της Νέας Δημοκρατίας .Αυτό ο Ελληνικός λαός το ξέ
ρει, το είδε, φαίνεται και αποτυπώνεται και τώρα 
πλέον αποτυπώνεται στις δημοσκοπήσεις που ξανά 
δίνουν ένα άνετο προβάδισμα και για αυτό η ψαλίδα 
θα ανέβει ακόμα περισσότερο, γιατί θα ήτανε άδικο 
και ολέθριο για τον τόπο να αποφασίσουμε για άλλη 
μία φορά υπό το κράτος του θυμού και του λαϊκισμού 
και να μην αποφασίσουμε υπό το κράτος της λογικής 
και της συναίνεσης. Όποτε αποφασίζουμε επηρεα
ζόμενοι από τον θυμό και από τον λαϊκισμό, ότι έγινε 
το Ί 5, είδαμε ποια ήταν τα ολέθρια αποτελέσματα. Ο 
λαός λοιπόν θα αποφασίσει με βάση τη σύνεση και τη 
λογική θα δει όλα τα θετικά και όλα τα αρνητικά και 
στο τέλος είμαστε σίγουροι ότι το δίλημμα, δεν είναι 
πλέον δίλημμα αλλά ξεκάθαρα θα ξανά στηρίξει τον 
Κυριάκο Μητσοτάκη και την ΝΔ. Εδώ Σταματάω και 
δίνω το λόγο στον Πρόεδρο.”

Νίκος Ευαγγέλου: “Σας καλωσορίζω και εγώ στη 
συνέντευξη .Στα του προγράμματος και στα άλλα θέ
ματα αναφέρθηκε ο βουλευτής οπότε για την οικο
νομία του χρόνου δεν θα αναφερθώ. Έχουμε μία 
εξαιρετική συνεργασία και με το βουλευτή τον κ. 
Γιάννη τον Αντωνιάδη και με την κυβέρνηση και με 
την τοπική αυτοδιοίκηση πρώτου και δευτέρου βαθ
μού. Πρώτη φορά βλέπω όπως είπε και ο βουλευτής 
πληθώρα στελεχών της κυβέρνησης στην πόλη μας, 
οι οποίοι δεν έρχονται ούτε για βόλτα όπως είπε, ούτε 
για φωτογραφίες .κάνουμε ουσιαστική δουλειά και 
για αυτό έχουμε και ουσιαστικά αποτελέσματα. Μία 
σειρά από έργα στα οποία έχει αναφερθεί πολλές 
φορές ο βουλευτής, τα οποία μελετώνται και υλο
ποιούνται στο νομό Φλώρινας. Έχω να κάνω μία πα
ρένθεση, όσα έχουν σχέση με τη ΔΕΕΠ που μου δί
νετε η ευκαιρία, τα γραφεία της ΔΕΕΠ πλέον εδώ και 
λίγο διάστημα μισό με 1,5 μήνα λειτουργούν καθη
μερινά από τις 10:30 μέχρι τις 13:30, από Δευτέρα 
μέχρι Σάββατο. Δύσκολα βρήκαμε ένα γραφεί, ήταν 
μία αποθήκη και το κάναμε γραφείο και ο κόσμος 
μας επισκέπτεται ήδη. Εχθές είχαμε και την γραμμα
τέα του εθελοντισμού τον οποίο ακολουθεί η ΔΕΕΠ 
με δράσεις. Επισκεφτήκαμε τον Αριστοτέλη και διά
φορα άλλα και τώρα ετοιμαζόμαστε για δράσεις που 
θα τις δείτε στην πορεία και εσείς, να ευαισθητοποι
ήσουμε τους Φλωρινιώτες πάνω στον εθελοντισμό, 
ευχαριστώ.”

του «προγράμματος ανταλλαγής των 
Ευρωπαϊκών χωρών υπό μετάβαση»

της Ευρωπαϊκής Επιτροπής

Τ
ο Επιμελητήριο Φλώρινας συμμετείχε στη συνάντηση εργα
σίας που πραγματοποιήθηκε στις 30 και 31 Αύγουστού 2022 
στην αίθουσα του Επιμελητηρίου Φλώρινας στο πλαίσιο του 
«προγράμματος ανταλλαγής των Ευρωπαϊκών χωρών υπό μετά

βαση» που εντάσσεται στην « Πρωτοβουλία για τις λιγνιτικές πε
ριοχές υπό μετάβαση» της Ευρωπαϊκής Επιτροπής. Στόχος του 
συγκεκριμένου προγράμματος είναι να βοηθήσει τις χώρες και 
τις περιφέρειες να απομακρυνθούν από τον άνθρακα προς μια οι
κονομία ουδέτερη, διασφαλίζοντας παράλληλα ότι αυτή η μετά
βαση είναι δίκαιη. Σε αυτό το πλαίσιο πραγματοποιήθηκε ανταλλαγή 
καλών πρακτικών, γνώσεων και απόψεων μεταξύ της υπό μετάβασης 
περιοχών τπς Φλώρινας και των περιοχών 5θΓ3 Ζβςοτβ της Βουλγα
ρίας με απώτερο στόχο την ενδυνάμωση της συνεργασίας μεταξύ των 
δύο χωρών σε θέματα αηολιγνιτοποίησης και δίκαιης μετάβασης.
Ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Φλώρινας κ Σαηαλίδης Σάββας ανα
φέρθηκε στη διασύνδεση της επιχειρηματικότητας με την απολιγνιτο- 
ποίηση, τις προοπτικές, τις ευκαιρίες αλλά και τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν οι επιχειρήσεις. Κατά τη διάρκεια της συνάντησης οι εκ
πρόσωποι της γείτονος χώρας τόνισαν ότι η συνεργασία των δύο πε
ριοχών είναι απαραίτητη για την υλοποίηση της αηολιγνιτοποίησης. 
Στη συνάντηση παρέστησαν και απεύθυναν χαιρετισμό εκ μέρους της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής οι συντονίστριες του «προγράμματος ανταλ
λαγής των Ευρωπαϊκών χωρών υπό μετάβαση» κα Βθξ3 Μ3Γ3] και κα 
ϋβηίηα ΟπηηΓΤΐ-ΗυβθΓ ,ο Αντιηεριφερειάρχης ΠΕ Φλώρινας κ Βόσδου 
Σωτήριος, ο Δήμαρχος Φλώρινας κ Γιαννάκης Βασίλειος, ο Δήμαρχος 
Πρεσπών κ Πασχαλίδης Παναγιώτης, ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου 
Φλώρινας κ Σαηαλίδης Σάββας, η συντονίστρια του προγράμματος για 
την Ελλάδα κα Τογκαρίδου Κων/να, επικεφαλής του τμήματος Ευρω
παϊκών Προγραμμάτων του Δήμου της5ί3Γ3 Ζ390Γ3 κ Οεοτφ Βίηηθοηον 
, Πρόεδρος της Συνομοσπονδίας των Εμπορικών Σωματείων της Βουλ
γαρίας ο κ 09ηγ3Π Αίαηαδον, και η συντονίστρια του προγράμματος για 
την Βουλγαρία η κα 5οίί3 5σνον3. Στη διάρκεια της συνάντησης εργα
σίας παρέστη και παρουσίασε την δραστηριότητα της επιχείρησης του 
ο κ Τυριακίδης ως εκπρόσωπος της εταιρείας «Β&Τ ΟοΓηροδίώδ».

Ο Δήμαρχος Φλώρινας στις εργασίες του 
προγράμματος «Πρωτοβουλία 

για τις λιγνιτικές περιοχές υπό μετάβαση» 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής

"“[■“ις εργασίες της διήμερης συνάντησης, στο πλαίσιο του προ- 
I γράμματος «Πρωτοβουλία για τις λιγνιτικές περιοχές υπό με- 
I τάβαση» τπς Ευρωπαϊκής Επιτροπής, παρακολούθησε ο 

Δήμαρχος Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαννάκης.
Στην τοποθέτησή του ο κ. Γιαννάκης, αφού καλωσόρισε τους παρευρι- 
σκόμενουςΈλληνες και Βούλγαρους εταίρους, αναφέρθηκε εκτενώς 
στην υφιστάμενη κατάσταση της περιοχής, που βιώνει ήδη τις συνέπειες 
της αηολιγνιτοποίησης, δίνοντας παράλληλα και χρήσιμα στοιχεία για 
τη Φλώρινα.
0 κ. Δήμαρχος συνεχάρη τους διοργανωτές και τους συμμετέχοντες, 
υπογραμμίζοντας την σπουδαιότητα της υλοποίησης των προγραμμά
των ανταλλαγής καλών πρακτικών και εμπειριών, με στόχο την δίκαιη 
μετάβαση στην μετά λιγνίτη εποχή.
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Φυσικό Αέριο στη Δυτική Μακεδονία:
Οι λαλίστατοι αναδιπλώθηκαν, τα ψέματα 

αποκαλύφθηκαν και... έγιναν δυνατά τα αδύνατα!

Σ
το πρόσφατο (31/8) Περι
φερειακό Συμβούλιο, οι 
Παρατάξεις της Αντιπολί
τευσης αναγκάσαμε τον Περι

φερειάρχη, να φέρει προς 
συζήτηση το θέμα του Φυσι
κού Αερίου (με συλλογή υπο
γραφών).
Αιτία η κινητοποίηση Αιρετών 
Συμβούλων του Τοπικού Συμ
βουλίου του Περδίκκα, για τα 
θέματα ασφάλειας των πολιτών, 
που δημιούργησε η χωρίς καμία 
ενημέρωση κατασκευή του 
αγωγού Φυσικού Αερίου της 
ΔΕΔΑ, εντός του οικισμού και 
ακόμη χειρότερα, η παράκαμψη 
του οικισμού, που ενώ σκάφθηκε ολόκληρος δεν 
προβλέφθηκε παροχή αερίου (αντλιοστάσιο και δί
κτυο παροχής).
Η άρνηση του Περιφερειάρχη, να συζητηθεί ως θέμα 
εκτός ημερήσιας διάταξης στη Συνεδρίαση του Π.Σ., 
έκρυβε τον τακτικισμό του: Να μην καταλήξει η συ
ζήτηση σε ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ και αντ' αυτού να υποβαθμί
σει το θέμα με ένα απλό ΨΗΦΙΣΜΑ (λες και το ζήτημα 
αφορούσε την διαμαρτυρία ενός συλλόγου)
Ωστόσο το θέμα συζητήθηκε!
Με την κοινή μας εισήγηση αποκαλύφθηκαν όλα τα 
στοιχεία που έντεχνα μέχρι τότε έκρυβε ο Περιφερει
άρχης κρυπτόμενος πίσω από τον Διευθύνοντα Σύμ
βουλο της ΔΕΔΑ (κο Τσάκα).
Γνώριζε για την «ανασκαφή» του Περδίκκα και ας δή
λωνε άγνοια μια βδομάδα πριν! Το δήλωσε ο κος Τσά- 
κας και δεν αντέδρασε!
Ωστόσο αυτό δεν ήταν το μείζον...
Ως Αντιπολίτευση στην Εισήγησή μας παρουσιάσαμε 
τα στοιχεία της από 4/8/2022 Απόφασης της ΡΑΕ 
666/2022 σύμφωνα με την οποία:
• Η ολοκλήρωση από τον ΔΕΣΦΑ, του αγωγού Φυ
σικού Αερίου υψηλής πίεσης προς τη Δυτική Μακε
δονία πάει ένα χρόνο παρά πίσω (Σεπτέμβριο 2024 
αντί για τον Σεπτέμβριο του 2023 και που αρχικά λέ
γανε ότι θα ολοκληρωνόταν το 2022).
• Η καθυστέρηση αυτή του χρονοδιαγράμματος του 
αγωγού Φυσικού Αερίου για έναν χρόνο ακόμα του
λάχιστον, αφήνει στον αέρα τιςΤηλεθερμόνσεις 
• Η παροχή Φυσικού Αερίου σε Καστοριά, Άργος 
Ορεστικό και Μανιάκι, πόλη των Γρεβενών και πόλη 
της Φλώρινας αντί για το 2022 πάει και αυτή για το 
2024, καθώς η προσωρινή λύση τροφοδοσίας από 
τον ΤΑΠ, δεν έγινε ακόμη δεκτή από τους Ρυθμιστές 
• Η καθυστέρηση των έργων θέτει, εκτός ΕΣΠΑ τα 
δίκτυα Διανομής και το κόστος αν δεν βρεθεί άλλη 
λύση θα μετακυλήσει στους καταναλωτές της Δυτι
κής Μακεδονίας όπως αναφέρεται στην Απόφαση. 
Γιατί δεν ενημερωθήκαμε για όλα αυτό; Γιατί ο κος 
Τσάκας δήλωνε στις συνεντεύξεις του ότι όλα βαί
νουν καλώς και σύμφωνα με το χρονοδιάγραμμα; 
Γιατί δεν έγινε καμία ενημέρωση από τον ΔΕΣΦΑ για 
τις καθυστερήσεις αυτές;
Οι απαντήσεις που πήραμε ήταν και πάλι ότι όλα βαί
νουν καλώς.... Να μην ανησυχούμε.
Απόλυτη άρνηση του Περιφερειάρχη να ληφθεί από

φαση από το Π.Σ. που θα περι
λάμβανε:
- Δίκτυο παροχής και αντλιοστά
σιο στον Περδίκκα (Η πρόταση 
αυτή έγινε δεκτή από τον Διευ- 
θύνοντα Σύμβουλο και μάλιστα 
πρότεινε να επιβαρυνθεί η ΔΕΔΑ 
με το πρόσθετο κόστος)
- και για το σύνολο της Περιφέ
ρειας:
Ιο Να διασφαλισθεί η έλευση 
του ΦΑ στη ΔΜ χωρίς άλλες κα
θυστερήσεις
2ο Να δοθεί Λύση για τις Τηλε- 
θερμάνσεις. Παράταση λειτουρ
γίας των Μονάδων του Αγ. 
Δημητρίου για την Τ/θ Κοζάνης. 

Την κάλυψη του πρόσθετου κόστους των Τηλεθερ- 
μάνσεων. Νομοθετική κατοχύρωση του κόστους 
θέρμανσης στα επίπεδα της λιγνιτικής λειτουργίας 
των Τ/θ.
3ο Διαπραγμάτευση για την επιλεξιμότητα των Δι
κτύων από το επόμενο ΕΣΠΑ ειδικό για τη ΔΜ. Αν 
αυτό δεν επιτευχθεί το κόστος να μην μετακυλισθεί 
στους καταναλωτές
4ο Να βρεθεί τεχνική λύση για τις περιοχές που θα 
συνδεθούν στον Περδίκκα και την Ποριά χωρίς να 
αλλάξει και πάλι το χρονοδιάγραμμα 
5ο Να προβλεφθεί η σύνδεση με το ΦΑ των ΒΙΠΕ/ 
ΠΙΟΠΑ και των επιχειρηματικών περιοχών 
6ο Να εξετασθεί η σταδιακή ένταξη και άλλων περιο
χών της ΔΜ που βρίσκονται σε εγγύτητα με το Δίκτυο 
Δυστυχώς οι προτάσεις αυτές δεν έγινε δεκτό από 
τον Περιφερειάρχη να αποτελόσουν Απόφαση του 
Περιφερειακού Συμβουλίου.
Αντ' αυτού θα κάνει ένα.... Ψήφισμα μόνη της η Συμ
πολίτευση (γιατί απείχε από τον ευτελισμό αυτό σύσ
σωμη η Αντιπολίτευση), θα το στείλει και θα ξεβγεί... 
Η διαφορά είναι προφανής. Η Απόφαση του Π.Σ. απο
τελεί εντολή του Οργάνου στον Περιφερειάρχη να την 
εκτελέσει! Να παλέψει με το Περιφερειακό του Συμ
βούλιο και να τα διεκδικήσει!
Όμως η Περιφέρεια αυτή δεν έχει ανάγκη από έναν 
«κούριερ» Περιφερειάρχη ενός ψηφίσματος, όπως 
επέλεξε!
Χρειάζεται έναν Περιφερειάρχη που θα παλέψει για 
αυτά που δικαιούται η Περιφέρεια μας.
Αυτό που έκανε με τη διεκδίκησή του ένα μικρό Κοι
νοτικό Συμβούλιο, δείχνοντας το δρόμο!
0 Περδίκκας πάλεψε για κάτι που φαινόταν αδύνατο 
και πήρε μια επίσημη υπόσχεση για τα αιτήματά του. 
Το κέρδισαν με τον αγώνα τους και την στήριξη όσων 
δυνατά στάθηκαν στο πλευρό τους!
Αισθανόμαστε περήφανοι που και εμείς ήμασταν 
δίπλα τους.
Μαζί θα πετύχουμε και στα υπόλοιπα γιατί το θέμα 
αφορά τις ζωές μας και τον τόπο μας που βρίσκονται 
ήδη στο μάτι του κυκλώνα και περιθώρια άλλα δεν 
υπάρχουν

Για τον Συνδυασμό «ΕΛΠΙΔΑ»
Γεωργία Ζεμπιλιάδου 

Περιφερειακή Σύμβουλος Επικεφαλής

Ενημέρωση για τον αναδασμό αγροκτήματος Νεοχωρακίου

Α
πό την Επιτροπή Αναδα
σμού αγρ/τος Νεοχωρακίου 
ανακοινώνεται ότι την Δευ
τέρα 05-09-2022 θα αναρτηθούν 

στο πρώην Κοινοτικό Κατάστημα 
Τοπικής Κοινότητας Νεοχωρα
κίου και θα παραμείνουν τοιχο- 
κολλημένα για είκοσι (20) ημέ
ρες:
α) Κτηματολογικό Διάγραμμα της 
περιοχής που περιλαμβάνεται στον 
αναδασμό αγροκτήματος Νεοχωρα
κίου
β) Κτηματολογικός Πίνακας των 
ακινήτων που συμηεριλαμβάνονται 
στον αναδασμό
γ) Πίνακας Ιδιοκτητών της ανωτέρω 
περιοχής 
Και προσκαλεί:
Τους κτηματίες της περιοχής που περιλαμβάνεται στον 
αναδασμό να λάβουν γνώση των ανωτέρω στοιχείων 
και να υποβάλουν, στην Επιτροπή Αναδασμού εντός 
ενός μήνα δηλαδή μέχρι την Τετάρτη 05-10-2022, 
τυχόν ενστάσεις τους για τα σύνορα, το εμβαδόν των 
αγροτεμαχίων τους, για τα δικαιώματά τους σε αυτά 
ή και για οποιαδήποτε εγγραφή στον Κτηματολογικό

Πίνακα και το Διάγραμμα που να αφορά τα δικά τους 
ακίνητα.
Οι ενστάσεις θα κατατίθενται σε εκπρόσωπο της Ανα- 
δόχου Εταιρείας που θα βρίσκεται τις εργάσιμες ημέ
ρες και από τις 09:00 π.μ. έως τις 14:00 μ.μ. στο 
πρώην Κοινοτικό Κατάστημα της Τοπικής Κοινότητας 
Νεοχωρακίου.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΑΝΑΔΑΣΜΟΥ 
ΚΟΡΔΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

Αλλη μια ήττα για τη Φλώρινα 
επεφύλαξε με την απόφασή του 
ο Περιφερειάρχης κ. Κασαπίδης

Ε
κτός των ζωνών καινοτο
μίας πρώτης ταχύτητας η 
Φλώρινα, αν και πλήττεται 
εξίσου από την αηολιγνιτοποίηση 

με Κοζάνη- Εορδαία.
Αυτό που φοβόμασταν με τις μέχρι 
τώρα σοβαρές ενδείξεις που εί
χαμε, έγινε πράξη με την εισήγησή 
του περιφερειάρχη στο Περιφερει
ακό Συμβούλιο στη συνεδρίασή του 
στις 31/8 2022.
Μετά τον κάθετο οδικό άξονα, που 
βρίσκεται στις καλένδες, νέα απώ
λεια για τπ Φλώρινα και μάλλον 
ακολουθούν και άλλες (δρόμος 
Φλώρινα —Πισοδέρι, Χιονοδρομικό 
κέντρο).
Στην εισήγηση ουσιαστικό ηροβλέ- 
πονται δύο ζώνες καινοτομίας, στην ΖΕΠ Κοζάνης και Πτολεμάίδα για 
το Η2 (στη λογική της πολιτικής ισορροπίας εντός της ΠΕ Κοζάνης), 
όπου δραστηριοποιούνται το Πανεπιστήμιο και το ΕΚΕΤΑ αντίστοιχα. 
Δεν χωράει κατά τον κ. Κασαπίδη η Φλώρινα με τις δραστηριοποιού
μενες ήδη καινοτόμες επιχειρήσεις και με σχολή Γεωπονίας, κατεξοχήν 
εμπλεκόμενη με την αγροτική οικονομία, που αποτελεί σημαντικό πυ
λώνα για μία Περιφέρεια που απολιγνιτοποιείται.
Κατά τον κ. Κασαπίδη και η Φλώρινα προορίζεται να γίνει θύλακας μαζί 
με Γρεβενά και Καστοριά, πρόταση που προφανώς χρυσώνει το χάπι 
και για τις τρεις Περιφερειακές Ενότητες, σε μία λογική διαχείρισης του 
πολιτικού κόστους και όχι ρεαλιστικού ουσιαστικού σχεδιασμού. Ανά
λογη άλλωστε η στάση και γνωστή, με τον Σιδηρόδρομο (διγλωσσία με 
Φλώρινα- Αλβανία, Σιάτιστα- Αλβανία), τα σημαντικά Οδικά δίκτυα και 
γενικά το αναπτυξιακό μέλλον της Δυΐικής Μακεδονίας.
Δεν ήταν δυνατόν να συνεχίσουμε σε αυτό τον ακραίο εμπαιγμό και η 
Παράταξή μας αποχώρησε από το Συμβούλιο, ως έσχατη πράξη δια
μαρτυρίας.

Επείγει ή όχι ο καθαρισμός του
ποταμού των Ανω Κλεινών;

Α
ισίως έχουν περάσει τρίο χρόνια, από την τελευταία φορά 
που καθαρίστηκε το ποτάμι μας! Όπως θα γνωρίζετε, έχουμε 
ένα από τα μεγαλύτερα ποτάμια στην περιοχή μας το οποίο συγ- 
κεντρώνειπολύ μεγάλο όγκο νερού. Όλη π ανατολική λεκάνη του Βαρ- 

νούντα πάνω από το χωριό Ακρίτα μέχρι και το χωριό μας καταλήγει 
στο ποτάμι μας, με αποτέλεσμα να συγκεντρώνονται τεράστιες ποσό
τητες νερού, κυρίως τις περιόδους που έχουμε παρατεταμένες βροχο
πτώσεις όπως τώρα, αλλά κυρίως όταν την άνοιξη λιώνουν τα χιόνια 
στα βουνά μας, φυσικά δεν πρέπει να ξεχνάμε πως πριν από αρκετά 
χρόνια είχε πλημμυρίσει το συγκεκριμένο ποτάμι, με αποτέλεσμα να 
καταστραφούν οι περιουσίες όσων κατοικούσαν παρακείμενα αυτού. 
Η κατάσταση στην κοίτη του είναι απαράδεκτη, όπως βλέπετε και από 
τις σχετικές φωτογραφίες που παραθέτω παρακάτω και γεννάται το 
ερώτημα εάν πραγματικά πρέπει να καθαριστεί τώρα ή αργότερα; 
Πραγματικά νομίζω πως αυτές οι εργασίες έπρεπε να γίνουν χτες, δη- 
λαδήτο καλοκαίρι όπου και ο ποταμός μας έχει μικρή ποσότητα νερού. 
Σε συζήτηση με τον Πρόεδρο του χωριού μας, μού είπε πως έχει ενη- 
μερώσειτον Αντιπεριφερειάρχη μας κ. Βόσδου και την Τεχνική υπηρεσία 
που είναι υπεύθυνη για τον καθαρισμό του εδώ και πολλούς μήνες. Το 
θέμα είναι πόσο ακόμη πρέπει να περιμένουμε και γιατί πρέπει να κα
ταλήγουμε πάντα στη δημοσίευση άρθρων, για να γίνει κάτι που θεω
ρείται αυτονόητο;
Ελπίζουμε ο Αντιπεριφερειάρχης μας ο οποίος δείχνει ενδιαφέρον για 
παρόμοια θέματα, να βάλει το έργο αυτό σε προτεραιότητα, γιατί καθη
μερινό βλέπουμε καταστροφές από παρόμοιες περιπτώσεις λόγω 
ακραίων καιρικών φαινομένων, εξαιτίας της κλιματικής αλλαγής που 
τη ζούμε και την πληρώνουμεακριβά.
Με εκτίμηση

Νόσος Στ. Παπαδάκης
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Επίσκεψη της Διευθύντριας 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 

Φλώρινας Όλγας Μούσιου-Μυλωνά 
στον Δήμαρχο Αμυνταίου

α
Δήμαρχος Αμυνταίου .κ.Άνθιμος Μπιτάκης υποδέχτηκε στο 
Δημαρχείο το πρωί της Τρίτης 30 Αυγούστου, τη νέα Διευ
θύντρια της Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Φλώρινας κ.Όλγα 
Μούσιου-Μυλωνά. Στη συνάντηση ηαρόντες ήταν ο Γ.Γραμματέας 
του Δήμου Αμυνταίου κ.Νικόλαος Γιώσκος και ο Πρόεδρος Σχο
λικών Επιτροπών Δήμου Αμυνταίου κ.Νικόλαος Λυπίτκας.

0 Δήμαρχος Αμυνταίου συνεχάρη ιη νέα Διευθύντρια για την ανάληψη 
των νέων καθηκόντων της ευχόμενος καλή και δημιουργική θητεία. Το 
θετικό κλίμα αμφοτέρων πλευρών επικράτησε κατά τη διάρκεια της συ
νάντησης όπου και συζητήθηκαν θέματα που απασχολούν την εκπαι
δευτική κοινότητα. Ιδιαίτερα τονίστηκε η σημασία συνεργασίας και 
συνεχούς επικοινωνίας μεταξύ του Δήμου και των Διευθύνσεων προ- 
κειμένου να επιλύονται τα όποια προβλήματα ανακύπτουν στη διάρκεια 
του σχολικού έτους, με γνώμονα πάντα το όφελος της εκπαιδευτικής 
κοινότητας και της εύρυθμης λειτουργίας των σχολικών μονάδων του 
Δήμου μας. .

Γραφείο Τύπου Δήμου Αμυνταίου

Παραλαβή ενός νέου σύγχρονου 
απορριμματοφόρου από τον 

Δήμο Φλώρινας

/ Ρ**~να νέο, σύγχρονο απορριμματοφόρο, τύπου πρέσας, παρέλαβε 
τις προηγούμενες ημέρες ο Δήμος Φλώρινας, σε μια προ- 
απάθεια αναβάθμισης του στόλου του και καλύτερης εξυπη

ρέτησης των πολιτών.
Πρόκειται για ένα απορριμματοφόρο χωρητικότητας 1 6γτι3 με ενσω
ματωμένο σύστημα ανύψωσης βυθιζόμενων κάδων.Έχει την ικανότητα 
να εξυπηρετήσει την συλλογή σύμμεικτων απορριμμάτων τόσο από 
απλούς κάδους επιφάνειας, όσο και από τους νέους βυθιζόμενους κά
δους που έχει ήδη εγκαταστήσει η παρούσα δημοτική αρχή. Ταυτόχρονα, 
καλύπτει όλες τις προδιαγραφές ασφαλείας για τη χρήση του από το 
εργατικό δυναμικό του Δήμου.
Πρόκειται για την πρώτη προμήθεια απορριμματοφόρου τα τελευταία 
10 χρόνια τουλάχιστον και αποτελεί παράλληλα το πρώτο εκ των τεσ
σάρων απορριμματοφόρων που βρίσκονται σε διαγωνιστική διαδικα
σία.
"Στόχος μας είναι ο εκσυγχρονισμός και η βελτιστοποίηση της λειτουρ
γίας της αποκομιδής απορριμμάτων, προκειμένου να ενισχυθούν ου
σιαστικό οι παρεχόμενες υπηρεσίες αυτού του επιπέδου προςτους δη
μότες, καθώς και η ενίσχυση του υφιστάμενου στόλου, για την 
αποδοτικότερη λειτουργία του έργου των υπηρεσιών της Διεύθυνσης 
Καθαριότητας και Ανακύκλωσης και Περιβάλλοντος" δήλωσε μεταξύ 
άλλων ο Δήμαρχος Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαννάκης.
Να σημειωθεί πως μέχρι το τέλος του έτους αναμένεται να έχει παρα
δοθεί η πλειοψηφία του μηχανολογικού εξοπλισμού (33 οχήματα και 
μηχανήματα έργων διαφόρων τύπων) που έχει δρομολογήσει μέσω 
διαγωνιστικών διαδικασιών η δημοτική αρχή, αξιοποιώντας κάθε δια
θέσιμη χρηματοδότηση από τρέχοντα προγράμματα.

Επίσκεψη της Θεοπίστης Κρυσταλλίδου στη Φλώρινα

Τ
ην Τετάρτη 31 Αυγούστου η Γραμματέας Ποι
ότητας Ζωής και Εθελοντισμού της Νέας Δη
μοκρατίας Πίστη Κρυσταλλίδου επισκέφτηκε 
την Φλώρινα συνεχίζοντας τη σειρά επισκέψεων 

στη Βόρεια Ελλάδα.
Η παρουσία της στη Φλώρινα εντάσσεται στο πλαίσιο 
των επισκέψεων στελεχών της Γραμματείας σε όλη 
τη χώρα με στόχο την αμφίδρομη επικοινωνία με τις 
τοπικές αρχές, εκπροσώπους φορέων και εθελοντι
κών οργανώσεων κοινωνικής προσφοράς.
Αρχικά η Γραμματέας συνοδευόμενη από τους προ
έδρους της ΔΕΕΠ και της ΔΗΜΤΟ Φλώρινας της Νέας 
Δημοκρατίας κ.κ. Νικόλαο Ευαγγέλλου και Νικόλαο 
Μιχαηλίδη, όπως επίσης μέλη των δύο οργάνων, συ
ναντήθηκε στο Δημαρχείο Φλώρινας με τον Δήμαρχο 
της πόλης Βασίλειο Γιαννάκη και τον υπεύθυνο του 
Γραφείου Εθελοντισμού του Δήμου Μιχαήλ Χάτζιο. 
Στη συνέχεια η κ. Κρυσταλλίδου επισκέφτηκε το κτί
ριο του Φιλεκπαιδευτικού Συλλόγου Φλωρίνης «0 
Αριστοτέλης» και συναντήθηκεμε τον πρόεδρο Κων
σταντίνο Ραπτόπουλο - Χατζηστεφάνου και τα μέλη 
του ΔΣ του συλλόγου Δημήτριο Παπαδόπουλο, Δη- 
μήτριο Δούκα, Ιωάννη Αριστείδου και Ευθύμιο Ψαλ- 
λίδα. Οι εκπρόσωποι του συλλόγου παρουσίασαν τις 
δραστηριότητές του και ενημέρωσαν την κ. Κρυσταλ
λίδου για τα ζητήματα που απασχολούν τα μέλη του

συλλόγου, ο οποίος αποτελεί πνεύμονα πολιτισμού 
στον ακριτικό αυτό νόμο μέσα από την πολυσχιδή 
δράσητου και την αδιάλειπτη προσφορά επί οκτώ δε
καετίες.
Η επίσκεψη της κ. Κρυσταλλίδου στη Φλώρινα ολο
κληρώθηκε με τις συναντήσεις που πραγματοποι
ήθηκαν με τον εκπρόσωπο της Λέσχης Ειδικών Δυ- 
νάμεών Φλώρινας Κόίδη Βασίλη και την εκπρόσωπο 
του Πολιτιστικού Συλλόγου Γυναικών Δροσοπηγής 
Αναστασία Χαρίση.
Την ερχόμενη εβδομάδα και συγκεκριμένα την Τρίτη 
6 Σεπττεμβρίου η κ. Κρυσταλλίδου θα επισκεφτεί 
ξανά τπ Φλώρινα ως μέλος του κλιμακίου της Νέας 
Δημοκρατίας, το οποίο θα αποτελείται επίσης από την 
Υπουργό Πολιτισμού & Αθλητισμού Λίνα Μενδώνη, 
τον Υφυπουργό Εσωτερικών αρμόδιο για θέματα Μα
κεδονίας - Θράκης Σταύρο Καλαφάτη, την Βουλευτή 
Σερρών Φωτεινή Αραμπατζή, την Βουλευτή Κοζάνης 
Παρασκευή Βρυζίδου, τον Βουλευτή Φλώρινας 
Γιάννη Αντωνιάδη, τον Γενικό Γραμματέα Δασών Κων
σταντίνο Αραβώση και τον Γενικό Γραμματέα Ιθαγέ
νειας Αθανάσιο Μπαλέρμπα.

ΓΙΑ ΤΗΝ ΔΕΕΠ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ

/
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α Πέστο με μια μαντινάδα α

Η
 μαντινάδα, αγαπημένοι μου, το γνωρίζετε 
άλλωστε, είναι εκείνος ο ξεχωριστός τρό
πος με τον οποίο οι νέοι, οι γέροι και τα 

παιδιά της Κρήτης έχουν τη δυνατότητα να εκ
φράζουν κάθε στιγμή τη πληθώρα και τη διαφο
ρετικότητα των συναισθημάτων τους.
Πλέκοντας δίστιχα εκφράζουν τον πόνο, τη χαρά, 
την προσμονή, τη λαχτάρα, τον έρωτα, τον θυμό, 
τη ζήλια, την εκδίκηση, το πάθος, τη νοσταλγία. 
Δεν λείπουν οι σατυρικές, της ξενιτιάς, διδακτι
κές, πειρακτικές, του αρραβώνα και του γάμου, 
για θέματα της καθημερινότητας και φυσικά για 
τον θάνατο και την απώλεια αγαπημένων προ
σώπων.
Οι κρητικοί λένε πως μαντινάδα είναι το από
σταγμα της ψυχής και το άρωμα της σκέψης. Αν
είναι έτσι, τότε η μαντινάδα την οποία απήγγειλε ο 
πρώην πρωθυπουργός Κωνσταντίνος Καραμαν
λής από τα ανώγεια της Κρήτης δεν πρέπει να πε
ράσει ασχολίαστη.
«Άλλο να είσαι αετός / κι άλλο να τόνε κάνεις, 
άλλο το να θωρείς κορφές / και άλλο να πς φτά
νεις»...

πουργού να απαγγέλλει: «Αν είναι ο τράγος δυνα
τός, δεν τον κρατά η μάντρα. Ο άνδρας κάνει τη 
γενιά κι όχι η γενιά τον άντρα». Και πέφτουμε μετά 
εμείς οι δύστυχοι σαν εντομολόγοι πάνω σε σπάνιο 
σκαθάρι, για να αντιληφθούμε τι ήθελε να πει ο ποι
ητής. Ποιος είναι ο τράγος και ποια η μάντρα, αγα
πημένοι μου, και ποιό είναι το βαθύτερο καίριο 
πολιτικό μήνυμα, που εκπέμπει η απαγγελία του; 
Τρέχα γύρευε...
Να επανέλθω όμως στη μαντινάδα του Κώστα Κα
ραμανλή: «Άλλο να είσαι αετός/ κι άλλο να τόνε 
κάνεις/ άλλο το να θωρείς κορφές/ και άλλο να 
τις φτάνεις». Μάλιστα! Την ξαπλώνω κι εγώ, που 
λέτε, τη μαντινάδα στο κρεβάτι της ψυχανάλυσης και 
προσπαθώ να εισέλθω στα κατάβαθα της ψυχής της, 
για να αντιληφθώ τι εννοεί και σε ποιον απευθύνεται. 
Να την είπε, άραγε, για τον Γιάννη Κεφαλογιάννη, 
στο πολιτικό μνημόσυνο του οποίου βρήκε βήμα για 
να καταπολεμήσει τη χρόνια αφωνία του; Μπα, φαί
νεται κάπως δύσκολο. Άλλωστε, είμαι βέβαιη ότι αν 
ήθελε ο Κώστας Καραμανλής να τιμήσει τον Γιάννη 
Κεφαλογιάννη, είχε την ευκαιρία να διαλέξει ανά
μεσα σε χιλιάδες άξιες μαντινάδες, που υμνούν την

Είναι γνωστό, αγαπημένοι μου, πως ο Κώστας Κα
ραμανλής μιλάει σπάνια. Η αφωνία του μάλιστα, 
που κρατάει δεκατρία ολόκληρα χρόνια, έχει κατα- 
λήξει να είναι αγαπημένο πολιτικό ανέκδοτο. Είναι 
γνωστό πως το 2009 μετά την ήττα του, παρέδωσε 
την πρωθυπουργία, αρκέστηκε στην εγγυημένη 
βουλευτική έδρα και μετά βυθίστηκε στη σιωπή. 
Την προηγούμενη Τετάρτη όμως, αποφάσισε να σπά
σει τη σιωπή του και βγήκε και μίλησε στα Ανώγεια, 
με αφορμή την τελετή μνήμης για τον μακαρίτη τον 
Γιάννη Κεφαλογιάννη.
Μίλησε και μάλιστα τοποθετήθηκε ουσιαστικά 
εναντίον του πρωθυπουργού για το όντως πολύ 
σοβαρά θέμα των υποκλοπών από την Εθνική 
Υπηρεσία Πληροφοριών, την οποία από την 
πρώτη μέρα της ανάληψης της πρωθυπουργίας 
του ο Κυριάκος Μητσοτάκης έλαβε κάτω από την 
απόλυτη εποπτεία του. Η ομιλία του αποτυπώθηκε 
πανηγυρικά στα πρωτοσέλιδα όλων σχεδόν των 
εφημερίδων.
Λένε, αγαπημένοι μου, πως στην πολιτική το 
ϋητϊης, η σωστή στιγμή δηλαδή, είναι το παν. Και
ο Καραμανλής διάλεξε να μιλήσει τη συγκεκριμένη 
περίοδο, που είναι η πιο δύσκολη στιγμή του Κυ
ριάκου Μητσοτάκη. Με δεδομένο ότι οι μαντινάδες 
εκφράζουν κάποιο μήνυμα, κάποιο μαντάτο, κάτι δη
λαδή σαν χρησμό, έβαλα κάτω τη μαντινάδα που είπε 
ο Καραμανλής στα Ανώγεια και προσπάθησα να την 
εξηγήσω. Να μαντεύσω βρε αδερφέ, σε ποιον απευ
θύνεται ή τι μήνυμα περικλείει...
Για να είμαι ειλικρινής, αγαπημένοι μου, δεν σκαμ
πάζω και πολλά από μαντινάδες, αλλά κάθε πολίτης 
που σέβεται τον εαυτό του είναι πλέον υποχρεωμέ
νος να μάθει πέντε στοιχειώδη πράγματα για τα χα
ριτωμένα αυτά δίστιχα, καθότι τα τελευταία χρόνια 
έχουν μεταβληθεί σε πολιτικά όπλα. Οποίος, πολιτι
κός κατεβαίνει στη λεβεντογέννα Κρήτη, αμολάει και 
από μία, που συμπυκνώνει το νόημα και το μήνυμα 
της ιστορικής του επίσκεψης. Πρόσφατα, π.χ. ακού
σαμε τη Ντάρα Μπακογιάννη, αδερφή του ηρωθυ-

προσφορα, την ακεραιότητα, τον πατριωτισμό η την- 
λεβεντιά του ανδρός.
Αυτή που διάλεξε να πει, δεν ανήκει σ' αυτήν τη συ
νομοταξία. Δεν είναι δοξαστική, δεν είναι τιμητική.
Είναι μάλλον ειρωνική και απαξιωτική. Με τίποτα 
δεν τη λες για να τιμήσεις ένα πρόσωπο. Αντίθετα, 
την πετάς στα μούτρα κάποιου, που ενώ είναι 
σπουργιτάκι παρουσιάζεται σαν αητός. Σε κά
ποιον που ενώ κοιτάζει τις βουνοκορφές απ’ τον 
καναπέ του, καυχιέται ότι είναι ο μέγας κατα
χτητής των ορέων. Σα να του λέει: «Τι μας λες και 
που πας ρε κακομοίρη; Δεν κοιτάς τα χάλια 
σου»;
Άρα, τη μαντινάδα ο Καραμανλής δεν την είπε για τον 
Κεφαλογιάννη. Δεν θα ήταν πρέπον, δεν έχουμε 
λόγο να σκεφτούμε κάτι τέτοιο. Τότε για ποιον την 
είπε, αγαπημένοι μου; Μήπως έστειλε κάποιο μή
νυμα στον Κυριάκο Μητσοτάκη; Δεν το αποκλείω 
διόλου, γιατί όταν προηγουμένως τον είχε στολίσει 
δεόντως σέρνοντάς του ευθέως και απροκάλυπτα τα 
εξ1 αμάξης, έπρεπε κάπως να καταλήξει. Μια υπαι
νικτική μαντινάδα, λοιπόν, εναντίον του θα ήταν 
ό,τι πρέπει για να τον αποτελειώσει. Τέλος πάν
των! θολώνει κάπως το μήνυμα και με δυσκολεύει. 
Μήπως εν τέλει ο Καραμανλής εννοούσε ότι ο Μη
τσοτάκης «κάνει τον αετό» και «κοιτάζει τις κορ
φές», σε αντίθεση με αυτόν που τάχατες είναι αετός 
που κουρνιάζει στην κορφή του Ψηλορείτη;
Τι να σας πω; Αυτή η αγωνία είναι που θα με φάει. 
Πάντως κρατήστε αυτό καλά στο μυαλό σας: Ο 
μόνος που δεν έχει μιλήσει ακόμα, είναι ο άλλος 
τέως πρωθυπουργός, ο Αντώνης Σαμαράς. Οπότε 
να ετοιμαζόμαστε. Ένα πράγμα μόνο με προβλημα
τίζει. Έχουν μαντινάδες στην νότια Πελοπόννησο; 
Από ό,τι γνωρίζω, δεν έχουν. Ενδέχεται, λοιπόν να 
δούμε τον Αντώνη να χορεύει κανέναν καλαματιανό 
κι άντε μετά, ξανά μανά, να βάλουμε κάτω τα χορευ
τικά του τσαλίμια, για να ερμηνεύσουμε το κρυμμένο 
πολιτικό μήνυμα που θα εμπεριέχουν.

Με αγάπη, εύα

εκεί...
Μάρτιν Λούθερ Κίνγκ: "Το σκοτάδι δεν 
μπορεί να διώξει το σκοτάδι. Μόνο το 
φως μπορεί να το κάνει αυτό...”

Κώστα ε Καοαυανλήε. επίμαχα σημεία από την 
ομιλία - μήνυμα του πρώην πρωθυπουργού στον 
Κυριάκο Μητσοτάκη: «Διαύγεια και διαφάνεια 
είναι άλλωστε θεμελιώδη ζητούμενα για σύν
νομο και ομαλό δημόσιο βίο. Ακόμη περισσό
τερο όταν προκύπτουν ζητήματα όπωε αυτό τπε 
παρακολούθπσπε τηλεφώνου πολιτικού αρχη
γού. δημοσιογράφου ή κάθε πολίτη. Σε τέτοιου 

είδους καταστάσεις η κάθαρση επέρχεται μόνο εφ' όσον αποσα
φηνιστούν πλήρως. Το θέμα είναι τόσο βαρύ και σοβαρό, που δεν 

ούτε αντέχεται να υείνουν σκιέε ιοβόλεε νια τη δηυο-επιτρέπεται ι
κρατικά ομαλότητα. Φωε λοιπόν! Άπλετο φωε!» ... «Η επίκληση 
του απορρήτου σε τέτοιες περιπτώσεις υποτάσσεται στην ανάνκη 
κάθαρσηε του δημόσιου βίου».
Αργησε και πολύ μάλιστα, αλλά μίλησε... και είπε ότι αυτό που θέλει 
είναι να τελειώσει τον Κυριάκο... Και τον τελείωσε με μια μαντινάδα :
«Αλλο γο να 'σαι αετός/ Και άλλο να τον κάνεις/Άλλο το να θωρείς 
κορφές/ και άλλο να τις φτάνεις»!

Γιώργοε Λιάνηο: «Τα τελευταία χρόνια 
οι χώρα μας κατεδαφίζεται. Και οι κα- 
τεδαφιστές είναι εθελοντές»... !!!!!!!!!!!
Πιό σοφή κουβέντα δεν έχω ακούσει από 
τον Λιάνη!

Ανδοέαε ΛοΒέοδοε. βουλευτής ΠΑΣΟΚ, για τις 
δηλώσεις Καραμανλή στα Ανώγεια: «Το μέτωπο 
Τσίπρα - Καραμανλή το πλήρωσε ακριβά η 
χώρα. Πάρα πολλοί πολίτες μου τηλεφωνούν 
ανήσυχοι. Τους καθησυχάζω. Η ιστορία αυτή 
δεν πρόκειται να επαναληφθεί».
Δηλαδή, κ. Λοβέρδο, πείτε μας, τι προτίθεστε να 

κάνετε ακριβώς;Έχω μεγάλη περιέργεια να μάθω...

ΣτιΒ Χάνκε. διάσημος καθηγητής εφαρμοσμέ
νων οικονομικών στο Πανεπιστήμιο ύοΗη Ηορ- 
1<ίηδ στη Βαλτιμόρη του Μέριλαντ, γράφει στον 
προσωπικό του λογαριασμό στο ΤννίΙΐθΓ: «Στην 
Ελλάδα ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μηταοτά- 
κης πιάστηκε με τα παντελόνια κατεβασμένα. 
Οι Νειν Υοελ Τϊπτιεε αναφέρουν ότι πάνω από 
15.000 τηλέφωνα βρίσκονται υπό κρατική πα
ρακολούθηση! Χάρις στο ισραηλινής προέλευ
σης πρόγραμμα υποκλοπών, όλα έμοιαζαν 

εύκολα για τον Μητσοτάκη, μέχρι που πιάστηκε».
Τώρα αρχίσανε να τον περνάνε ψιλό γαζί και οι πανεπιστημιακοί από 
όλα τα μήκη και τα πλάτη της υφηλίου...

Ντάρα Μπακογιάννη. στον ΣΚΑΙ, για τις πα
ρακολουθήσεις: «Ζούμε στη χειρότερη δυ
νατή στιγμή. Εγώ στη δίκιά μου ζωή δεν 
έχω ζήσει διεθνώς χειρότερη αστάθεια 
από αυτήν την οποία ζούμε σήμερα. Κατα
λαβαίνετε τι θα πει μια πυρηνική έκρηξη 
στη Ζαπορίζια της Ουκρανίας σήμερα. Με 

το Τσέρνομπιλ εγώ είχα μωρό τον γιό μου και θυμάμαι πως έτρεχα 
για να βρω γάλατα σε κονσέρβα, για να μην πιει ο Κώστας φρέσκο 
γάλα. Εγώ τα θυμάμαι αυτά. Άρα θα πρέπει η ΕΥΠ να είναι καλά 
θωρακισμένη για να κάνει τη δουλειά της και βεβαίως να μην κάνει 
αυτά που έκανε με τον κ. Ανδρουλάκη».
Καταλάβατε; Η Ντόρα μας είπε ότι ο Μητσοτάκης ανέλαβε την ΕΥΠ και 
παρακολουθούσε τον Ανδρουλάκη, γιατί υπάρχει διεθνής αστάθεια και 
κίνδυνος πυρηνικής έκρηξης στην Ουκρανία και δεν θα βρίσκετε κον
σέρβες με γάλα για τα μωρά...

Αδωνιε Γεωρνιάδηε: «Έρχεται ο πιο δύ
σκολος χειμώνας από το 1942. Όποιος 
μπορεί, να βρει εναλλακτικό τρόπο θέρ
μανσης για να ζεσταθεί. ΓΊειθαρχείστε και 
μειώστε την κατανάλωση του ηλεκτρικού 
ρεύματος, για να μην κλαίγεστε αύριο. 
Επίσης να το γνωρίζετε πως δεν υπάρχει 
τρόπος, ώστε να μην υπάρχουν αυξήσεις 
στο ράφι του σούπερ μάρκετ».
Τον Σεπτέμβριο 2021 μας έλεγε ότι η ακρί
βεια θα διαρκέσει μέχρι τα Χριστούγεννα. 
Τώρα κουνάει το δάχτυλο και ζητάει πει
θαρχία (!) και να μην κλαιγόμαστε! θράσος; 
Για τους λάτρεις της ιστορίας να θυμίσουμε 
πως τον χειμώνα του 1942, με τον οποίο 
μας απειλεί ο Γεωργιάδης, χιλιάδες πέθαναν 

από πείνα και κάποιοι αγόραζαν ακίνητα με έναν ντενεκέ λάδι κι έγιναν 
οι μεταπολεμικοί ολιγάρχες... πατέρας γνωστού πολιτικού έτρωγε φα
σολάδα σε τρία συσσίτια...

Συνέχεια στη σελίδα 21...
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Μεσουρανήματα
Η κατάληψη της Προύσας

Η Επαναστατική αυτή κίνηση των Τούρ
κων προβλημάτισε τους συμμάχους. Οι 
Γάλλοι και οι Ιταλοί τάχθηκαν υπέρ της 
πλήρους ικανοποιήσεως όλων των 
τουρκικών αιτημάτων, ενώ οι Άγγλοι 
τάχθηκαν υπέρ της μέσης λύσης του με- 
τριασμού των όρων. Επειδή ήταν βέβαιο 
ότι οι Τούρκοι θα δέχονταν το συμβιβα
σμό κάλεσαν οι σύμμαχοι τον Βενιζέλο 
να αναλάβει την υποχρέωση να εξαναγ
κάσει τους Τούρκους να δεχθούν του 
συμμαχικούς όρους. Έτσι την 6/19 Ιου
νίου 1920 το Ανώτατο Συμβούλιο των 
Συμμάχων μετά από πολύωρη συζήτηση 
μεταξύ του Λόυδ Τζώρτζ , Μιλλεράν και 
Βενιζέλου, έδωσε την άδεια προέλασης 
του ελληνικού στρατού για κατάληψη της 
σιδηροδρομικής γραμμής μέχρι της Πα- 
νόρμου για την εξασφάλιση της ελευθε
ρίας των Στενών των Δαρδανελίων.
Αλλά ας αφήσουμε τον Νικόλαο Δέα 
Αξιωματικό του Ελληνικού Στρατού που 
συμμετείχε στην εκστρατεία της Μικρα- 
σίας στο βιβλίο του « Μεσουρανήματα 
και συντρίμμια» να μας περιγράφει τις 
προσωπικές του μαρτυρίες από το μέ
τωπο της Μικρασίας.
ΝτεμίρΚαπού. Στενούρα χιλιόμετρα και 
χιλιόμετρα, γυμνοί βράχοι κατακόρυφοι 
δεξιά και αριστερά πυρωμένοι απ’ τον 
ήλιο και ηου εξακοντίζουνκαυτές βελό
νες, καμίνι πύρινο δίχως πνοή ανέμου, 
ήλιος και φως εκτυφλωτικό, να το Ντε
μίρΚαπού ,η σιδερένια πόρτα. Τα πρό
σωπα όσων το περνούν αυτήν τη μέρα 
(25-6-20) από κατακόκκινα που είναι στο 
έμπα της κόλασης, γίνονται σε λίγο 
χλωμά και ύστερα μελανιάζουν. Απ’ το 
ξηρό στόμα βγαίνουν αφροί. Το μυαλό 
θολώνει, το κεφάλι αδειάζει, τα μάτια βα
σιλεύουν. Και ο ένας μετά τον άλλο γο
νατίζουν οι διπλωμένοι στα δύο κατάδι- 
κοι και πέφτουν κάτω απ’ τους καυτούς 
βράχους. Και μόνο οι μισοί κατορθώ
νουν σερνάμενοι και μισόγυμνοι, σε ατέ
λειωτη αραιή φάλαγγα να βγουν από τη 
στενή έξοδο, ενώ τα κάρα και τα άλογα 
κουβαλούν ώρες ολόκληρες μισοαναί- 
σθητους.
0 Ελληνικός στρατός προήλασε σε δύο 
κατευθύνσεις προς τη Φιλαδέλφεια και 
προς την Πάνορμο. Οι επιχειρήσεις στέ- 
φθηκαν από επιτυχία. Μετά ταύτα ο 
στρατός ζήτησε από τον Βενιζέλο να πά
ρει εκ νέου εντολές και αυτός τους απάν
τησε ότι τώρα προέχει η κατάληψη της 
Ανατολικής Θράκης προ πάσης άλλης 
ενεργείας. Παρά τις εντολές του Βενιζέ
λου το Γενικό Επιτελείο των Ελληνικών 
δυνάμεων ζήτησε από τους Βρετανούς 
να τους παρασχεθεί η άδεια να συντρί
ψουν τους Τούρκους, καταλαμβάνοντας 
την Προύσα και οι Βρετανοί χωλοθέντες 
από επίθεση των Τούρκων κατά δυνά- 
μεών τους στο Βόσπορο δέχθηκαν την 
Ελληνική πρόταση. Ο συνδυασμός Ελλη
νικών και Βρετανικών δυνάμεων οι 
οποίοι έκαναν απόβαση στα Μουδανιά, 
ανάγκασε τους Τούρκους να παραδώ
σουν την Προύσα στις Ελληνικές δυνά
μεις.
0 Δέας στο ίδιο βιβλίο του που αναφέ
ραμε παραπάνω γράφει:
Μας έτυχε όχι μια φορά να βρεθούμε 
ελάχιστοι (5-10) αφοηλίζοντάς τους ( 
τους τσέτες) σε περιοχές μη κατεχόμενες 
και με πληθυσμό αποκλειστικά τούρκικο 
και όχι μόνο δεν σημειώθηκε το παρα
μικρό σε βάρος μας, αλλά μας παρασχέ
θηκε και συνδρομή και πρόθυμη φιλο
ξενία. Να το αποδώσουμε στην έμφυτη 
δουλική υποταγή τους στον ισχυρό της 
ημέρας και στη μοιρολατρία τους; Αλλά 
αυτοί ζητούν την προστασία μας από 
τους τσέτες. Δεν τους θέλουν, Όπως δεν 
θέλουν και τον Κεμάλ το δημιουργό της 
κακοδαιμονίας του, όπως λένε. Προτι
μούν εμάς.
Όταν πληροφορήθηκε ο Βενιζέλος αυτή 
την πρωτοβουλία του Ελληνικού στρα
τού έγινε έξαλλος, αφού επέμενε ότι για 
λόγους στρατηγικούς και πολιτικούς 
έπρεπε να καταληφθεί προηγουμένως η 
Ανατολική Θράκη.
Σπουδαίο ρόλο στην εμμονή του Βενιζέ
λου για την απελευθέρωση της Θράκης 
έπαιξε ο συμπατριώτης μας Χαρίσιο-

κα ι συντρίμμια
ςΒαμβακάς ( Κοζάνη 1872-1952) Βου
λευτής στην Οθωμανική βουλή μετά τη 
Συνταγματική μεταρρύθμιση . Στενός συ
νεργάτης του Βενιζέλου ο Βαμβακάςερ- 
γάσθηκε με ζήλο για την προάσπιση των 
ελληνικών συμφερόντων στη Θράκη. 
Διετέλεσε κυβερνητικός αντιπρόσωπος 
στη Δυτική Θράκη. Το 1928 εξελέγη Γε
ρουσιαστής Θεσσαλονίκης και το 1930 
Δήμαρχος της πόλης. Το λεύκωμα 
ΘΡΑΚΗ 2000 80 χρόνια από την ενσω
μάτωση στην Ελλάδα , έκδοση της Βου
λής των Ελλήνων, κάνει ειδική μνεία στη 
προσφορά του Βαμβακά του οποίου φι
λοξενεί και τη φωτογραφία του.

Η κατάληψη της Ανατολικής Θράκης

Κατά την ίδια περίοδο (Ιούνιος 1920) οι 
Σύμμαχοι επέτρεψαν τους Έλληνες να 
καταλάβουν την Ανατολική Θράκη.
Τα σχέδια κατάληψης είχαν εκπονηθεί 
από τον Παρασκευόηουλο , τον Άγγλο 
στρατηγό Μίλν και τον επίσης Άγγλο 
Ναύαρχο Τζών Μάικλ ντε Ρόμπεκ. Παρά 
την αντίσταση του Τούρκου διοικητή της 
ΑδριανούποληςΤζαφέρΤαγιάρ , οι Ελλη
νικές δυνάμεις μπήκαν στην πόλη στις 
12/25 Ιουλίου 1920. Ο Ταγιάρ συνελήφθη 
και μεταφέρθηκε στην Αθήνα, όπου πα- 
ρέμεινε αιχμάλωτος μέχρι του 1923, 
όταν υπογράφηκε η Συνθήκη τηςΛοζάν- 
νης.Δέας γράφει για τις εμπειρίες του: 
Έχουν δίκιο οι τσολιάδες να δυσανασχε
τούν. Και η προθυμία τους να ξεμπερ
δεύουν με τα λίγα απομεινάρια του Κε
μάλ όλο και θεριεύει με τις απανωτές 
ευχάριστες ειδήσεις που μας έρχονται. 
Η Θράκη ελευθερώθηκε. Ο Ταγιάρ αρ
χηγός του εκεί τούρκικου στρατού πιά
στηκε αιχμάλωτος. Οι προφυλακές μας 
έφθασαν στην Τσατάλτζα , έξω απ’ την 
πόλη. Σύνορά μας είναι ο Εύξεινος πόν
τος. Η Προύσα έγινε δική μας σε δυο μέ
ρες χωρίς αντίσταση σχεδόν. Η Προπον
τίδα Ελληνική θάλασσα. Ο στόλος μας 
αγκυροβολημένος στο Βόσπορο κάτω 
απ' την Αγιά Σόφιά. ΚΓ ακόμα κρυπτο
γραφικό τηλεγράφημα του Βενιζέλου 
από το Παρίσι, κατά το οποίο μας παρα- 
χωρούνται όλα τα μέρη που κατέχουμε 
στρατιωτικά. Μ' άλλα λόγια γινόμαστε 
Μεγάλη Δύναμη.
Πανηγυρισμοί, ενθουσιασμοί, εξάρσεις, 
ακολουθούν όλες αυτές τις απίστευτες 
επιτυχίες. Που διακόπτονται, όμως από
τομα μέσα σε γενική μουγκαμάρα. Από
πειρα κατά του Βενιζέλου γίνεται στο Πα
ρίσι. Απόπειρα που την κάνουν όχι 
Τούρκοι, που διαλύσαμε την αυτοκρατο
ρία τους, αλλά Έλληνες και μάλιστα 
Αξιωματικοί. Μένουμε με ανοιχτό το 
στόμα στο απίθανο τούτο άκουσμα. Κοι
τάζουμε ο ένας τον άλλον σαστισμένοι 
και διερωτόμαστε τι συμβαίνει. Τα όνειρα 
αιώνων της φυλάς ήταν λόγια λοιπόν; 
Αλλά που πάμε τότε αφού σηκώσαμε δο
λοφονικό χέρι την ημέρα ακριβώς της 
πραγμάτωσης τους στον πρωτεργάτη της 
επιτυχίας;

Η κατάσταση στη Μικρά Ασία.

Στη Μικρά Ασία η κατάσταση λήγοντας 
του 1919 δεν είχε μεταβληθεί.
Την 12/25 Δεκεμβρίου 1919 αφίχθη στη 
Σμύρνη ο αντιστράτηγος Κομν. Μηλιώ- 
της, ο οποίος ανέλαβε την διοίκηση της 
Στρατιάς της Μικρός Ασίας, η οποία πε
ριλάμβανε τον Α' Σώμα Στρατού και το 
Σώμα Στρατού Σμύρνης. Μέχρι τότε τη 
Διοίκηση του Στρατού εξασκούσε το Α’ 
Σώμα, ηλην η δύναμη εκστρατείας είχε 
προσωπικό δύο Σωμάτων και δεν μπο
ρούσε πλέον να ασκεί τη Διοίκηση με την 
υπάρχουσα δομή του.
Στις αρχές Ιανουάριου 1920 η δύναμη 
του Ελληνικού στρατού ήταν 2.400 Αξιω
ματικοί, 62.743 Οπλίτες και 22.285 
κτήνη. Επί πλέον υπήρχε αεροπορικός 
τομέας στο Καζαμίρ και αεροπορική ναυ
τική μοίρα με έδρα τη Σμύρνη.
Εν των μεταξύ οι πληροφορίες που 
έφθαναν στα αυτιά των Ελλήνων ήταν 
ανησυχητικές. Οι Τούρκοι ενίσχυαν το 
μέτωπο Αχμετλί- Φιλαδέλφειας, συγκέν
τρωναν δυνάμεις στις περιοχές Κιόσκ και 
Ναζλί και όλες οι ενδείξεις συνέτειναν 
σε επικείμενη δυναμική τους ενέργεια.

Προ των πληροφοριών αυτών πραγμα
τοποιήθηκε σύσκεψη στη Χίο υπό την 
Προεδρία του Βενιζέλου, ο οποίος είχε 
εν των μεταξύ επιστρέφει από το Παρίσι. 
Στη σύσκεψη παρίστατο ο αρχιστράτηγος 
Λεωνίδας Παρασκευόπουλος, ο ύπατος 
αρμοστής Στεργιάδης, ο Διοικητής της 
Στρατιάς Μηλιώτης και οι διοικητές των 
δύο σωμάτων του στρατού.
Στη σύσκεψη αποφασίσθηκε να συγκρο
τηθεί η Στρατιά της Μ. Ασίας σε δύο Σώ
ματα υπό τους αντιστράτηγους Νίδερ και 
Ιωάννου. Ταυτόχρονα ενισχύθηκε η 
Στρατιά με μια Μεραρχία που συγκροτή
θηκε στη Θεσσαλονίκης και ονομάσθηκε 
Μεραρχία Κυδωνιών, υπό την διοίκηση 
του Συνταγματάρχου Οθωναίου. Χώρος 
στάθμευσης καθορίσθηκε η περιοχή της 
Σμύρνης. Από τον Φεβρουάριο εγκατα
στάθηκε στη Σμύρνη και ο Παρασκευό
πουλος και ασκούσε την διοίκηση προ
σωπικούς.
Ο Παρασκευόπουλος μόλις εγκαταστά
θηκε ζήτησε από τον Πρωθυπουργό 
ελευθερία ενεργειών. Ο Βενιζέλος του 
διαμήνυσε από το Λονδίνο να μην με
ταβληθούν σε καμία περίπτωση και με 
καμία αφορμή τα σύνορα χωρίς την έγ
κριση του Μίλν.

Το Συμβούλιο των Πρωθυπουργών

Τον Φεβρουάριο 1920 το Συμβούλιο Των 
Πρωθυπουργών που εν των μεταξύ είχε 
αντικαταστήσει το Ανώτατο Συμβούλιο 
συνήλθε στο Λονδίνο για να ασχοληθεί 
με το Ανατολικό ζήτημα. Όλες οι μεγάλες 
δυνάμεις φάνηκαν διατακτικές να δημι
ουργήσουν ένα σύστημα εντολών προς 
την Τουρκία. Οι Ηνωμένες Πολιτείες εί
χαν πάψει να μετέχουν στις Διασκέψεις 
και είχε διαλυθεί κάθε ελπίδα ότι θα δέ
χονταν οτιδήποτε σε βάρος της Τουρκίας. 
Οι Κυβερνήσεις της Αγγλίας και της Γαλ
λίας δεν είχαν καμία διάθεση να κηδε
μονεύουν τμήματα της Οθωμανικής 
Τουρκίας και είχαν τη βεβαιότητα ότι θα 
έπρατταν το ίδιο και οι Ιταλοί, αν βεβαίως 
αποχωρούσαν από την Ασία και οι Έλ
ληνες. Ο Γάλλος Πρωθυπουργός μάλιστα 
εξέφρασε την άποψη ότι η Ελλάδα δεν 
μπορούσε να συντηρήσει στρατό εκστρα
τείας χωρίς οικονομική ενίσχυση και ότι 
θα αρκούνταν στην ικανοποίηση της 
προσάρτησης της Θράκης.
Μάλιστα δεν δέχθηκαν τη γνώμη του Βε
νιζέλου γιατί εκτίμησαν ότι θα ήταν δύ
σκολο για τον'Ελληνα Πρωθυπουργό να 
δηλώσει ότι αποσύρεται από την Μικρά 
Ασία.
Τον επόμενο μήνα συναντήθηκαν εκ 
νέου οι Πρωθυπουργοί της Μεγ. Βρετα
νίας και της Γαλλίας .Τώρα όμως είχαν 
επέλθει σοβαρές μεταβολές. Ο Κλεμανσό 
αντικαταστάθηκε από τον Μιλλεράν και 
στη σύσκεψη παρίστατο και ο Ιταλός 
Πρωθυπουργός Νίττι. Ο Ιταλός και ο Γάλ
λος υποστήριξαν την άποψη ότι έπρεπε 
να συνάψουν με την Τουρκία συνθήκη 
ειρήνης και ότι δεν μπορούσαν να μην 
αφήσουν την Κωνσταντινούπολη στους 
Τούρκους. Συνεπώς η πρόταση του Βε
νιζέλου για δημιουργία στην Κωνσταν
τινούπολη διεθνούς κέντρου αποφάσεων 
ήταν πλέον ανεφάρμοστη. Στο σημείο 
αυτό οφείλουμε να ομολογήσουμε ότι ο 
Λόυδ Τζώρτζ αγωνίζονταν στο Συμβού
λιο πάντοτε υπέρ του Βενιζέλου, αλλά 
αντιμετώπιζε αντιδράσεις στους κόλπους 
της Κυβέρνησής του. Προ αυτής της εξέ
λιξης, ο Τζώρτζ πρότεινε να διατηρηθεί 
αυτόνομη η Σμύρνη υπό Ελληνική διοί
κηση αλλά υπό την Κυριαρχία του Σουλ
τάνου.

Η διάσκεψη του Σαν Ρέμο

Δύο μήνες αργότερα οι αρχηγοί των κυ
βερνήσεων της Αγγλίας της Γαλλίας και 
της Ιταλίας συνήλθαν σε διάσκεψη στο 
Σαν Ρέμο της Ιταλικής Ριβιέρας. Η διά
σκεψη αυτή κράτησε μόνο μια εβδομάδα. 
Εν τω μεταξύ είχαν μεσολαβήσει αρκετά 
γεγονότα που διεύρυνε το χάσμα που 
χώριζε τους τρεις συμμάχους. Οι Γάλλοι 
αυθαίρετα και χωρίς να ενημερώσουν 
κανέναν είχαν καταλάβει Γερμανικές πε
ριοχές, για να εκβιάσουν την εκκένωση 
του Ρούρ από τους Γερμανούς. Ο Ιταλός 
Πρωθυπουργός απαιτούσε να επανασυν- 
δεθούν οι εμπορικές σχέσεις της Ιταλίας

Ιζέκας
Αντιστράτηγος εα της ΕΛΑΣ 
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με την Κομμουνιστική Ρωσία, πράγμα 
που προϋπέθετε την αναγνώριση του 
νέου καθεστώτος. Και οι δύο πέτυχαν 
των σκοπών τους. Και όπως ήταν φυσικό 
έγιναν δεκτές και οι προτάσεις του Άγ
γλου Πρωθυπουργού. Αυτός ζήτησε κα
θεστώς πενταετούς ελληνικής κυριαρ
χίας στη Σμύρνη υπό την ψιλή κυριαρχία 
του σουλτάνου με δημιουργία τοπικής 
βουλής και ενδεχόμενο δημοψήφισμα.
Η Τουρκική κυβέρνηση αντέδρασε, αλλά 
προ του κινδύνου να χάσει την Κωνσταν
τινούπολη, συμφώνησε.

Όταν πάρθηκε απόφαση στον Σαν Ρέμο 
περί πενταετούς ελληνικής κυριαρχίας 
στη Σμύρνη, ο στρατάρχης Φός παρέ
θεσε τις δυσχέρειες της επιχείρησης. Τη 
συζήτηση προκάλεσε ο Ιταλός Πρωθυ
πουργός γιατί ο Φός για να επιβάλει τη 
Συνθήκη στους Τούρκους, ζήτησε 27 με
ραρχίες, περίπου 400.000 άνδρες συνο
λικά. Όταν ρωτήθηκε ο Βενιζέλος τι διέ
θετε η Ελλάδα, απάντησε ότι διέθετε 6 
μεραρχίες στη Σμύρνη, τρεις στην Ανα
τολική Μακεδονία και μια στην Ήπειρο. 
Επιπλέον μπορούσε να καταστήσει ετοι
μοπόλεμες άλλες τέσσερις μεραρχίες. 
Φυσικά οι δυνάμεις αυτές απείχαν πολύ 
των 27 μεραρχιών και κανένας σύμμα
χος δεν ήταν διατεθειμένος να ενισχύσει 
την Ελλάδα.
Ο στρατάρχης Ουίλσον γράφει σχετικά 
στο ημερολόγιό του της 6/19 Μαρτίου 
1920: Ο Ουΐνστον ( Τσόρτσιλ) και εγώ 
επεράσαμεν μίαν ώραν με τον Βενι- 
ζέλον σήμερον το απόγευμα. Του κα- 
τεστήσαμεν σαφές ότι ούτε εις άν- 
δρας, ούτε εις χρήματα, ούτε εις την 
Θράκην, ούτε εις την Σμύρνην θα 
εβοηθούσαμεν τουςΈλληνας, διότι εί- 
χομεν ήδη αναλάβει περισσοτέρας 
υποχρεώσεις από όσας θα ηδύνατο να 
επιτελέσει ο μικρός στρατός μας. Του 
είπα ότι θα καταστρέψει την χώραν 
του , ότι θα ευρίσκετο επί έτη εις πό
λεμον με την Τουρκίαν και την Βουλ
γαρίαν και ότι η αποστράγγισις εις 
άνδρας και χρήματα θα ήτο υπέρ το 
δέον μεγάλη δια την Ελλάδα. Μου εί- 
πεν ότι δεν συμφωνεί ούτε εις μιαν 
λέξιν από όσα είπα.
Κατά το τέλος Φεβρουάριου ο Βενιζέλος 
ρωτούσε τον Παρασκευόηουλο αν θα 
μπορούσε η Ελλάδα να καταφέρει ισχυρό 
πλήγμα κατά του εχθρού, αν τους παρεί- 
χετο εξουσιοδότηση. 0 Παρασκευόπου
λος απάντησε ότι και να μην ήταν το 
πλήγμα ισχυρό θα λειτουργούσε σε βά
ρος του ηθικού των Τούρκων, άλλωστε 
προσέθεσε ότι θα μπορούσε να συλλάβει 
μεγάλη δύναμη αιχμαλώτων και να κα
τάσχει πολεμοφόδια, οπότε η αναπλή- 
ρωσή τους θα ήταν προβληματική.

Τον Μάρτιο παρασχέθηκε εξουσιοδό
τηση της επιθέσεως των Ελληνικών δυ
νάμεων εφ’ όσον θα είχαν δεχθεί επί
θεση από τους Τούρκους και η 
εξουσιοδότηση να εξέλθουν των συνό
ρων και πλέον των τριών χιλιομέτρων, 
αλλά να επανέλθουν στις θέσεις τους, 
μετά την εκπλήρωση της αποστολής 
τους.

ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ...
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Τ ο Κέντρο Κοινωνικής Πρόνοιας Δυτικής Μακεδονίας 
στη Μαρτυρική Κοινότητα Δροσοπηγής

Τ
η Δευτέρα 29 Αυγούστου 
2022 τα φιλοξενούμενα 
παιδιά του Κέντρου Κοινω
νικής Πρόνοιας Περιφέρειας 

Δυτικής Μακεδονίας πραγμα
τοποίησαν ημερήσια εκδρομή 
στη Μαρτυρική Κοινότητα Δρο
σοπηγής.
Τα παιδιά συνοδέυσαν ο Πρόεδρος 
Δ.Σ. του Κέντρου κος Παρδάλης 
Ιωάννης, το τακτικό μέλος του Δ.Σ. 
κος Μιχαηλίδης Νικόλαος και ερ
γαζόμενοι του Κέντρου.
Κατά την άφιξή τους τούς καλω
σόρισε η Πρόεδρος του Διοικητι
κού Συμβουλίου του Πολιτιστικού 
Συλλόγου Γυναικών κα Χαρίση 
Αναστασία, η οποία ευχήθηκε 
καλή σχολική χρονιά στα παιδιά 
και δημιουργικότητα στους εργα
ζομένους.
Κατά τη διάρκεια της εκδρομής 
επισκέφθηκαν τον Πολιτιστικό 
Σύλλογο Γυναικών της Μαρτυρι
κής Κοινότητας Δροσοπηγής. Με 
ενέργειες του οποίου ιδρύθηκε το 
Κοινοτικό Ιατρείο που υπάρχει 
έως σήμερα και στεγάζεται στον

χώρο του Συλλόγου.
Κατόπιν, επισκέφθηκαν το Λαο- 
γραφικό Μουσείο της Μαρτυρικής 
Κοινότητας Δροσοπηγής, όπου ξε
νάγησε και ενημέρωσε τους επι
σκέπτες ο κος Χαρίσης Γιώργος. 
Έπειτα μετέβησαν και ξεναγήθη- 
καν στην εκκλησία του χωριού, 
τον Ι.Ν. Αγίας Τριάδος.
Η εκδρομή ολοκληρώθηκε με την 
επίσκεψη στην έκθεση που ήταν 
αφιερωμένη στον μήνα της Πανα
γιάς, της κας Χαρίση Αναστασίας, 
Οφείλουμε να ευχαριστήσουμε 
θερμά την κα Χαρίση, καθώς μέ
ρος των εσόδων της έκθεσής της 
διατέθηκαν στο ΚέντροΚοινωνι- 
κής Πρόνοιας Περιφέρειας Δυτι
κής Μακεδονίας για τις ανάγκες 
των φιλοξενούμενων παιδιών. 
Τέλος, ευχαριστούμε θερμά τους 
ιδιοκτήτες της Ταβέρνας-Ψητοπω- 
λείου «Μπελκαμένη» για το γεύμα 
που παρέθεσαν στα φιλοξενού
μενα παιδιά με το πέρας των επι
σκέψεων.

Από το Γραφείο Προέδρου
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ΤΕΤΑΡΤΗ 7 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2022 ηχω
Συμμετοχή της Περιφέρειας Δυτικής

Μακεδονίας στην 47η Διεθνή Έκθεση Γούνας

Μ
ε τη συμμετοχή 64 εκθετών έκλεισε τις 
πύλες της η 47η ΔιεθνήςΈκθεση Γούνας, 
η οποία αποτελεί ένα από μεγαλύτερα κλα
δικά γεγονότα σε παγκόσμιο επίπεδο.

Η έκθεση, που πραγματοποιήθηκε στο Διεθνές 
Εκθεσιακό Κέντρο της Καστοριάς, διεξήχθη 
έπειτα από δύο χρόνια υποχρεωτικής παύσης 
λόγω της πανδημίας, δίνοντας την ευκαιρία σε 
δεκάδες εμπορικούς επισκέπτες από διάφορες 
περιοχές της υφηλίου να περιηγηθούν στα περί
πτερα και να έρθουν σε επαφή με ένα από τα πιο 
ανταγωνιστικά προϊόντα της Περιφέρειας Δυτικής

Μακεδονίας.
Οι ιδιαίτερες συνθήκες διεξαγωγής της φετινής έκ
θεσης αποτέλεσαν κίνητρο κινητοποίησης και δράσης 
των ενδιαφερομένων μερών, με σκοπό την ανάπτυξη 
εξωστρέφειας και την προσαρμογή του κλάδου στα 
νέα δεδομένα.
Τέτοιου είδους εκθέσεις θα συνεχίσουν να στηρίζονται 
από την Περιφερειακή Αρχή καθώς, όπως ανέφερε 
και η Αντιπεριφερειάρχης Πράσινου Μετασχηματι
σμού Επιχειρηματικότητας και Μεταφορών, Ευφρο
σύνη Ντιό, «ο κλάδος έχει πολλά ακόμα να δώσει 
στην οικονομική ανάπτυξη της περιοχής μας».

Επιτυχημένη η ημερίδα με θέμα "Άσκηση, 
διατροφή, ύπνος και ακαδημαϊκές υποχρεώσεις

ν ’

αθλητών παιδικής και εφηβικής ηλικίας"

Μόλις κυκλοφόρησε το βιβλίο 
«Στο παραμύθι των φτερών» 
της Δότας Σαρβάνη από τις 

Εκδόσεις Παρέμβαση

Π
ρόκειται για ποιητική 
συλλογή που ξεδιπλώ
νει τον λυρικό κόσμο 
της ποιήτριας, δίνοντας έμ

φαση σε ζητήματα ποιητικής.
Μέσα από τα εξήντα δύο ποι
ήματα της συλλογής υπογραμ
μίζεται η ευεργετική τους 
επίδραση στην ψυχολογία όσων 
τα διαβάζουν, όπως και τα γενε
σιουργό στοιχεία που οδηγούν 
σ' αυτά, υπενθυμίζοντας πως 
καθένας είναι ένας εν δυνάμει 
ποιητής.

***

Στο παραμύθι των φτερών

Τότε που οι θεοί δεν ήταν 
τέλειοι,
γιατί οι άνθρωποι τους έπλαθαν στα μέτρα τους
στο σύμπαν του απέραντου,
ένας θεός ανήσυχος έφτιαξε τα φτερά.

Στους αγγέλους πρώτα τα ενσωμάτωσε 
και γέμισαν «ωσαννά» οι ουρανοί.
Να τα χαρίσει και στους ανθρώπους αποφάσισε 
τον κόσμο να διασχίζουνε 
τους αιθέρες και τις θάλασσες 
να φωλιάζουνε στπς ελευθερίας τα δέντρα.

Απά αβλεψία θεϊκή τα κόλλησε στη ράχη των πουλιών 
κι εκείνα σκορπιστήκανε στα πέρατα της γης. 
Προσπάθησε να διορθώσει το λάθος του.
Μα ποιος επιστρέφει τα φτερά που του χαρίστηκαν; 
Ποιος ξεβσλεύεται από το αέναο πέταγμα;

Μ
ια εξαιρετικά σημαντική 
ημερίδα, για γονείς και 
παιδιά - αθλητές, πραγ
ματοποιήθηκε την Παρασκευή 2 

Σεπτεμβρίου στην αίθουσα πολ
λαπλών χρήσεων του Δήμου 
Φλώρινας, από τον Δήμο Φλώ
ρινας και την ΓΕΦ,
Κεντρικός ομιλητής ήταν ο καθη
γητής κ. Χάρης Τσολάκης, Διευθυν
τής Αθλητικής Αριστείας της Α' Ορ- 
θοηαιδικής Κλινικής ΕΚΠΑ, με θέμα 
■“Ασκηση, διατροφή, ύπνος και ακα
δημαϊκές υποχρεώσεις αθλητών 
παιδικής και εφηβικής ηλικίας".
Ο κ. Τσολάκης μετέφερε τις εμπει
ρίες του δίνοντας χρήσιμες συμβου
λές και προτρέηοντας τα παιδιά και 
τους γονείς να τις ακολουθήσουν. 
Άλλωστε, τα περισσότερα από 30 
χρόνια προπονητικής εμπειρίας του, 
αποτελούν εχέγγυο επιτυχίας.
Στη διάρκεια της εισήγησης του 
υπήρξαν και στιγμές διαλόγου με τα 
παιδιά, ενώ τέθηκαν και ερωτήματα. 
Την εκδήλωση προλόγισε ο προπο
νητής ξιφασκίας της ΓΕΦ κ. Στάθης 
Γεροσίδερης.

Η Δότα Σαρβάνη γεννήθηκε στο Λέχοβο της Φλώρινας. Ζει στη Φλώ
ρινα, όπου εργάστηκε σαν εκπαιδευτικός. Είχε δυναμική παρουσία 
στα πολιτιστικά πράγματα της πόλης. Γράφει από παιδί με πρώτες δια
κρίσεις στην ποίηση από το περιοδικό «Διάπλασις των παίδων». Ποι
ήματα και πεζά της έχουν δημοσιευτεί στον τοπικό Τύπο, στο 
λογοτεχνικό περιοδικό της Φλώρινας «Εταιρία» και στο λογοτεχνικό 
περιοδικό της Κοζάνης «Παρέμβαση». Ποιήματά της έχουν ανθολο
γηθεί στη «Νέα Πορεία», στο ειδικό τεύχος «Μεθόριος», στο βιβλίο 
«Μια πόλη στη λογοτεχνία - Φλώρινα», εκδ. Μεταίχμιο, στο βιβλίο «Οι 
ποιηΐές της Φλώρινας», εκδ. Γιάννης Αριστείδου και στην ανθολογία 
του συγγραφέα Νικήτα Κακκαβά «Δυσμενής μετάθεση - όψεις της 
επαρχίας στην Ελληνική ποίηση», εκδ. Πηγή.Έχει διακριθεί με έπαινο 
στον Α’ λογοτεχνικό διαγωνισμό «Μίμης Σουλιώτης». Έχει εκδώσει 
την ποιητική συλλογή «Στου μεταξιού τις φλέβες» (2011).

Συγκρότηση εκτελεστικής 
Γραμματείας Νομαρχιακού Τμήματος 

ΑΔΕΔΥ νομού Φλώρινας

Κ
ατά την συνεδρίαση της 
31 Αυγούστου 2022μετά 
την εκλογοαπολογιστική 
συνέλευση και την εκλογική 

διαδικασία της 08 ΙΟΥΛΙΟΥ 
2022 με την οποία αναδεί
χτηκε η νέαΕκτελεστική Γραμ
ματεία του Ν.Τ. ΑΔΕΔΥ Φλώ
ρινας, από τους αντιπροσώπους 
των σωματείων του Δημοσίου, 
Ο.Τ.Α., Ν.Π.Δ.Δ., συγκροτή
θηκε σε Σώμαως εξής:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΕΟΚΑΖΙΩΤΗ ΜΑ
ΡΙΑ (Σύλλογος Δημοτικών Υπαλ
λήλων Δήμων Φλώρινας, Αμυν
ταίου και Πρεσπών)

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΤΣΟΥΛΗΣ 
ΘΩΜΑΣ (Σύλλογος εκπ/κων 
Α'βαθμιαςεκη/σης)

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΑΝΤΩ- 
ΝΙΑΔΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ (Σύλλο
γος εκπ/κωνΑ' βαθμιαςεκπ/σης)

ΟΙΚΟΝ/ΚΩΝ ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ: 
ΣΦΕΤΚΟΥ ΜΑΡΙΑ (Σύλλογος

εκπ/κων Α' βαθμιας εκπ/σης)

ΟΡΓ. ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ : ΚΑΡΑΪ- 
ΣΚΑΚΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ (Σύλλογος 
εκπ/κων Α' βαθμιας εκπ/σης)

ΜΕΛΗ:
1. ΘΕΟΔΩΡΙΔΗΣ ΑΒΡΑΑΜ (Σύλ
λογος Δημοτικών Υπαλλήλων Δή
μων Φλώρινας , Αμυνταίου και 
Πρεσπών)

2. ΟΚΟΥΤΣΙΔΗΣ ΘΕΟΛΟΓΟΣ 
ΣΤΕΦΑΝΟΣ (Σύλλογος εκπ/κων 
Α'βαθμιας εκπ/σης)

3. ΡΩΜΑΝΙΔΗΣ ΜΙΧΑΗΛ ΣΤΕ
ΦΑΝΟΣ (Σύλλογος εκπ/κων 
Α'βαθμιας εκπ/σης)

4. ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΜΟΝΙΚΑ
Σύλλογος Δημοτικών Υπαλλήλων 
Δήμων Φλώρινας, Αμυνταίου και 
Πρεσπών)

ΕΚΤΕΛΕΣΤΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ 
ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΟΥ ΤΜΗΜΑΤΟΣ 
ΑΔΕΔΥ ΝΟΜΟΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ
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Το ΚΕΦΙΑΠ Φλώρινας στο "Πολιτιστικό Καλοκαίρι" του Δήμου Φλώρινας

Μ
ε μία πραγματικά υπέροχη εκδήλωση 
αγάπης και αλληλεγγύης συμμετείχε το 
ΚΕΦΙΑΠ Φλώρινας στις εκδηλώσεις "Πο
λιτιστικό Καλοκαίρι" Δήμου Φλώρινας.

Η εκδήλωση, που υποστηρίχθηκε από το Γραφείο 
Εθελοντισμού Δήμου Φλώρινας, πραγματοποιήθηκε 
το απόγευμα του Σαββάτου 27 Αυγούστου στην κεν
τρική πλατεία της Φλώρινας.
Οι εξυπηρετούμενοι του ΚΕΦΙΑΠ, με την καθοδήγηση 
και την αρωγή των υπαλλήλων της δομής, καθώς 
και μελών του Γραφείου Εθελοντισμού, αρχικά πα
ρουσίασαν και προσέφεραν στο κοινό τις γαστρονο
μικές δημιουργίες τους.
Τραγούδησαν και χόρεψαν μαζί με τους επισκέπτες,

σχηματίζοντας έναν ισχυρό κύκλο αγάπης, ουσιαστι
κής συνύπαρξης και αλληλεπίδρασης με την τοπική 
κοινωνία, αναπόσπαστο και ισότιμο μέρος της οποίας 
είναι και οι ίδιοι.
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους και χαι
ρέτησαν ο Ανττπεριφερειάρχης Φλώρινας κ. Σωτήρης 
Βόσδου και ο διοικητής του Γενικού Νοσοκομείου 
Φλώρινας «Ελένη 0. Δημητρίου» κ. Γεώργιος Μάν- 
τσος.
Ευχαριστούμε θερμά τους συμμετέχοντες καθώς 
και τους χορηγούς της εκδήλωσης:
• ΑΒ Βασιλόπουλος - Φλώρινας
• Οπωροκηπευτικά, Χάτζιος θωμάς
• Ανθοπωλείο, ΠαλιάρηςΔημήτριος

/

■
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ΤΕΤΑΡΤΗ 07 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2022 ιι ηχω
Η συναυλία του συγκροτήματος ΑκουαΡε-Λα στο 
"Πολιτιστικό Καλοκαίρι" του Δήμου Φλώρινας

Μ
ε τη συναυλία του συγκρο
τήματος ΑκουαΡε-Λα συνε
χίστηκαν την Πέμπτη 25 
Αύγουστου οι εκδηλώσεις “Πολιτι

στικό Καλοκαίρι 2022" του Δήμου 
Φλώρινας.
Τα μέλη του συγκροτήματος παρου
σίασαν για δύο και πλέον ώρες ένα 
εξαιρετικό πρόγραμμα με μουσικές 
περιπλανήσεις σε διάφορα είδη μου
σικής και χειροκροτήθηκαν θερμά από 
τους θεατές που βρέθηκαν στην αί
θουσα Πολλαπλών Χρήσεων του Δή
μου Φλώρινας.
Συμμετείχαν οι Ρεβέκκα Περχανίδου 
(ΒθοΙ<γ Βίυβ), Κλήμης Ρέμπελος, Νί
κος Χαϊδάρης, Κώστας Σιαπαρίνας, 
Δημήτρης Αγγελόπουλος, Κωνστάν- 
τιος Ιωαννίδης και Παντελής Τραϊανού.
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ΤΕΤΑΡΤΗ 07 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2022ηχθ) ιζ
23η Γιιορτή Πιπεριάς στην τοπική κοινότητα Αετού του Δήμου Αμυνταίου

Μ
ε δύο αξέχαστες βραδιές πλούσιες σε κέφι και χορό υπό 
τους ήχους παραδοσιακών ακουσμάτων του τόπου μας, 
πραγματοποιήθηκαν την Παρασκευή 26 και το Σάββατο 27 
Αυγούστου στον προαύλιο χώρο τού Δημοτικού σχολείου Αετού οι 

εκδηλώσεις ΠΙΠΕΡΟΛΟΓΙΕΣ 2022.
Τις εκδηλώσεις τίμησαν με την παρουσία τους οι τοπικοί φορείς και πολλοί 
κάτοικοι της ευρύτερης περιοχής οι οποίοι απόλαυσαν τα τοπικά εδέσματα 
με κύριο συστατικό την κόκκινη πιπεριά.

,. ■■ ■
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ΤΕΤΑΡΤΗ 07 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2022 13ΠΧΟ)
Ο Όμιλος Ενεργών Νέων Φλώρινας στο Δουβλίνο για το

δεύτερο μέρος του Σχεδίου "ΒυιΊάϊηρ ΡιΙΙατε /ογ ΙηεΙυεϊοη”

Ο
μάδα 15 νέων του Ομίλου Ενεργών Νέων Φλώρινας, με αρ
χηγό της αποστολής τον γουΐή ννοεΙτβΓ και Πρόεδρο του Ομί
λου Κώστα Φιλιππίδη, συμμετείχε στο Σχέδιο Ανταλλαγής 
Νέων “ΒυϊΙ(1ϊη9 ΡίΙίοΓδ ίοτ ΙηεΙυείοη”, που διοργανώθηκε από τις 

19 έως τις 25 Αυγούστου, από τον Ιρλανδικό φορέα νεολαίας 
“Κίηςδβηό & ΙπεΙιΙοννη ΟοΓηιηυηϋγ ΟβηΙβΓ”, στο Δουβλίνο της Ιρ
λανδίας.
Το Σχέδιο πραγματοποιήθηκε σε συνέχεια του πρώτου σκέλους, όπου 
20 νέοι και νέες από την Ιρλανδία επισκέφτηκαν τη Φλώρινα για να ερ
γαστούν με νέες και νέους του ΟΕΝΕΦ προκειμένου να δημιουργήσουν 
κοινότητες χωρίς αποκλεισμούς, ανοιχτές για όλους.
Οι δύο ομάδες στο πλαίσιο του Σχεδίου (Βασική Δράση 1 του ευρωπαϊ
κού προγράμματος ΕΓ35Γηυ5+), προσδιόρισαν το ρόλο τους μέσα στην 
κοινότητα και αναγνώρισαν τις κοινωνικές προκλήσεις που αντιμετω
πίζουν οι δύο χώρες μέσα από ένα διαπολιτισμικό πρίσμα. Οι συμμετέ- 
χοντες μπόρεσαν να εξοικειωθούν με διάφορα εργαλεία μη τυπικής 
μάθησης, έτσι ώστε να βρουν λύσεις που θα μπορέσουν μετέπειτα να 
ενισχύσουν και να υποστηρίξουν νέους εθελοντές/τριες που προέρχον
ται από μειονεκτικές ομάδες. Επιπλέον, οι νέοι των δύο χωρών, εργά
στηκαν πάνω στο στρατηγικό πλαίσιο των επτά (7) Πυλώνων 
Συμπερίληψης, ανταλλάσσοντας καλές πρακτικές και αξιολόγησαν σε 
μια πρωτοποριακή ομαδική δραστηριότητα τις δράσεις των γουίή οθπΙθγ 
τους.
Το πρόγραμμα συμπεριλάμβανε διαδραστικές και φυσικές δραστηριό
τητες. Στο πλαίσιο της ομαλής ένταξης σε μια κοινότητα, εκτός από τις 
καθιερωμένες δραστηριότητες ενδυνάμωσης των ομάδων, οι συμμε- 
τέχοντες μοιράστηκαν σε μικρές ομάδες προσωπικές περιπτώσεις που 
είτε έχουν δεχτεί είτε έχουν ασκήσει οποιοσδήποτε είδους διάκριση. Η 
συγκεκριμένη δραστηριότητα ήταν μια σημαντική εμπειρία προσωπικού 
αναστοχασμού που στόχευε στην καλλιέργεια των εννοιών της ενσυ- 
ναίσθησης, της αλληλεγγύης και του (διαπολιτισμικού) σεβασμού. 
Ζήσαμε μια σημαντική ευκαιρία κινητικότητας και μια ιδιαίτερη εμπειρία 
σε προσωπικό επίπεδο. Οι συμμετέχοντες/ουσες που εκπροσώπησαν 
τον'Ομιλο Ενεργών Νέων Φλώρινας, μας μίλησαν για τα οφέλη και τις 
γνώσεις που αποκόμισαν λίγες μέρες μετά την επιστροφή τους: 
Γιώργος Σδήρος, ετών 17
Το ταξίδι που πραγματοποιήσαμε στην Ιρλανδία μέσω του προγράμμα
τος "ΒυίΙάίης ΡίΙώτε οί Ιηάυδίοη" ήταν μια από τις καλύτερες εμπειρίες 
που έχω ζήσει ποτέ. Μου έδωσε την δυνατότητα να επισκεφτώ μια πα
νέμορφη χώρα και να γνωρίσω ανθρώπους που κατάγονται από αυτήν. 
Έκανα απίστευτες φιλίες με τις οποίες απέκτησα πολλές ευχάριστες ανα
μνήσεις και στιγμές γέλιου. Επιπλέον γνώρισα νέες ιδεολογίες και τρό
πους ζωής που σίγουρα με έκαναν να αναθεωρήσω για πολλά 
πράγματα και να γίνω καλύτερος άνθρωπος!
Μαργαρίτα Μουμουλίδη, ετών 19
Ήταν μια αξέχαστη εμπειρία. Μέσω του προγράμματος μου δόθηκε η 
ευκαιρία να έρθω σε επαφή με νέους ανθρώπους τόσο από την Ιρλανδία 
όσο και από την Ελλάδα, με τους οποίους έζησα μοναδικές στιγμές. Επί
σης ήρθα σε επαφή με έναν άλλο πολιτισμό διαφορετικό από τον δικό 
μας.
Χρήστος Μηλώσης, ετών 17
Ήταν μια ξεχωριστή εμπειρία. Γνώρισα νέους ανθρώπους, είδα πανέ
μορφα μέρη και απέκτησα γνώσεις για τον ιρλανδικό λαό και την κουλ
τούρα του, εμπειρίες που θα μου μείνουν αξέχαστες. Ευχαριστώ τον 
ΟΕΝΕΦ για την ευκαιρία που μου έδωσε.
Κατερίνα Χρόνη, ετών 16
Ήταν ένα από τα πιο ωραία ταξίδια που έχω κάνει! Το Δουβλίνο είναι μια 
ονειρεμένη πόλη με πολύ όμορφα τοπία και αξιοθέατα. Τα παιδιά από 
την ομάδα μου ήταν πολύ συνεργάσιμα και ευγενικά. Το ίδιο και τα παι
διά από την Ιρλανδία! Ήταν μια μοναδική εμπειρία που συμμετείχα σε 
όλο αυτό. Ευχαριστώ πολύ τον ΟΕΝΕΦ που μου έδωσε την ευκαιρία 
να συμμετέχω σε αυτό το υπέροχο ταξίδι. Και είμαι ευγνώμων που είμαι 
στον ΟΕΝΕΦ και τον στηρίζω ενεργά!
Παρασκευή Δούκα, ετών 16
Η Ιρλανδία πραγματικά θα μείνει για πάντα στην καρδιά μου. Λάτρεψα 
το φυσικό τοπίο και τις βόλτες στο κέντρο της πόλης. Με όλα τα παιδιά 
είχαμε απίστευτη συνεργασία και ήρθαμε πιο κοντά, πράγμα που με 
έκανε πολύ χαρούμενη.
Μείνετε συντονισμένοι/ες για τις δράσεις μας! Οι Νέοι Μπροστά!

$$3^181!
ΧεψΌΐφγός κεφαλής $ τραχήλου

Επιστημονικός συνεργάτης στην 
Α' Πανεπιστημιακή ΩΡΑ κλινική τον Π.ΓΜΒ. ΑΜΠΑ
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η ΧΦ-5ΡΟΤΓ
Κλήρωση Πρωταθλήματος 

Α’ & Β' Κατηγορίας ΕΠΣ Φλώρινας 2022-2023

Τ
ην Πέμπτη 1/9/2022 πραγματοποιήθηκε η Κλήρωση Πρωταθλήματος Α' & Β’ Κατηγορίας ΕΠΣ 
Φλώρινας αγωνιστικής περιόδου 2022-2023. Η κλήρωση έγινε στα γραφεία της Ένωσης πα
ρουσία μελών του Δ.Σ. και εκπροσώπων των Σωματείων.

Σχο Πρωτάθλημα της Α’ Κατηγορίας που περιλαμβάνει 2 Γύρους & 18 Αγωνιστικές θα συμμετέχουν οι ακό
λουθες 9 ομάδες: ΙΤΕΑ ΙΤΙΑΣ, ΕΡΜΗΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ, ΑΠΟΛΛΩΝ ΑΜΜΟΧΩΡΙΟΥ, Μ .ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 
ΦΛΩΡΙΝΑΣ, ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ, ΜΕΛΙΤΕΥΣ ΜΕΛΙΤΗΣ, ΕΛΠΙΔΕΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ, ΑΤΡΟΜΗΤΟΣ Κ.ΚΛΕΙΝΩΝ, 
Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΕΡΑΣΜΑΤΟΣ ενώ στο Πρωτάθλημα Β’ Κατηγορίας που περιλαμβάνει επίσης 18 αγωνι
στικές & 2 Γύρους θα συμμετέχουν οι εξής ομάδες: Α.Σ. ΞΙΝΟΥ ΝΕΡΟΥ, Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΕΛΑΡΓΟΥ, 
ΔΟΞΑ ΜΑΝΙΑΚΙΟΥ, ΑΙΑΣ ΑΜΜΟΧΩΡΙΟΥ, ΤΡΟΠΑΙΟΦΟΡΟΣ ΤΡΟΠΑΙΟΥΧΟΥ, ΑΡΗΣ ΛΟΦΩΝ, ΑΚΡΙΤΑΣ 
ΑΧΛΑΔΑΣ, Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΑΕΤΟΥ, ΕΥΞΕΙΝΟΣ ΛΕΣΧΗ ΦΛΩΡΙΝΑΣ.
Ως ημερομηνία έναρξης των Πρωταθλημάτων Α’ & Β’ Κατηγορίας έχει οριστεί η 17η Σεπτεμβρίου 2022. Οι 
αγώνες που προέκυιμαν από την κλήρωση φαίνονται στους παρακάτω πίνακες.
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ΡΕΠΟ 9

6η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ
3 X 2
5 X 9
6 X 8
7 X 1

ΡΕΠΟ 4

7η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ
2 X 5
4 X 3
8 X 1
9 X 7

ΡΕΠΟ 6

8η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ
1 X 9
5 X 4
6 X 3
7 X 2

ΡΕΠΟ 8

ΣΕΙΡΑ ΔΕΥΤΕΡΗ ΑΝΤΙΣΤΡΟΦΑ

ΚΛΗΡΩΣΗ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΟΣ Α’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑΣ ΕΠΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 2022-2023

8 ΙΤΕΑ ΙΤΙΑΣ 9 ΕΡΜΗΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ

1 ΑΠΟΛΛΩΝ ΑΜΜΟΧΩΡΙΟΥ 2 Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ

6 ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ 7 ΜΕΛΙΤΕΥΣ ΜΕΛΙΤΗΣ

3 ΕΛΠΙΔΕΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 4 ΑΤΡΟΜΗΤΟΣ Κ.ΚΛΕΙΝΩΝ

5 Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΕΡΑΣΜΑΤΟΣ

ΚΛΗΡΩΣΗ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΟΣ Β' ΚΑΤΗΓΟΡΙΑΣ ΕΠΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 2022-2023

2 Α.Σ. ΞΙΝΟΥ ΝΕΡΟΥ 3 Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΕΛΑΡΓΟΥ

4 ΔΟΞΑ ΜΑΝΙΑΚΙΟΥ 6 ΑΙΑΣ ΑΜΜΟΧΩΡΙΟΥ

5 ΤΡΟΠΑΙΟΦΟΡΟΣ ΤΡΟΠΑΙΟΥΧΟΥ 8 ΑΡΗΣ ΛΟΦΩΝ

1 ΑΚΡΙΤΑΣ ΑΧΛΑΔΑΣ 9 Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΑΕΤΟΥ

7 ΕΥΞΕΙΝΟΣ ΛΕΣΧΗ

Αποτελέσματα Αγώνων Κυπέλλου 
ΕΠΣ Φλώρινας 2022-2023

0
ι αγώνες της Α’ Φάσης του Κυπέλλου ΕΠΣ 
Φλώρινας ξεκίνησαν το Σαββατοκύριακο 27 & 
28/8/2022 και ολοκληρώθηκαν το Σαββατοκύ
ριακο 3 & 4/9/2022 με τα παρακάτω αποτελέσματα: 

ΑΚΡΙΤΑΣ ΑΧΛΑΔΑΣ-ΙΤΕΑ ΙΤΙΑΣ 0-7
ΔΟΞΑ ΜΑΝΙΑΚΙΟΥ - Μ.ΑΛΕΞ/ΡΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 1 -4
ΑΤΡΟΜ. Κ.ΚΛΕΙΝΩΝ - ΕΛΠΙΔΕΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 6-0
ΕΥΞ. ΛΕΣΧΗ ΦΛΩΡΙΝΑΣ - ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ 1-3
Μ.ΑΛΕΞ/ΡΟΣ ΠΕΛΑΡΓΟΥ - ΑΠΟΛ. ΑΜΜΟΧΩΡΙΟΥ 1 -6

ΤΡΟΠ. ΤΡΟΠΑΙΟΥΧΟΥ - ΕΡΜΗΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ 0-6
Μ.ΑΛΕΞ/ΡΟΣ ΠΕΡΑΣΜΑΤΟΣ - ΜΕΛΙΤΕΑΣ ΜΕΛΙΤΗΣ 0-3 
Α.Σ. ΞΙΝΟΥ ΝΕΡΟΥ - Μ.ΑΛΕΞ/ΡΟΣ ΑΕΤΟΥ 1 -5
Μετά τα παραπάνω αποτελέσματα στην επόμενη φάση 
του Κυπέλλου προκρίνονται οι παρακάτω 8 ομάδες: 
ΙΤΕΑ ΙΤΙΑΣ, Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ, ΑΤΡΟ
ΜΗΤΟΣ ΚΑΤΩ ΚΛΕΙΝΩΝ, ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ, ΑΠΟΛ
ΛΩΝ ΑΜΜΟΧΩΡΙΟΥ, ΕΡΜΗΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ, ΜΕ- 
ΛΙΤΕΑΣ ΜΕΛΙΤΗΣ, Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΑΕΤΟΥ.

Συνάντηση του Δημάρχου Φλώρινας με
αθλήτριες και προπονητές ξιφασκίας

Μ
ε αθλήτριες και προπονητές ξιφασκίας συναντήθηκε στο 
γραφείο του ο Δήμαρχος Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαννάκης, 
με αφορμή τη διοργάνωση του Ργο 5&35οπ Ρβηεϊης Οαηιρ 
της ΓΕΦ στην πόλη της Φλώρινας.

Ο κ. Γιαννάκης υποδέχτηκε τις αθλήτριες Δέσποινα Γεωργιάδου, 3η 
Παγκόσμια Πρωταθλήτρια Γυναικών 2022 και Μαρία Χαλδαίου, 3η Με- 
σογειονίκη, τους προπονητές των αθλητριών Χρήστο Σαΐνη και Κώστα 
Αδάση αντίστοιχα, τον προπονητής της ΓΕΦ Στάθη Γεροσίδερη, καθώς 
καί τον Καθηγητή Χάρη Τσολάκη, Διευθυντή Αθλητικής Αριστείας της 
Α' Ορθοπαιδικής Κλινικής ΕΚΠΑ.
Στη συνάντηση συζητήθηκαν θέματα γενικότερης συνεργασίας, όπως 
η διοργάνωση αγώνων και εκδηλώσεων, που στόχο θα έχουν την ανά
πτυξη του αθλητικού τουρισμού, την προσέλκυση επισκεπτών και την 
προβολή της Φλώρινας.

Αικατερίνη Ρίζοϋ-Μάρκου
Ωτο λαρυγγολόγος
Χειρουργός Κεφαλής & Τραχήλου 

ενηλίκων & παίδων

Δευτέρα-Παρασκευή: 09:00-13:00 
Δευτέρα, Τρίτη, Πέμπτη: 17:30-20:30

Μεγάλου Αλεξάνδρου 14-18. Φλώρινα 
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Απούσα εντέχνως κι επψελώς...! η Δημοτική αρχή Αμυνταίου Συνεχίζει το κοινωνικό έργο

Σ
ε παλαιότερη επιστολή μου με 
τίτλο «Εκλογή» προέδρου διο 
απουσίας ελπίζω πως δεν θα 
δούμε...» (ματαίως ήλπιζα γιατί την 

είδαμε), είχα επισημάνει ότι, για να 
είναι Δημοκρατική και να προάγει το 
συμφέρον του τόπου, η Τοπική Αυτο
διοίκηση πρέπει να επιδεικνύει ορ
θολογισμό στη διοίκηση, ρεαλισμό 
στον σχεδίασμά, κοινωνική συναί
νεση και συγκατάθεση στη λήψη απο
φάσεων με σκοπό τον πλουραλισμό, την πολυ
φωνία και την προστασία των δικαιωμάτων, 
μακριά από αυθαιρεσίες, αυταρχισμούς ή ιδεο
ληψίες.

Μακριά από την εξυπηρέτηση άνομων συμφερόν
των και μικροπολιτικών σκοπιμοτήτων.
Όλα τα παραπάνω πρέπει να προστατεύουν και να 

προάγουν οι τοπικοί - δημοτικοί μας άρχοντες. Αυτοί 
είναι, με τις θέσεις που κατέχουν, οι θεματοφύλακες 
των θεσμών που διαφυλάσσουν την δημοκρατική 
λειτουργία της τοπικής Αυτοδιοίκησης και συνεπώς 
και της ίδιας της Δημοκρατίας.

Δυστυχώς οι δημοτικοί μας άρχοντες..., ύστερα 
από το πρώτο «επιτυχημένο πείραμα», με την 
«εκλογή» Προέδρου συνεχίζουν κι επαναλαμβάνουν 
τις μεθοδεύσεις και την δημιουργία τεχνητής έλλει
ψης απαρτίας, προς αποφυγή λήψεως αποφάσεων 
κι εξυπηρέτησης συμφερόντων αλλότριων από αυτά 
που θα έπρεπε να εξυπηρετούν.
Γιατί κύριοι με την μεθοδευμένη έλλειψη απαρτίας 

δύο τινά υπάρχουν. Είτε θέλανε να ευνοήσουν κά
ποιους, με την μη λήψη αποφάσεων σε ορισμένα 
θέματα ή δεν είχανε το σθένος να καταψηφίσουν θέ
ματα που θίγουν τα συμφέροντα των δημοτών, για 
να μην «κακοκαρδίσουν»... κάποια συμφέροντα.

Σε κάθε περίπτωση η τεχνητή έλλειψη απαρτίας 
και ο ευτελισμός του «Ναού της Δημοκρατίας» με 
αυτόν τον τρόπο, καθιστά όσους συμμετέχουν σε 
αυτήν, επικίνδυνους για τον τόπο μας και την Δημο
κρατία.

Φυσικά αναφέρομαι στις δύο συνεδριάσεις (18Η 
ειδική και 19η τακτική) της 31ης Αυγούστου 2022,

όπου ενώ κατά γενική ομολογία Δημοτι
κών Συμβούλων και πολιτών, προσήλθαν 
στο Δημαρχείο οι Δημοτικοί Σύμβουλοι, 
κάποιοι από αυτούς, ύστερα από συνάν
τηση στον 2ο όροφο, δεν παραστάθηκαν 
στις άνω συνεδριάσεις με αποτέλεσμα οι 
τελευταίες να μην γίνουν λόγω έλλειψης 
απαρτίας...!!!

Αποκορύφωμα του εμπαιγμού των πα- 
ρισταμένων συμβούλων άλλα και όλων 
των δημοτών του Δήμου ήταν η παρουσία 

του Αντιδημάρχου εισηγητή στην 18η συνεδρίαση 
στις 18:30 και η απουσία του ίδιου Αντιδημάρχου 
στην 19η συνεδρίαση στις 19:00, όπου ήταν εισηγη
τής σε 13 από τα 22 θέματα. Βέβαια ήταν απών και 
έτερος Αντιδήμαρχος εισηγητής άλλων 3 θεμάτων!! 
Απούσιαζαν δηλαδή, στην 18η συνεδρίαση, οι ειση
γητές Αντιδήμαρχοι των 16 από σύνολο 22 θεμά
των!!!

Το παραπάνω γεγονός θα μπορούσε να το χαρα
κτηρίσει κανείς ως κωμωδία. Δυστυχώς όμως το 
αίσχος και η κατρακύλα αυτή έχουν τόσο τραγικές 
συνέπειες για τον τόπο μας που μόνο αγανάκτηση, 
λύπη και ανησυχία προκαλούν.

Οι δημοτικοί σύμβουλοι που συμμετείχαν στην με- 
θόδευση αυτή, πέραν του ότι αγνοούν τις πειθαρχι
κές και πιθανόν ποινικές ευθύνες που συνεπάγονται, 
οι μεθοδευμένες και αδικαιολόγητες, απουσίες από 
το Δημοτικό Συμβούλιο, επιδεικνύουν τεράστια πε
ριφρόνηση στους δημότες που τους έχουν εκλέξει 
για να δρουν, για να είναι παρόντες κατά την λήψη 
κρίσιμων αποφάσεων και όχι να λάμπουν δια της 
απουσίας τους.
Διότι αξιότιμοι κύριοι Δημοτικοί Σύμβουλοι, για να 

αποδείξετε ότι δεν είστε «πειθήνιοι εραστές της εξου
σίας», δεν αρκεί να το φωνάζετε από τα έδρανα του 
Δημοτικού Συμβουλίου. Πρέπει να το αποδεικνύεται 
με την παρουσία σας σε αυτά και με την λήψη κρίσι
μων αποφάσεων. Μεθοδεύσεις όπως οι παραπάνω 
αποδεικνύουν ατολμία και φόβο μην χαθεί η καρέκλα 
και τα κοκαλάκια που μοιράζει η εξουσία.
Με τιμή

Γιώργος Τσιρώνης Δικηγόρος

το Επιμελητήριο Φλώρινας

/ Α λλη μία αποστολή αγάπης παραδόθηκε στο γηροκομείο Φλώ- 
/V ρίνας, για την σίτιση απόρων και μοναχικών ατόμων Φλώ- 

# Λρινας. Το Επιμελητήριο συνεχίζοντας, τη στήριξη ευπαθών 
κοινωνικών ομάδων παρέδωσε σήμερα την προσφορά του κ. Κουρτ- 
ηαρασίδη Σάββα, ενός τόνου ροδάκινων. Συνεχόμενα χρόνια το Επιμε
λητήριο Φλώρινας .προσφέρει και στέκεται δίπλα στις ευπαθείς 
κοινωνικές ομάδες της Π.Ε Φλώρινας δείχνοντας έτσι την αλληλεγγύη 
και την διάθεση προσφοράς όπου και όποτε του ζητηθεί. Καλούμε τα 
μέλη μας να στηρίξουν την προσπάθεια αυτή σε μια δύσκολη εποχή 
όπου πρωταρχικό και κυρίαρχο ρόλο πρέπει να έχει ο Ανθρωπος.

Ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Φλώρινας 
Σαπαλίδης Σάββας

Ευχαριστήριο της Ιερός Μητροπόλεως
ί“υχαριστούμε θερμά τον εφημέριο του Ιερού Ναού Αγίου Νι- 

κολάου Άνω Καλλίνικης π. Χρήστο Βασιλειάδη, καθώς επί- 
1_·>σης και τις κυρίες της ενορίας του, που είχαν την καλοσύνη 

να ζυμώσουν, να πλάσουν και να προσφέρουν με περισσή αγάπη 
σπιτικές χυλόπιτες για τα συσσίτια του Γενικού Φιλοπτώχου Τα
μείου της Μητροπόλεως μας.
Ευχόμαστε ο Κύριος να τους προστατεύει και να καθοδηγεί τις σκέψεις 
τους σε έργα αγάπης και φιλανθρωπίας σε μία τόσο δύσκολη εποχή 
που βιώνουμε.

Εκ της Ιεράς Μητροπόλεως

Ο ΣΟΧ Φλώρινας σε Διασυλλογικό Αγώνα ΜΤΒ στη Λάρισα

0
 Ποδηλατικός Γυμναστι
κός Σύλλογος Λάρισας σε 
συνεργασία με την Περι
φέρεια Θεσσαλίας & Δήμο Λα- 

ρισαίων διοργάνωσαν με 
επιτυχία τον διασυλλογικό 
αγώνα ορεινής ποδηλασίας 
ΧΟΟ. Ο αγώνας ήταν ενταγμέ- 
νος στο αγωνιστικό καλεντάρι 
της ΕΟΠ και πραγματοποι
ήθηκε την Κυριακή 28 Αυγού
στου, στο Άλσος Μεζούρλου 
της Λάρισας, ήταν αφιερωμέ
νος στη μνήμη του Παναγιώτη 
Κουμαντζιά.
Στον αγώνα συμμετείχαν αθλη
τές και αθλήτριες από 13 συλλό
γους της χώρας. Οι ποδηλάτες 
απόλαυσαν μια όμορφη δια
δρομή στο κατάφυτο άλσος, 
στροφής 1800 μέτρων, μέτριας 
δυσκολίας, που διέρχονταν μέσα 
από δασικούς δρόμους και μονο
πάτια. Ο ΣΟΧ Φλώρινας συμμε
τείχε στους αγώνες με τον 
αθλητή Κωνσταντίνο Σιάμκουρη 
που πραγματοποίησε άλλη μια

επιτυχημένη εμφάνιση, τερματί
ζοντας τρίτος στην κατηγορία του 
και ανεβαίνοντας για άλλη μια 
φορά στο βάθρο των νικητών.
Το Δ.Σ. του Σ.Ο.Χ. συγχαίρει 
θέρμα τον έφορο ποδηλασίας 
του συλλόγου Θεόδωρο Σβάρνα, 
τους προπονητές Παναγιώτη Κά~ 
σπαρη και Σίμο Πολπατζή για την 
πολύτιμη συνδρομή τους στην 
άριστη προετοιμασία και υποστή
ριξη της αγωνιστικής ομάδας, 
θερμά συγχαρητήρια αξίζουν 
επίσης και στους γονείς και τα 
μέλη του Συλλόγου για τη βοή
θεια και φροντίδα που προσφέ
ρουν στους αθλητές του 
τμήματος.

Αναλυτικά τα αποτελέσματα 
στα δΐίθ της Ε.Ο.Π.:
ήθίΙθηιε-ογεΙίης.ςΓ και
ί3σθ00θΚ.εθΓη/ρ95ΐ3Π5535

Για το Δ.Σ.
Ο Πρόεδρος 

Καράντζας X. Λάζαρος
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Με εκδήλωση για την τρίτη ηλικία, αφιερωμένη στη μνήμη του Δημοσθένη
Μούσιου, συνεχίστηκε το "Πολιτιστικό Καλοκαίρι" Δήμου Φλώρινας

Μ
ε μία συγκινητική εκδήλωση για την τρίτη ηλικία, η οποία 
ήταν αφιερωμένη στη μνήμη και την προσφορά του μαέ
στρου Δημοσθένη (Μίμη) Μούσιου, συνεχίστηκε το βράδυ 
της Τετάρτης 31 Αυγούστου το “Πολιτιστικό Καλοκαίρι" του Δήμου 

Φλώρινας.
Εχην εκδήλωση, που πραγματοποιήθηκε στην αίθουσα θεάτρου του 
Φ.Σ.Φ, "0 Αριστοτέλης", εμφανίστηκαν η Φιλαρμονική Δήμου Φλώρινας 
και η χορωδία του ΚΑΠΗ Δήμου Φλώρινας υπό τη διεύθυνση του μα
έστρου κ. Δημητρίου Παυλίδη, καθώς και το χορευτικό τμήμα του 
ΚΑΠΗ με υπεύθυνη χοροδιδάσκαλο την κα Αλέκα Ταβελάρη.
Κατά την έναρξη της εκδήλωσης, ο Δήμαρχος Φλώρινας κ. Βασίλης 
Παννάκης επέδωσε αναμνηστική πλακέτα στη σύζυγο του αείμνηστου 
μαέστρου κα Μαίρη Γρόσδου - Μούσιου, αναφέροντας μεταξύ άλλων: 
"Κοντεύει σχεδόν ένας χρόνος από τη στιγμή που ξεκίνησε το μεγάλο 
ταξίδι προς την αιωνιότητα ο μαέστρος της Φλώρινας Δημοσθένης 
Μούσιος, ο αγαπημένος μας Μίμης. Μια εμβληματική και χαρισματική 
προσωπικότητα, μια ξεχωριστή μουσική φυσιογνωμία, που άφησε ανε
ξίτηλο το στίγμα της στη Φλώρινα,
Τι να πρωτοθυμηθεί κανείς. Τις χορωδίες που ίδρυσε, οργάνωσε και 
διηύθυνε; Το εκπαιδευτικό και συγγραφικό του έργο; Το μουσικό του 
έργο; Τιμήθηκε και αγαπήθηκε όσο λίγοι. Και δικαίως. Γιατί η προσφορά 
του ήταν και παραμένει μοναδική. Προσέφερε σημαντικό και ανεκτίμητο 
έργο, γαλούχησε γενιές ολόκληρες και μετέδιδε το πάθος του για τη 
μουσική σε όλους".
Παράλληλα ο κ. Παννάκης, αναφερόμενος στην εκδήλωση, υπογράμμισε 
πως "η τρίτη ηλικία είναι μια περίοδος δημιουργική, παραγωγική και 
δυναμική στη ζωή των ανθρώπων. Τα άτομα της τρίτης ηλικίας δεν 
αποτελούν μια ξεχωριστή πληθυσμιακή ομάδα αλλά αστείρευτη πηγή 
αξιών και εμπειριών, ενεργά και δημιουργικά κύτταρα της κοινωνίας 
μας.Όλοι εμείς έχουμε χρέος να δικαιώσουμε τους κόπους, τις θυσίες, 
τις ελπίδες, τις αγωνίες τους, να δημιουργήσουμε συνθήκες σεβασμού, 
κατανόησης και συμπαράστασης. Είναι οι απόμαχοι της δουλειάς, αλλά 
δεν είναι οι απόμαχοι της ζωής.
Ετο πλαίσιο της κοινωνικής πολιτικής του Δήμου μας, η τρίτη ηλικία 
δεν θα μπορούσε να μην καταλαμβάνει τον χώρο που δικαιούται και 
που της αναλογεί. Με ισότιμη αντιμετώπιση πάντα, με σεβασμό και ανα
γνώριση κάθε ηλικιωμένου δημότη μας, μέσα από τον σχεδίασμά και 
την υλοποίηση προγραμμάτων και δομών που προάγουν την ποιότητα 
της ζωής του".

ΝΩΤΑΣ /?, ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ - Μ.Ο. Μδε.ΡΗΟ (ς) 
Ακαδημαϊκός Υπότροφος - Αριστοτέλειο 

Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης 
Τηλ. 6946898736

πηαίΐ: Κοη5ί3ηίϊηο5_ηοΐ35@Ηοίπΐ3Ϊΐ.εοηι

Ιατρείο καθηνητή Αναστάσιου Ωοολονά
Μητροπόλεως 51, 6ος όροφος 

Θεσσαλονίκη, τηλ. 2310288068

Κέντοο Πολλαπλήε Σκλήουνσηε 
Κλινική Αγιος Λουκάς - Πανόραμα 

Θεσ/νίκης 
Τηλ. 2310390544

Εργαστήριο Κλινικής 
Νευροωυσιολογίοο Α.Π.Θ.

Π.Γ.Ν.Θ. ΑΧΕΠΑ Στ. Κυριακίδη 1, 
3ος όροφος Θεσσαλονίκη
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ΤΕΤΑΡΤΗ 07 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2022 “ϊ $ ηχω
Αναβαθμισμένο Ολοήμερο Νηπιαγωγείο και Δημοτικό Σχολείο Σωσίβιο σωτηρίας

ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΠΡΟΣ ΓΟΝΕΙΣ - ΚΗΔΕΜΟΝΕΣ

Α
γαπητοί γονείς και κηδεμόνες, σας ενημερώνουμε ότι στα σχολεία μας κατά το σχολικό έτος 
2022-2023 θα εφαρμοστεί πιλοτικά το νέο, Αναβαθμισμένο Πρόγραμμα Ολοήμερου, που θα 
λειτουργεί μέχρι τις 5:30 μμ. (αντί 4 μμ. που ίσχυε μέχρι σήμερα).

Α) Το νέο, αναβαθμισμένο πρόγραμμα Ολοήμερου Δημοτικού Σχολείου αναπτύσσεται σε τρεις (3) ζώνες: 
Στην πρώτη (1 η) ζώνη, «Μεσημβρινό γεύμα - Διατροφική αγωγή», διάρκειας μίας (1) διδακτικής ώρας καθη
μερινά.
Στη δεύτερη (2η) ζώνη, «Μελέτη-Προετοιμασία», διάρκειας δύο (2) διδακτικών ωρών.
Στην τρίτη (3η) ζώνη, «Σχολικοί ΜαθητικοίΌμιλοι», οι οποίοι εντάσσονται, για συνεχόμενο δίωρο καθημερινά, 
με ενδιάμεσο ολιγόλεπτο διάλειμμα. Στο πλαίσιο της λειτουργίας τους δύναται να ηροσφέρεται δράση, δημι
ουργική απασχόληση, ελεύθερη έκφραση και ψυχαγωγία με αντικείμενα σχετιζόμενα με τον αθλητισμό, τα 
ομαδικά αθλήματα, τους παραδοσιακούς ή μοντέρνους χορούς, τη χοροκινητική έκφραση, τις εικαστικές τέ
χνες, τις χειροτεχνίες και κατασκευές, την εκμάθηση μουσικών οργάνων, την εκπαιδευτική ρομποτική, τα 
πνευματικά παιχνίδια και παζλ, τα παραδοσιακά παιχνίδια, τις επιστημονικές κατασκευές - πειράματα, τα μα
θηματικά παιχνίδια, τη ρητορική τέχνη και δημιουργική γραφή, το ασφαλές και δημιουργικό διαδίκτυο, τη 
διαπολιτισμική παιδεία, την πολιτειότητα και πολιτότητα, τον εθελοντισμό, την παιδική επιχειρηματικότητα, 
τη δημιουργία εφημερίδαη Οι μαθητές του Δημοτικού Σχολείου δύνανται να επιλέγουν και να συμμετέχουν 
σε έναν ή περισσότερους.. ήλους.
Β) Ειδικότερα, αναβαθμκψ νο πρόγραμμα ολοήμερου Δημοτικού Σχολείου διαμορφώνεται ως εξής:

1 Α/Α ορα αιαρκεια |
1 13 15-13,20 | 3* | Χρόνος μετάβασής σιην αίθουσα γεύματος

Ια Ζώνη: Μεσημβρινό γεύμα - Διατροφική Αγωγή

| *>
I ώρα Ι3.20-14ΛΟ 40'

Γεύμα - 
Διατροφική

Αγ»ρ§;

Γεύμα - 
Διατροφική 

Αγωγή

Γεύμα - 
Διατροφική 

Αγ«γή

Γεύμα * 
Διατροφική 

Αγώγή

Γεύμα - 
Διατροφική 1 

Αγωγή
14.00-14,10

................]
Διάλειμμα

2*1 Ζώνη: Μελέτη-Προεταιμασία

1 ώρα
14.10-14,35 45*

Μιλήφ
Προετοιμα

σία

Μελέτη*
Προεταιμα-

οία

Μελέτη»
Προετοιμα

σία

Μελέτη»
Οραετοιρα-

σία

Μελέτη*
Προετοιμα

σία
14.55-15,05 10* Διάλειμμα

I 3*1

|
15,06-15.» 45'

ΜελΙίφ
Οροετοιμα-

«ία

Μελέτη*
Προετοιμα

σία

Μελέτη-
Προετοιμα-

«ία

Μελέτη-
Προετοιμα»

βία

Μελέτη-
Ηροετοιμα-

0&
15.50-15,55 3* . Διάλειμμα

3α Ζώνη: Σχολικοί Μαθητικοί Ομιλοι

; 4η
ί ώρα

15.53-16,40 45"
Σχολικοί

Μαθητικοί
Όμιλοι

1 χολικοί 
Μαθητικοί 

Όμιλοι

Σχολικοί
Μαθητικοί

Ομιλοι

Σχολικοί
Μαθητικοί

ΟρΑοι

Σχολικοί 1
Μαθητικοί Ι

Όμιλοι 1
16,40-16.43 3* Διάλειμμα

| ώρα 16.45-17,3© 45*
Σχολικοί

Μαθητικοί
Όμιλοι

Σχολικοί:
Μαθητικοί

Όμιλοι

Σχολικοί
Μαθητικοί

Ομιλοι

Σχολικοί.
Μαθητικοί

Όμιλοι

Σχολικοί. I
Μαθητικοί |

Όμιλοι |

Επίσης, σας ενημερώνουμε πως και στα Νηπιαγωγεία μας κατά το σχολικό έτος 2022-2023 θα εφαρμοστεί 
πιλοτικά το νέο, αναβαθμισμένο πρόγραμμα ολοήμερου μέχρι τις 5:30 μμ (αντί 4 μμ. που ίσχυε μέχρι σή
μερα).
Α) Στο νέο, αναβαθμισμένο πρόγραμμα ολοήμερου Νηπιαγωγείου προστίθενται στον διδακτικό χρόνο του 
ισχύοντος προαιρετικού ολοήμερου προγράμματος δύο (2) διδακτικές ώρες η πέμπτη (5η ) και η έκτη (6η ), 
διάρκειας τριάντα (30) λεπτών η καθεμία.
Β) Ειδικότερα, το νέο, αναβαθμισμένο πρόγραμμα ολοήμερου Νηπιαγωγείου διαμορφώνεται ως εξής:

ΟάίΣ ΔΙΑΡΚΕΙΑ

13:00-13:4© 1* διδακτική ώρα ολοήμερου 
αρργράρματος-ΑΟ'

Γ»ρι.<ε';οιμα0ία γεόματος/νεϋμα

13*0-14:20 2^ διδακτική ώρα ολοήμερου 
«ραγ ράμματος-4ίΤ

Ανάπαοαή/Ελεύθερο ααιχνίδι-έναοχόλήάη «τα 
κέντρα μά#ηαης (γωνιές)

14:20-13:0© διδακτική ώρα ολοήμερου 
πραίρφμματοφΦ^

Δραστηριότητες και διερευνήοεις με το
Διαθεματτκό Ενιαίο Πλαίσια Προγραμμάτων 
Σπουδών (ΔΕΟΗΣΙ-Αναλυτικά Προγράμματα
Σπουδών |ΑΠΙ|

15:00-15:20 Διάλειμμα

1.5:20-16:00 4* διδακτική ώρα ολοήμερου 
ηρογρά:μματος-40''

ελεύθερο και οργανωμένο παιχνίδι,,
ανατροφοδΟτροη

15:43-16:00 Προετοιμασία για ««ρχώρηοα

16:00 ί85 Αποχώροαη · το Προαιρετικά Ολοήμερο
Πρόγραμμα

16.00-16:15 Διάλειμμα

16:13-16:45 3ο διδακτική ώρα ολοήμεροι» 
προγράμματος-Μ1

Ανάιταυση/Ελεάθε,ρο παιχνίδι-ενααχόλααη ατα 
κέντρα μάθησης (γωνιές)

16:45-17-15 6*» διδακτική ώρα ολοήμερου 
προγράμματος-30"

Ελεύθερο και οργανωμένο παιχνίδι,
«νατροφοδΦΐΐίΟή

17:15-17:30 προετοιμασία για απρχώρήαήΑΤ* Αποχώρηση από 
το Προαιρετικό Ολοήμερα Πρόγραμμα

η αυτογνωσία με
την "αυθεντικότητα" 

και την "ευγένεια" να 
είναι απούσες

Α
γάπη, αλήθεια, ευγένεια, 
θάρρος, ακεραιότητα, 
φόβος, δισταγμός, ψυ
χολογία και θυμός, όλα έχουν 

τη θέση τους στην παλέτα της 
ανθρώπινης συναισθηματικής 
φύσης.
Ζούμε σε μια εποχή έχοντας την 
εντύπωση πως νιώθουμε ασφα
λείς και δυνατοί μέσα στην 
ύπαρξη μας, ταυτόχρονα όμως 
είμαστε ευάλωτοι και ανοιχτοί. 
Το κάδρο της ζωής μας πλαισιώ
νεται από συντεταγμένες του 
"περίπου", αλλοπρόσαλλα συναι
σθήματα, περίεργες και οδυνη
ρές καταστάσεις, ανθρώπους το- 
ξικούς και τη γνήσια έκφραση 
μας στο-να είμαστε δηλαδή ο 
εαυτός μας, πράγμα το οποίο 
καλλιεργεί εδάφη εμπιστοσύνης, 
ηρεμίας και αποδοχής να απου
σιάζει παντελώς.
Καθημερινά διαπιστώνουμε όλο 
και περισσότερο πως τα βιβλία 
και τους ανθρώπους τους διαλέ
γουμε για το περιεχόμενο τους και 
όχι για την εμφάνιση τους, θα συ
ναντήσουμε εγωιστές, δειλούς και 
ανθρώπους που προσποιούνται 
την αυθεντικότητα, όλοι αυτοί δεν 
θα αλλάξουν και δεν θα γίνουν 
ποτέ δότες αγάπης, προσφοράς 
αλήθειας και ανθρωπιάς, μην αγα-

Οικονομικός Σύμβουλος - {
Κειμενογράφος

πάτε, μην εμπιστεύεστε τέτοιες 
μορφές διότι τάζουν και δεν τολ
μούν, τους λείπει η δύναμη ψυχής 
για να εκπληρώσουν το τάμα τους. 
Μονάχα η αυτογνωσία αποτελεί 
το "σωσίβιο" σωτηρίας για να μας 
στηρίξει σε όλη την διάρκεια του 
ταξιδιού της επίγειας ζωής.

Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης

Εικαστικά

Παρακαλούμε, τους/τις ενδιαφερόμενους/ες γονείς και κηδεμόνες να επι
κοινωνήσουν με το Νηπιαγωγείο/Σχολείο σας και να δηλώσουν εγγράφως 
τη συμμετοχή του/των παιδιού/ών τους σε Αίτηση που θα σας δοθεί από 
τον Διευθυντή/ντρια, μέχρι τις 12 Σεπτεμβρίου 2022.
Καλή σχολική χρονιά!

Η Διευθύντρια Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Φλώρινας 
Όλγα Μούσιου Μυλωνά

■
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ηχω ΐδ ΤΕΤΑΡΤΗ 7 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2022

Τμήμα Οικονομικών Επιστημών ΠΔΜ: Νέο Πρόγραμμα 
Μεταπτυχιακών Σπουδών με τίτλο «Δημόσια Διοίκηση»

Τ
ο Τμήμα Οικονομικών Επι
στημών του Πανεπιστημίου 
Δυτικής Μακεδονίας προ- 
σκαλεί υποψηφίους/ες μετα- 

πτυχιακούς/ες φοιτητές/τριες 
για υποβολή αιτήσεων στο 
Πρόγραμμα Μεταπτυχιακών 
Σπουδών (Π.Μ.Σ.): «Δημόσια 
Διοίκηση» (ΜαεΙβΓ οί 5εϊβηεβ 
(Μ.5ε.) ϊη ΡυδΙϊε ΑάηηϊηΐδίΓΒ- 
Ιϊοη) που διοργανώνει για τον 
ακαδημαϊκό κύκλο 2022-2023.

Το Π.Μ.Σ. έχει διάρκεια τριών (3) 
ακαδημαϊκών εξαμήνων, εκ των 
οποίων το 3ο εξάμηνο διατίθεται 
για την εκπόνηση της διπλωματι
κής εργασίας. Κατά τη διάρκεια 
των πρώτων δύο (2) εξαμήνων οι 
φοιτητές/τριες θα παρακολουθή
σουν έξι (6) υποχρεωτικά μαθή
ματα, που περιλαμβάνουν 
διδασκαλία δεκατριών (13) εβδο
μάδων.
Το Π.Μ.Σ. απονέμει το Δίπλωμα 
Μεταπτυχιακών Σπουδών 
(Δ.Μ.Σ.) με τίτλο «Δημόσια Διοί
κηση» (ΜαεΙθΓ οί 5άθηοθ (Μ.5α) 
ίη «ΡυδΙίε ΑάηηίηίδΐΏΐίοη»).
Στο Π.Μ.Σ γίνονται δεκτοί/ες κά
τοχοι τίτλου πρώτου κύκλου 
σπουδών Α.Ε.Ι. της ημεδαπής ή 
ομοταγών ιδρυμάτων της αλλοδα
πής σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 34 του ν.4485/2017.
Τα τέλη φοίτησης έχουν οριστεί σε 
2.700€ συνολικά για τις τρεις (3) 
περιόδους του προγράμματος, 
από τα οποία θα πρέπει να κατα
βληθούν 1,000€ για την εγγραφή 
στην 1 η περίοδο, 850€ κατά την 
ανανέωση εγγραφής στην 2η πε
ρίοδο, και 850€ κατά την ανανέ
ωση εγγραφής στην 3η περίοδο. 

ΔΙΚΑΙΟΑΟΓΗΤΙΚΑ 
ΥΠΟΨΗΦΙΟΤΗΤΑΣ 

• Συμπληρωμένη αίτηση εγγρα
φής στο Π.Μ.Σ, Το έντυπο της αί-

ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ 
ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ
τησης είναι αναρτημένο σε ηλε
κτρονική μορφή στην ιστοσελίδα 
του Π.Μ.Σ ήΙΙρ5://ηηρ3.υοννηη.9Γ
• Αντίγραφο πτυχίου ελληνικού 
ΑΕΙ, ή αντίγραφο πτυχίου ανώτα
του ιδρύματος της αλλοδαπής 
αναγνωρισμένο από το ΔΟΑΤΑΠ 
(πρώην ΔΙΚΑΤΣΑ).
• Πιστοποιητικό αναλυτικής βαθ
μολογίας προπτυχιακών μαθημά
των στην οποία να αναγράφεται 
και ο βαθμός του πτυχίου
• Πιστοποιητικό γνώσης της αγ
γλικής γλώσσας εάν υπάρχει.
• Πλήρες βιογραφικό σημείωμα.
• Αντίγραφα από τυχόν άλλα πτυ
χία ή διπλώματα ΑΕΙ ή αντίστοιχου 
ιδρύματος της αλλοδαπής, ανα
γνωρισμένα από το ΔΟΑΤΑΠ 
(πρώην ΔΙΚΑΤΣΑ).
• Αντίγραφα δημοσιεύσεων σε 
επιστημονικά περιοδικά, συνέδρια 
εφόσον υπάρχουν
• Πιστοποιητικά προϋπηρεσίας και 
επαγγελματικού έργου καθώς και 
κάθε άλλο πιστοποιητικό για έργο 
ή δραστηριότητα που μπορεί να 
βοηθήσει στην επιλογή του υπο
ψηφίου.
• Φωτοτυπία της αστυνομικής 
ταυτότητας ή του διαβατηρίου.
• Μία πρόσφατη φωτογραφία, η 
οποία επισυνάπτεται στην αίτηση 
του υποψηφίου.

Η επιλογή των εισακτέων πραγ
ματοποιείται από Επιτροπή μελών 
ΔΕΠ (Επιτροπή Επιλογής), που 
συγκροτείται με απόφαση της 
Συντονιστική Επιτροπής (ΣΕ) του 
Π.Μ.Σ. Για την επιλογή των υπο

ψηφίων τα κριτήρια αξιολόγησης 
(και η αντίστοιχη μοριοδότηση) 
είναι τα ακόλουθα:
1. Βαθμός πτυχίου ή Μ.Ο. Βαθμο
λογίας (Εως 25 μόρια)
2. Επαγγελματική ή/και ερευνη
τική εμπειρία (εως 25 μόρια)
3. Γνώση Αγγλικής γλώσσας (έως 
10 μόρια)
4. Λοιπά στοιχεία που περιλαμβά
νονται στο βιογραφικό σημείωμα 
(έως ΙΟμόρια)
5. Συνέντευξη (έως 30 μόρια).
Οι υποψήφιοι/ες μπορούν να υπο
βάλλουν την αίτησή τους, επισυ
νάπτοντας τα δικαιολογητικά τους: 
α) με ηλεκτρονικό ταχυδρομείο 
(θηπθίΐ) στο: ηηρ3@υοννηη.9Γ έως 
και 17-10-2022, ή 
β) με συστημένη επιστολή μέσω 
ταχυδρομείου ή εουπθΓ έως τις 
17-10-2022 (σφραγίδα ταχυδρο
μείου), στην παρακάτω διεύ
θυνση:

ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΔΥΤΙΚΗΣ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ

Γραμματεία Τμήματος Οικονομι
κών Επιστημών 
Περιοχή Φούρκα, 52100 Κα
στοριά Τηλ. 2467440010 και 
2467440011
Για περισσότερες πληροφορίες: 
Για περισσότερες πληροφορίες οι 
ενδιαφερόμενοι/ες μπορούν να 
απευθύνονται: ->
Στη Γραμματεία του Π.Μ.Σ., τηλ.: 
2467440010 και θΓηθίΙ: 
Γηρ3@υοννΓη.9Γ
Στη Διευθύντρια του Π.Μ.Σ. (Κα- 
θηγήτρια κ. Ασπασία Βλάχβεη), 
τηλ.: 6946001473 
Στην ιστοσελίδα του Π.Μ.Σ. 
ήΙΙρ5://πηρ3.υοννηπ.9Γ

Η Διευθύντρια του Π.Μ.Σ. 
Δρ. Ασπασία Βλάχβεπ 
Καθηγήτρια Τμήματος 

Οικονομικών Επιστημών

Παραχώρηση αιθουσών, 
κλειστών γυμναστηρίων και 

λοιπών χώρων σχολικών 
μονάδων Πρωτοβάθμιας & 

Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης σε συλλόγους 

του Δήμου Φλώρινας

Π
αρακαλούνται οι Αθλητικοί, Πολιτιστικοί, 
Μορφωτικοί και λοιποί σύλλογοι του 
Δήμου Φλώρινας, οι οποίοι για τις ανάγκες 
τους ενδιαφέρονται να χρησιμοποιήσουν χώρους 

(αίθουσες, γυμναστήρια και λοιπούς χώρους) 
σχολικών μονάδων Α/θμιας & Β/θμιας Εκπαί

δευσης του Δήμου Φλώρινας κατά το σχολικό 
έτος 2022-2023, όπως υποβάλλουν σχετικές αι
τήσεις στη γραμματεία των Σχολικών Επιτροπών 
(Δημοτ. Αγορά 70), από την Τετάρτη 31 Αυγού- 
στου 2022 έως και την Παρασκευή 23 Σεπτεμ
βρίου 2022.
Καταθέσεις αιτήσεων μετά το πέρας της προαναφε- 
ρόμενης ημερομηνίας δεν θα γίνονται δεκτές και δεν 
θα υπάρχει η δυνατότητα παραχώρησης του αιτού- 
μενου χώρου στον ενδιαφερόμενο σύλλογο. 
Περισσότερες πληροφορίες στους επισυναπτόμενους 
συνδέσμους (ΙίηΚ) και στο τηλέφωνο 23850 44520 
(κα Τζίκου Βιολέπα).

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΣΧΟΛΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠ/ΣΗΣ 

Παναγιώτης Νώτας
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΣΧΟΛΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

ΔΕΥΤΕΡΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠ/ΣΗΣ 
Νικόλαος Γρηγοριάδης

ΓΡΑΦΕΙΟ 0°,
6^^ηοιχοτικπν 1%

I

Υπεύθυνος.
/ % ΞονθόηουΛος Παναγιώτης

(24ΰρηεξυπηρέψη)

Σιεφ. Δραγούμη 30 - Φλώρινα 
Μ: 23850 26998-6955 067 750

Στηρίζουμε τα αιτήματα των κατοίκων 
του οικισμού Πέρδικα για τη διέλευση 

του αγωγού φυσικού αερίου

Τ
ο περιφερειακό Σχήμα τοίκους του Περδίκκα αλλά και 
«Αριστερή Συμπόρευση στους κατοίκους των άλλων πε- 
για την Ανατροπή στη Δυ- ριοχών της Δυτικής Μακεδονίας, 
τική Μακεδονία» επιοκέφτηκε διότι τα συγκεκριμένα έργα κιν- 

τον οικισμό του Περδίκκα μετά δυνεύουν να αηενταχτούν από το 
από αίτημα κατοίκων του οικι- ΕΣΠΑ αφού η ΕΕ έχει αποφασίσει 
σμού για να διαπιστώσει επί τό- να μη χρηματοδοτήσει έργα φυ- 
που την πρόοδο των εκσκαφών σικού αερίου μετά το 2023 
για τη διέλευση του αγωγού Στη συνεδρίαση του Περιφερει- 
φυσικού αερίου που θα τροφο- ακού Συμβουλίου που έγινε στις 
δοτήσει την πόλη της Φλώρινας 31 -08-2022 μετά από πρόκληση 
και τα προβλήματα που δημι- και αίτημα όλης της αντιπολίτευ- 
ουργήθηκαν. σης με την συμμετοχή, μέσω τη-
Οι κάτοικοι του Περδίκκα είδαν λεδιάσκεψης του κ. Τσάκα, φά- 
ένα πρωί να ξεκινούν εργασίες νηκε ότι προβλήματα και 
εκσκαφής για τη διέλευση αγωγού καθυο χρήσεις στην έλευση φυ-
φυσικού αερίου εντός του οικι- σικού σ ρίου υπάρχουν και για 
σμού χωρίς να έχουν καμία ενη- την Καστοριά και τα Γρεβενά αφού 
μέρωση ούτε αυτοί ούτε το κοι- με απόφαση της ΡΑΕ μετατίθεται 
νοτικό συμβούλιο. Αγνοια για το κατά ένα χρόνο η κατασκευή του 
θέμα δήλωσε και ο Περιφερειάρ- Εθνικού αγωγού της ΔΕΣΦΑ. 
χης Δυτικής Μακεδονίας αλλά και Σε ότι αφορά τον Περδίκκα ο κύ- 
ο Δήμαρχος Πτολεμαΐδας παρότι ριος Τσάκας δεσμεύτηκε ότι ο 
ο διευθύνων σύμβουλος της αγωγός Μέσης πίεσης του ΔΕΔΑ 
ΔΕΔΑ κ. Τσάκας, στην ευθύνη του που διασχίζει τον οικισμό θα βγά- 
οποίου ανήκει ο συγκεκριμένος λει έξοδο χαμηλής πίεσης και στον
αγωγός, δήλωσε· πως «έχουν Περδίκκα και μάλιστα θα χρημα- 
ενημερωθεί όλοι οι αρμόδιοι φο- τοδοτηθεί και το εσωτερικό δί- 
ρείς» κτυο του Χωριού μέχρι και τις
Τα κύρια ζητήματα που θέτουν οι «αναμονές» έξω από τα σπίτια και 
κάτοικοι είναι: τις επιχειρήσεις.
1. Ότι γίνονται ραδιογραφίες για Συμμεριζόμαστε τις αγωνίες των 
τον έλεγχο των συγκολλήσεων κατοίκων, στηρίζουμε τα δίκαια 
εντός του οικισμού χωρίς καμία αιτήματά τους, βρισκόμαστε στο 
ενημέρωση των κατοίκων και πλευρό τους για κάθε μορφή 
χωρίς κανένα μέτρο προστασίας αγώνα ή διαμαρτυρίας οι ίδιοι 
από την ακτινοβολία των κατοί- αποφασίσουν και παρακολου- 
κων και των εργαζομένων. Την θούμε από κοντά τις εξελίξεις 
ανυπαρξία μέτρων προστασίας πάνω σ αυτό το θέμα, 
από την ακτινοβολία καταγγέλλει Απαιτούμε άμεσα να πορθούν μέ- 
με ανακοίνωσή του και το Εργα- τρα προστασίας, από τις ραδιογρα- 
τικό Κέντρο Πτολεμαΐδας. φίες, της υγείας των εργαζομένων
2. Αν ο συγκεκριμένος αγωγός και των κατοίκων και καλούμε 
μέσης πίεσης, που θα συνδεθεί όλους τους φορείς που εμπλέκον- 
στην έξοδο του ΤΑΡ που βρίσκεται ται στο συγκεκριμένο έργο να δε- 
στον Περδίκκα και θα τροφοδο- σμευτούν εγγράφως πάνω στα αι
τήσει με φυσικό αέριο τη Φλώ- τήματα των κατοίκων, που 
ρίνα, έχει προβλεφθεί να τροφο- βρίσκονται στην καρδιά της λεγό- 
δοτήσει και τον οικισμό του μενης απολιγνιτοποίησης, για τρο-
Περδίκκα με φυσικό αέριο και αν φοδοσία του οικισμού με φυσικό 
θα έχουν τα ευεργετήματα, σε ότι αέριο και αντίστοιχη χρηματοδό- 
αφορό τη χρηματοδότηση, ·που τηση. 
έχει η πόλη της Φλώρινας. «Αριστερή Συμπόρευση
3. Ανησυχία, σε ότι αφορά τη χρη- για την Ανατροπή στη Δυτική 
ματοδότηση, υπάρχει στους κα- Μακεδονία»

4 Μαθήματα όλων των τάξεων Γυμνασίου και 
λυκείου σε ολιγομελή τμήματα έως 4 ατόμων

9 Παράδοση ιδιαίτερων μαθημάτων

■■ Με σύγχρονες εκπαιδευτικές μεθόδους για το 
βέλτιστο παιδαγωγικό αποτέλεσμα

■ Πρασ,τή Αριστεία!
Εγγύηση η διδακτική εμπειρία, η οργάνωση και η ομαδικότητα

Υπεύθυνη Σπουδών
Βακφάρη Μαριάνθη

Ιρεσπών 16, Φλώρινά -Τηλ * 6974991259-2385503362
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ΟλυμπιακάραΜ!

Η
 ομάδα των θεών και των θρύλων, της νε
ράιδας και του παλληκαριού. Λεβέντες - 
παλληκάρια όλοι, μέχρι και τον τελευταίο 

της φυλής των Ζουλού και του Κερατσινίου. Συ
νήθως έγχρωμοι, όχι τίποτα άσπρα παιδάκια από 
την Λειβαδιά και το Ζεμενό. Παίχτες με ιστορία 
και προϊστορία στον χώρο της Αφρικανικής Αττικής 
και των φυλάρχων των Τούτοι και των Χούτου. Ολί
γον πολεμοχαρείς αλλά άριστοι στην άμυνα και στην 
μεσαία γραμμή.
Δύσκολα θα ξαναβρεί άλλος πρόεδρος τέτοιο συν- 
διασμό από κόφτες, αποκεφαλιστές και σουτέρ ιδιαι
τέρας ευθυβολίας. Πολύ δύσκολα. Γι αυτό και όλοι 
μας είμαστε σώματι και ψυχή αφοσιωμένοι στους 
ηγήτορες της ομάδας μας μέχρι και της τελευταίας 
ρανίδας του μπλέ αίματός μας. Και πράσινο να γίνει 
το αίμα μας, εμείς εκεί, με πίστη στα διάρκειας της 
άνω κερκίδας και του πέρα σταύλου για να μουγγα- 
νίζουμε ακόμη πιο ελεύθερα, με πίστη και στεναγμό. 
Είμαστε μάλιστα έτοιμοι αν μας το ζητήσει ο πρό
εδρός θεός μας να ζητήσουμε την άμεση εισαγωγή 
σπαθιών κατάγκα για να χύσουμε το αίμα μας μπρο
στά στα πόδια του άσσου μας ημίθεου Αχμετ Μαχγ- 
κούμπ, αν φυσικά μας κάνει την τιμή και δεχθεί την 
θυσία μας. Αλλιώς θα αλλάξουμε ρότα και θα παρα- 
καλέσουμε να το δεχτεί ο Αντούιγ Φατιγκά.Όλοι τους 
ισχυρές προσωπικότητες, πρώην αναλυτές των έρ
γων του Σαίξπηρ και του'Ελληνος μαθηματικού Κων
σταντίνου Καραθεοδωρή. Την θεωρία της σχετικό
τητας την παίζουν με το ένα χέρι στην τσέπη όταν 
έχουν επίμονο κνισμό στα αχαμνό τους.
Ο φίλαθλος κόσμος παρακολουθεί με δέος τα εσω
τερικά φάουλ που εκτελεί ο Γαλλορώσος Βελμπανουά 
και ο επίσης βιρτουόζος της ποίησης Πιέρ Κούντε. 
Με τα λεφτά που κερδίζει ο τελευταίος σκέπτεται να 
αγοράσει και ένα Νόμπελ λογοτεχνίας για την προ
θήκη των πιάτων στο σπίτι του. Πολύ θα στολίζει το 
τζάκι του τις μέρες του κρύου χειμώνα. Αρκεί, επα
ναλαμβάνω να μην είμαστε φειδωλοί όλοι μας στα 
εισιτήρια διάρκειας και το μεγαλείο του προέδρου 
μας.Όσο θα ανεβαίνουν οι τιμέςτων ποδοσφαιρικών 
εισιτηρίων τόσο πιο βίαιος θα γίνεται ο .Πούτιν και 
τόσο πιο αδίστακτοι οι δουλέμποροι των πυραύλων 
και των αιθουσών χορού.

Όσο θα πέφτει η κατανάλωση βιβλίων και οι επισκέ
ψεις των αναγνωστών στις βιβλιοθήκες του κόσμου 
τόσο και περισσότερο θα πέφτει η ηλικία των νεκρών 
στρατιωτών στα πεδία των μαχών γύρω από τις πε
τρελαιοπηγές .
Η προσέλευση περισσοτέρων οπαδών στα γήπεδα 
θα σηματοδοτεί όλο και περισσότερο την αρχή των 
σφαγών και των λεηλασιών. Οι σφαγείς έχουν ανάγκη 
για πρώτη ύλη όλο και περισσότερο πάθος , ένταση 
και φανατισμό. Εχθρός των στρατιωτικών επιχειρή
σεων ήταν και θα είναι πάντα η κατανάλωση βιβλίων 
ιστορίας και κυρίως λογοτεχνίας. Μεγάλοι εχθροί του 
πολέμου θα είναι πάντα ένας Σοφοκλής, ένας Μπαλ- 
ζάκ και ένας Ρουσσώ. Εκείνες που θα γεμίζουν πάντα 
τους γεμιστήρες των όπλων θα είναι οι άναρθρες ια
χές και η πολύωρη παραμονή μπροστά στις τηλεο
ράσεις με την αγωνία για την απογοήτευση μιας πι
θανής ήττας της ομάδας μας.
Ε, ας χάσει ο Ολυμπιακοπαναθηναικός, είναι βέβαιο 
πως θα κερδίσει η ορθότητα της σκέψης μας.

Κοροϊδία διάρκειας για τους αγρότες
I I πολυδιαφημισμένη επι- 
!«| στροφή του ειδικού φόρου 
1 I στο αγροτικό πετρέλαιο (το 
2021 ξεκίνησαν οι υποσχέσεις) 
πιστώθηκε επιτέλους στους λο
γαριασμούς των αγροτών,μετά 
από απανωτές αναβολές, αλλά 
τελικάο βασιλιάς είναι γυμνός!!!
Ελάχιστα τα χρήματα, τα οποία μόνο 
ένα μέρος των αγροτών εισέ- 
πραξε.Οι υπόλοιποι,ένα μεγάλο πο
σοστό κοντά στο 30%, που έμειναν 
απλήρωτοι παραπέμηονται για τον 
Οκτώβριο και βλέπουμε.Η επίσημη 
απάντηση από το ΥΠΠΑΤ ήταν ότι 
«δεν είχαν ενημερωμένο λογαριασμό ΙΒΑΝ στην 
ΑΑΔΕ». Εκτός του γεγονότος ότι δεν τους ζητήθηκε 
ποτέ αυτή η ενέργεια, όλοι οι αγρότες έχουν «ενημε
ρωμένο» τραπεζικό λογαριασμό στον οργανισμό 
πληρωμών (ΟΠΕΚΕΠΕ), όπου σχεδόν σε κάθε πλη
ρωμή περνάει από την ΑΑΔΕ και ελέγχεται για οφει- 
λές.Το επιτελικό κράτος στα καλύτερό του!!!
Η Νέα Δημοκρατίαπροφανώς δεν θέλει και σίγουρα 
δεν ξέρει με πιο τρόπο να στηρίξει και να δώσει 
ώθηση στον πρωτογενή τομέα της χώρας. Διαχρο
νικά αντιμετωπίζει του αγρότες πελατειακά. Από το 
«όλα τα κιλά όλα τα λεφτά» έως τη χθεσινή παρωδία 
της επιστροφής του ειδικού φόρου κατανάλωσης στο 
αγροτικό πετρέλαιο.Όταν το κόστος παραγωγής έχει 
εκτοξευτεί λόγω του πετρελαίου, της ενέργειας αλλά 
και τον ζωοτροφών για την κτηνοτροφία, η κυβέρ
νηση απαντά με ψίχουλα.
Αυτή φυσικά δεν είναι η πρώτη πληρωμή φιάσκο για 
τη Νέα Δημοκρατία. Προηγήθηκε η ενίσχυση των 
κτηνοτροφών με ποσοστό 2% επί του τζίρου (ηωλή- 
σεων) και όχι αγορών, για τηναγορά ζωοτροφών. Το 
αποτέλεσμα ήταν να δοθεί πάλι ένα φιλοδώρημα για 
κάποιους κτηνοτρόφους. Βεβαίως το κλίμα και οι 
προθέσεις φάνηκαν από την αρχή,με την καθυστε
ρημένη αλλά και κουτσουρεμένη πληρωμή της βα
σικής ενίσχυσης 2020-2021.
Ταυτόχρονα εδώ και καιρό ακούμε για νέα μεγάλη 
πληρωμή, περί τα 100 εκ. για τους κτηνοτρόφους, 
που θα δοθεί με άλλα πιο «δίκαια» κριτήρια και όχι 
τον τζίρο, ξανά για την εξασφάλιση των πανάκριβων 
ζωοτροφών. Ακούμε αλλά δεν βλέπουμε! Εξαγγέλ
θηκε δύο φορές από την ηγεσία του ΥΠΑΑΤ και τώρα 
οι αγρότες περιμένουν να την ξανά-εξαγγείλει ο πρω
θυπουργός στη ΔΕΘ. Προφανώς είναι πάγια πρακτική

της Νέας Δημοκρατίας τα πολλά 
λόγια και τα λίγα ή και καθόλου 
έργα, ή αλλιώς, όπως λέει ο λαός, 
«λάδι πολύ και τηγανίτες τίποτα»!. 
Επίσης είναι πάγια τακτική της ΝΔ 
να μην ενισχύει αυτούς που έχουν 
ανάγκη, αλλά αυτούς που στηρί
ζουν το σαθρό και πελατειακό σύ
στημα εξουσίας της. Έτσι και τα 
αγροτικά προϊόντα ενισχύονται όταν 
έχουν περάσει στα χέρια των μεσα
ζόντων και των εμπόρων!
Η χώρα, όπως και ολόκληρη η Ευ
ρώπη, διέρχεται μια βαθιά κρίση σε 
πολλά επίπεδα και φαίνεται ότι δεν 

είναι μόνο οικονομική. Η πολιτική των τραπεζών, ο 
πόλεμος στην Ουκρανία,τα παιγνίδια των ολιγοπω
λίων στηνενέργεια, οι ακραίες καιρικές συνθήκες και 
οι κατευθυνόμενες από τους λίγους ισχυρούς πολι
τικές αποφάσεις,οδηγούν τελικά και σε μια σοβαρή 
επισιτιστική κρίση, η οποία δεν θα αφορά μόνο την 
εφοδιαστική αλυσίδα, αλλά την παραγωγή και την 
προσφορά.
Απέναντι σε αυτή την απειλή οι Ευρωπαϊκές κυβερ
νήσεις πρέπει να σχεδιάσουν και να δώσουν λύσεις, 
με γνώμονα το συμφέρον των πολιτών. Το ίδιο και η 
χώρα μας. Η εθνική πρόταση για την κοινή αγροτική 
πολιτική, τα έργα υποδομής που θα σχεδιαστούν, η 
διαχείριση του νερού, τα σχέδια των λεκανών απορ
ροής, πρέπει να γίνουν με τέτοιο τρόπο ώστε ο λαός 
να ηαραμείνει όρθιος.
Αυτό βεβαίως απαιτεί μια κυβέρνηση απαλλαγμένη 
από «υποχρεώσεις» και ένα υπουργείο με ηγεσία και 
στελέχωση που να ξέρει, να θέλει και να μπορεί. Τα 
προβλήματα στον πρωτογενή τομέα είναι εδώ και 
χρόνια γνωστά. Απαιτείται ένα ολοκληρωμένο, ορα- 
ματικό, ρεαλιστικό και εφαρμόσιμο σχέδιο, με εξα
σφαλισμένες χρηματοδοτικές δυνατότητες και με 
αρωγό μια σωστά στελεχωμένη, καταρτισμένη και 
αποτελεσματική δημόσια διοίκηση.
Τα εργαλεία υπάρχουν αλλά ο χρόνος δεν περισσεύει. 
Οι εκλογές και η ανάληψη της διακυβέρνησης της 
χώρας από το ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ αποτελεί μονόδρομο. Στην 
δημοκρατία δεν υπάρχουν αδιέξοδα. 0 λαός θα δώσει 
τη λύση.

ΒΡΑΝΤΖΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ 
ΚΤΗΝΙΑΤΡΟΣ-Πρ. ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ 

ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ
ΔΙΟΙΚΗΣΗ 3ης ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗΣ ΑΔΑ: ΨΗ7ΩΟΡΕΠ-ΡΟΗ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ (ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ)
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΟΡΓΑΝΩΣΗΣ & ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ
ΤΜΗΜΑ ΠΡΟΜΗΘΕΙΩΝ Θεσσαλονίκη, 30.08.2022

Αρ. Πρωί. 40882
Πληροφορίες: Βασιλική Κασαπίδου
Τηλέφωνο : 2313 320 543
Ε-Γησίί :Ρεοηι4@3^ρβ.9Γ

ΠΕΡΙΛΗΠΤΙΚΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗ
Ανακοινώνουμε ότι η 3η Υγειονομική Περιφέρεια Μακεδονίας προκηρύσσει τον Ανοικτό 

Άνω των Ορίων Διαγωνισμό προμήθειας Ιατρικών Αναλωσίμων των φορέων ΠΦΥ αρμο
διότητας 3ης ΥΠΕ (Μακεδονίας), με συνολική προϋπολογισθείσα δαπάνη 997.423,534€ 
για την σύναψη σύμβασης χρονικής διάρκειας ενός (1) έτους με μονομερές δικαίωμα π. 
ράτασης ενός (1) έτους κατά προϋπολογισμό και ποσότητες και επιπλέον παράταση έξι 
(6) μηνών για την εξάντληση των ποσοτήτων από τον πίνακα Προγραμματισμού Προμη
θειών έτους 2022. 0 διαγωνισμός θα διεξαχθεί με κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμ- 
φέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά βάσει της τιμής.

ΕΙΔΟΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ Ανοικτός Ανω των Ορίων Διαγωνισμός

ΚΡΙΤΗΡΙΟ ΚΑΤΑΚΥΡΩΣΗΣ
Η πλέον συμφέραυσα από οικονομική άποψη προσφορά

αποκλειστικά βάσει της τιμής

ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΗ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗΣ

ΥΠ08ΟΛΗΣ

Ημερομηνία; 06.10.2022

Ημέρα: Πέμπτη

Ωρα: 23:59 μμ

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗΣ ΑΠΟΣΦΡΑΓΙΣΗΣ

Ημερομηνία: 12.10.2022

Ημέρα: Τετάρτη

Ώρα: 10:00 πμ

ΤΟΠΟΣ ΔΙΕΝΕΡΓΕΙΑΣ

Οι προσφορές οποβοΛΧοντοα στο Εθνικό Σύστημα

Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ) στην

ηλεκτρονική διεύθυνση ν/νννν.ρΓΟίπΐτΗειβ.βον .£γ, ενώ τα

πρωτότυπα έγγραφα κατατίθενται {στοιχεία αναθέτσυσας

αρχής)

ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΕΙΔΩΝ Όπως αναλυτικά αναφερανται στα ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Γ

ΚΩΔΙΚΟΣ ΟΡν 33140000-3

ΚΩΔΙΚΟΣ ΝϋΤ$ Ε152, Εί.53

ΕΤΗΣΙΑ ΠΡΟνηΟΛΟΓΙΙβΕΙί Α ΔΑΠΑΝΗ ΧΩΡΙΣ ΦΠΑ 414.152,70Ε

ΕΤΗΣΙΑ ΠΡΟίΥίΟΛΟηίβΕΙΣΑ ΔΑΠΑΝΗ ΜΕ ΦΠΑ 49*.711,7β7<

ΚΟΣΤΟΣ ΕΤΗΣΙΑΣ ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ ΧΩΡΙΣ ΦΠΑ 414.152,70€

ΚΟΣΤΟΣ ΕΤΗΣΙΑΣ ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ ΜΕ ΦΠΑ 438.711,767€

ΣΥΝΟΛΙΚΗ ΠΡΟΫΠΟΛΟΠΣβΕΙΣΑ ΔΑΠΑΝΗ ΧΩΡΙΣ

ΦΠΑ

(ΕΤΗΣΙΟ ΚΟΣΤΟΣ 4 ΚΟΣΤΟΣ ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ

328.305,400

ΣΥΝΟΛΙΚΗ ΠΡΟΥΠΟΛΟΠΣΟΕΙΣΑ ΔΑΠΑΝΗ ΜΕ

ΦΠΑ

(ΕΤΗΣΙΟ ΚΟΣΤΟΣ 4 ΚΟΣΤΟΣ ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ

997.423,5346

ΚΡΑΤΗΣΕΙΣ ΕΠΙ ΤΗΣ ΤΙΜΗΣ ΤΟΥ ΕΙΔΟΥΣ
Οι τιμές υπόκ&ινται στις υπέρ ταυ Δημοσίου και τρίτων

νόμιμες κρατήσεις

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΣΤΟΛΗΣ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΣΤΗΝ

ΕΠΙΣΗΜΗ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΕΕ
25.08.2022

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΝΑΡΤΗΣΗΣ ΣΤΟ ΚΗΜΔΗΣ 30.08.2022

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΣΤΟ ΕΣΗΔΗΣ 30.08.2022

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΣΤΟΛΗΣ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΣΤΟΝ

ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΤΥΠΟ
30.08.2022

Πληροφορίες δίδονται σε όλες τις εργάσιμες μέρες από 10.00 έως 14.00 από το Τμήμα 
προμηθειών της

3ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας, Αρισΐοτέλους 16, 546 23 Θεσσαλονίκη, 
τηλ. 2313 320563.

Ο Διοικητής της 3ης ΥΠΕ Μακεδονίας
Δρ. Παναγιώτης Μπογιατζίδης

Πωλείται μονοκατοικία δυο ορόφων, 
ακριβώς στο κέντρο της Φλώρινας, σε 
οικόπεδο 110 τμ., με υπόγειο, με αυλή 

και με κατάστημα και πλήρως επιπλωμένη. 
Τηλ. 6944380021

ΑΒΜΜ1ΔΟΥ ΔΗΜ. ΕΛΕΝΗ
ΔΙΚΗΓΟΡΟΣ * Δ1ΑΜΕΣΩΛΑ8ΗΤΗΑ

I* τηϋ 2386022834 | 0 αν. 6932713379

0 6πδ ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2 53200 ΑΜΥΝΤΑΙΟ 

® θΐβντ3 ιηι€ΐοϋΗοο. ^ γ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 26/06/2024 07:22:08 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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Ανακοίνωση του Ωδείου Φλώρινας

Τ
ο Ωδείο Φλώρινας και το Παράρ
τημα Αμυνταίου ανακοινώνουν 
την έναρξη των μαθημάτων για το 
εκπαιδευτικό έτος 2022-23.

Η περίοδος της εφαρμογής των μέτρων 
κατά της εξάπλωσης του οονίά-19 και η 
εναλλαγή της διαδικτυακής και δια ζώσης 
διδασκαλίας, ανάγκασε την προσαρμογή 
όλων μας στα νέα δεδομένα, την ανάπτυξη 
νέων μεθόδων και εργαλείων μάθησης 
και ανέδειξε την εμπιστοσύνη γονέων και 
υ^θητών στο Ωδείο μας. Η νέα χρονιά μάς 
μρίσκει γεμάτους διάθεση για νέες μου
σικές αναζητήσεις, συναυλίες και εκπαι
δευτικές δράσεις.
Οι εγγραφές για τη νέα σχολική χρονιά αρχίζουντην 
2η Σεπτεμβρίου, θα λειτουργήσουν και φέτος: 
Τμήμα μουσικοκινητικής αγωγής για παιδιά 2 
έως 4 ετών,
Τμήμα προσχολικής μουσικής αγωγής για παιδιά 
4 έως 6 ετών,
Τμήμα μουσικής προπαιδείαςγια παιδιά 6 έως 8 
ετών,
Τμήμα Μουσικής Προπαιδείας για βιολί 
Κλασικό τμήμα (έγχορδα, πνευστά, κρουστά, 
πιάνο, θεωρητικά, μονωδία),
Μοντέρνο τμήμα (ελ.τραγούδι, ρυθμική κιθάρα, 
ηλεκτρική κιθάρα, ηλεκτρικό μπάσο, ντραμς, σα
ξόφωνο),
Λαϊκό - Παραδοσιακό τμήμα (ακορντεόν, αρμόνιο, 
μπουζούκι, μπαγλαμάς, ταμπουράς, ούτι,σαν
τούρι, παραδοσιακά πνευστά, παραδοσιακά κρου
στά, παραδοσιακό τραγούδι),

Τμήμα Βυζαντινής μουσικής,
Παιδική και Μικτή Χορωδία,
Χορωδία Παραδοσιακής μουσικής,
Χορωδία γονέων και φίλων του Ωδείου 
Τμήμα προετοιμασίας για την εισαγωγή στα Τμή
ματα Μουσικών Σπουδών των Πανεπιστημίων. 
Παρακαλούνται όσοι ενδιαφέρονται να φοιτήσουν στό 
Ωδείο να κάνουν εγκαίρως την εγγραφή τους ώστε 
να μπορέσει το Ωδείο να οργανώσει τα ανάλογα τμή
ματα, ενόψει της έναρξης των μαθημάτων της νέας 
σχολικής περιόδου.Τα ατομικά μαθήματα οργάνων 
θα ξεκινήσουν στις 15 Σεπτεμβρίου και τα υπόλοιπα 
ομαδικά την 1 Οκτωβρίου.
Ώρες εγγραφών και επικοινωνίας για δήλωση 
θέσεων στα τμήματα υποχρεωτικών μαθημάτων, 
τις καθπμερινές 10 π.μ. ως 9 μ.μ.Τηλ. επικοι
νωνίας: 23850-46542 και παραρτήματος Αμυν
ταίου 2:00 μ.μ. ως 6 μ.μ. Τηλ. επικοινωνίας 
23860-24243.

Μηνιαίος απολογισμός της Γενικής Περιφερειακής 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Δυτικής Μακεδονίας 

στην Οδική Ασφάλεια

Η
 Γενική Περιφερειακή 
Αστυνομική Διεύθυνση 
Δυτικής Μακεδονίας δη
μοσιεύει συνολικά στατιστικά 

στοιχεία που αφορούν σε θέ
ματα οδικής ασφάλειας και 
τροχονομικής αστυνόμευσης 
για το μήνα Αύγουστο του 
έτους 2022, στην εδαφική αρ
μοδιότητα των Διευθύνσεων 
Αστυνομίας Γρεβενών, Καστο
ριάς, Κοζάνης και Φλώρινας. 
Η δημοσίευση των στοιχείων συ
νοδεύεται με στατιστικά - αριθ
μητικά στοιχεία του αντίστοιχου 
περσινού μήνα, 
α. Τροχαία Ατυχήματα 
Στην εδαφική αρμοδιότητα της 
Γενικής Περιφερειακής Αστυνο
μικής Διεύθυνσης Δυτικής Μα
κεδονίας, σημειώθηκαν 4 τρο
χαία ατυχήματα τον Αύγουστο 
του 2022, έναντι 5 τον αντίστοιχο 
μήνα του 2021.
Ειδικότερα σημειώθηκαν:
- 1 θανατηφόρο τροχαίο ατύ
χημα, έναντι 2 το 2021.
- κανένα σοβαρό τροχαίο ατύ
χημα, έναντι 1 το 2021.
- 3 ελαφρά τροχαία ατυχήματα, 
έναντι 2 το 2021.
Από τα τροχαία ατυχήματα που 
συνέβησαν σε αστικές και αγρο
τικές περιοχές των Διευθύνσεων 
Αστυνομίας καταγράφηκαν συ
νολικά 4 παθόντες, έναντι 6 τον 
αντίστοιχο μήνα του 2021. 
Ειδικότερα καταγράφηκαν:
-1 νεκρός, έναντι 2 το 2021.
- κανένας βαριά τραυματίας, 
έναντι 1 το 2021.
- 3 ελαφρά τραυματίες, όπως και 
το 2021.
Τα κυριότερα αίτια των τροχαίων 
ατυχημάτων, όπως προκύπτει 
από την αστυνομική τροχονομική 
έρευνα, ήταν:
- Η υπερβολική ταχύτητα 
- Η μη χρήση ζώνης ασφαλείας 
- Η οδήγηση υπό την επήρεια αλ
κοόλ
- Η κίνηση στο αντίθετο ρεύμα 
- Η μη χρήση προστατευτικού 
κράνους
- Η μη χρήση παιδικών καθισμά
των

- Τα φθαρμένα ελαστικά
- Η χρήση κινητού τηλεφώνου 
κατά την οδήγηση
- Το αντικανονικό προσπέρασμα
- Οι αντικανονικοί ελιγμοί
- Η παραβίαση προτεραιότητας 
β. Δράσεις Τροχονομικής 
Αστυνόμευσης
Οι Υπηρεσίες Τροχαίας Αστυνό
μευσης της Γενικής Περιφερει
ακής Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Δυτικής Μακεδονίας βρίσκονται 
σε διαρκή ετοιμότητα, εφαρμό
ζοντας συγκεκριμένο σχεδίασμά, 
που προβλέπει μέτρα οδικής 
ασφάλειας και τροχονομικής 
αστυνόμευσης για την ασφαλή 
κυκλοφορία των οχημάτων και 
των πολιτών, καθώς και για την 
πρόληψη και αποτροπή ατυχη
μάτων και δυστυχημάτων σε όλο 
το οδικό δίκτυο.
Στο πλαίσιο των τροχονομικών 
δράσεων, το μήνα Αύγουστο του 
έτους 2022, βεβαιώθηκαν 2.025 
παραβάσεις, ως ακολούθως:
- 1.037 παραβάσεις για υπερβο
λική ταχύτητα,
- 648 παραβάσεις επαγγελματι
κών οχημάτων,
- 88 παραβάσεις για μη χρήση 
ζώνης ασφαλείας,
- 63 παραβάσεις για Κ.Τ.Ε.Ο.,
- 62 παραβάσεις για οδήγηση υπό 
την επήρεια οινοπνεύματος 
(μέθη),
- 48 παραβάσεις για κίνηση στο 
αντίθετο ρεύμα κυκλοφορίας,
- 32 παραβάσεις για μη χρήση 
προστατευτικού κράνους,
- 20 παραβάσεις για μη χρήση 
παιδικών καθισμάτων,
- 11 παραβάσεις για φθαρμένα 
ελαστικά,
- 8 παραβάσεις για χρήση κινητού 
τηλεφώνου κατά την οδήγηση,
- 4 παραβάσεις για αντικανονικό 
προσπέρασμα,
- 3 παραβάσεις για αντικανονικό 
ελιγμό και
- 1 παράβαση για παραβίαση 
προτεραιότητας.
γ. Συμβουλές Οδικής Ασφά
λειας
Η Ελληνική Αστυνομία ιδιαίτερα

ευαισθητοποιημένη στα θέματα 
ασφαλούς οδήγησης και οδικής 
ασφάλειας, με σκοπό να συμβάλ
λει στη μείωση των τροχαίων 
ατυχημάτων, υπενθυμίζει σε 
όλους τους οδηγούς και τους 
χρήστες του οδικού δικτύου ότι 
η οδική ασφάλεια είναι υπόθεση 
όλων μας.
Στο πλαίσιο αυτό, οι οδηγοί οφεί
λουν να εφαρμόζουν τις διατάξεις 
του Κώδικα Οδικής Κυκλοφο
ρίας, να οδηγούν με σύνεση και 
προσοχή και να ακολουθούν τις 
υποδείξεις και τις συμβουλές του 
προσωπικού της Τροχαίας.
Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι οδηγώ 
με ασφάλεια σημαίνει:
• Μαθαίνω και εφαρμόζω τον 
Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας
• Έχω διαρκώς τεταμένη την 
προσοχή μου στην οδήγηση και 
τον έλεγχο του οχήματος
» Όταν οδηγώ δεν έχω κατανα
λώσει οινοπνευματώδη ποτά
• Δεν παραβιάζω τα όρια ταχύ
τητας
• Δεν παραβιάζω τον κόκκινο ση
ματοδότη
• Φορώ πάντα ζώνη ασφαλείας
• Δεν μιλώ στο κινητό όταν 
οδηγώ
• Τοποθετώ τα παιδιά σε παιδικό 
κάθισμα στο πίσω μέρος του αυ
τοκινήτου και τους φορώ ζώνη 
ασφαλείας
• Σε περίπτωση που οδηγώ ή εί
μαι συνεπιβάτης σε μοτοσικλέτα 
φορώ πάντα κράνος
• Σταματώ στο 5Τ0Ρ και δίνω 
προτεραιότητα
• Σέβομαι τα σήματα και τις υπο
δείξεις των τροχονόμων.
Οι παραπάνω συμβουλές θα επα
ναλαμβάνονται διαρκώς με 
σκοπό να συμβάλλουν στην εμ
πέδωση της κυκλοφοριακής και 
οδικής κουλτούρας.
Για περισσότερες χρήσιμες συμ
βουλές στον τομέα πρόληψης 
τροχαίων ατυχημάτων και οδικής 
ασφάλειας, οι πολίτες μπορούν 
να επισκέπτονται τον ιστότοηο 
της Ελληνικής Αστυνομίας 
Μνννν.ΗβΗβπϊεροΙϊεβ.ςΓ

Ξεκίνησαν οι εγγραφές για τη νέα 
σχολική χρονιά 2022-2023 στο 

ΣΔΕ Φλώρινας

Σ
ας ενημερώνουμε ότι το Γραφείο μας στο Αμύνταιο, το οποίο 
στεγάζεται στις εγκαταστάσεις του Ιο ΕΠΑΛ Αμυνταίου,θα 
είναι ανοικτό κάθε Τρίτη από τις 17:00 - 19:00 μμ.

Όσοι επιθυμείτε να φοιτήσετε στο Παράρτημα του ΣΔΕ Φλώρινας, στο 
Αμύνταιο μπορείτε να μας βρίσκετε εκεί τη συγκεκριμένη ημέρα για 
να κάνετε την εγγραφή σας ή και για να ζητήσετεοποιαδήποτε πληρο
φορία.
Διαφορετικά μπορείτε ναυποβάλετε αίτηση για εγγραφή στα ΚΕΠ του 
νομού ή να μας επισκεφτείτε στο Γραφείο μας στη Φλώρινα, το οποίο 
στεγάζεται στις εγκαταστάσεις του 1 ο ΓΕΛ Φλώρινας, όλες τις εργάσι
μες ημέρες από τις 17:00 - 20:00 μμ.
Επίσης υπάρχει η δυνατότητα να κάνετε την προεγγραφή σας, συμπλη
ρώνοντας την αίτηση σας ηλεκτρονικά εδώ.
Για περισσότερες πληροφορίες στα τηλέφωνα:
2385044858 (17:00 με 20:00 μ.μ.)
6946385255 (Γιώργος Κυριάκού)
6940323158 (Αθηνά Γαρδάνη )
Περισσότερες πληροφορίες:
• στην ιστοσελίδα μας ΗΜρ5://5ίΙβ-ίΙοπη.ίΙο.5εΗ.9Γ 
• στο (οεβδοοΚ: Σχολείο Δεύτερης Ευκαιρίας Φλώρινας - Πα
ράρτημα Αμυνταίου

Έναρξη εγγραφών και μαθημάτων 
από την ομάδα ΤΕΝΙΣ της Λέσχης 

Πολιτισμού Φλώρινας

Η
 ομάδα αντισφαίρισης της Λέσχης Πολιτισμού Φλώρινας, 
μέλος της Ε.Φ.Ο.Α (ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΦΙΛΑΘΛΗ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ 
ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ),ξεκινάει τις εγγραφές για τη νέα περίοδο 
και η πρώτη συνάντηση όλων των τμημάτων θα γίνει την ΠΕΜ

ΠΤΗ 01 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ στα γήπεδα τένις στον Άγιο Νικόλαο. 
ΛΕΙΤΟΥΡΓΟΥΝ ΤΜΗΜΑΤΑ ΣΤΗ ΦΛΩΡΙΝΑ ΚΑΙ ΣΤΗ ΜΕΛΙΤΗ ΣΤΙΣ ΠΑ
ΡΑΚΑΤΩ ΚΑΤΗΓΟΡΙΕΣ:
• πΊΪηΐ τένις για παιδιά από 4- 6 χρονών 
• προπαιδικά από 6-10 χρονών 
• Αγωνιστικά από 10-18 χρονών 
• Ενηλίκων αρχαρίων .προχωρημένων και αγωνιστικά. 
Πληροφορίες και εγγραφές Τρίτη, Πέμπτη και Παρασκευή 15:00-21:00 
στα γήπεδα τένις στον Αγ.Νικόλαο και στους υπεύθυνους της ομάδας 
• Κουτσοτόλη Βασίλη: 6937032611 · Γυφτοπούλου Φανή τηλ: 
6948548658.

Από το Δ.Σ της Λ.Π.Φ

Ζητείται
Γυναίκα, Ελληνίδα, με γνώσεις νοσηλευτικής, για 

φροντίδα ηλικιωμένης. Πληροφορίες στα τηλέφωνα 
της εφημερίδας και στο κινητό 6972832657

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 26/06/2024 07:22:08 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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.Συνέχεια από σελίδα 6 (Σταγονίδια)
Νικήταο Κακλαμάνηε: «Δεν μπορεί να μην έχω το δικαίωμα να μάθω γιατί παρα- 
κολουθούμαι και τι κακό έχω κάνει».
Ένας ένας από την ΝΔ παίρνουν από τον Κυριάκο κάτι αποστάσεις νάααααααα μετά συγ- 
χωρήσεως...

Ευάννελοε Αντώναοοο: «Θα παρακολουθούμε και υπουργούς. Δήλωση γνωστού 
μουσαψιραίου-φιλοχουνταίου υπουργού, που ο προστάτης του Κυρ. Μητσοτάκης 
τον έκανε αντιπρόεδρο ενός ιστορικού κόμματος. Λάθος. Μιας πολιτικής μουτζού- 
ρας που καμία σχέση δεν έχει με την παράταξη που ίδρυσε ο Κωνσταντίνος Καρα
μανλής».
Η ομολογία Υπουργού σήμερα στην τηλεόραση ότι "θα παρακολουθούμε και πολιτικά 
πρόσωπα" είναι κυνική παραδοχή των αυταρχικών τάσεων της κυβέρνησης. 0 Μητσο

τάκης δεν τον απολύει, γιατί είναι δικές του απόψεις. Για να μην αναρωτιέστε ποιος έκανε τη δήλωση «θα 
παρακολουθούμε και υπουργούς», την έκανε στον ΣΚΑΪ ο Άδωνις...

Νικήταε Κακλαυάνηε. την έπεσε στον Άδωνι μέσα στη Βουλή: «Ελάτε τώρα κ. Γε- 
ωργιάδη. Σταματήστε. Καλά δεν ήταν που λείπατε και είχαμε ηρεμία;».
Ούτε οι δικοί σου δεν ανέχονται τη λογοδιάρροιά σου, Άδωνι! Πότε θα το καταλάβεις;

II- ΤΙΚΚΕΝΟ. ιταλική εφημερίδα: «Ο πρόεδρος της Ουκρανίας Βολοντίμιρ Ζελένσκι 
είναι κάτοχος μιας πολυτελούς βίλας στην ακτή της Τοσκάνης στην Ιταλία. Τη βίλα 
την έχει αγοράσει έναντι 3,8 εκατ. ευρώ και πλέον την νοικιάζει έναντι 50.000 
ευρώ το μήνα... σε ζευγάρι Ρώσων...».

Η Ουκρανία καταστρέφεται. Η Ευρώπη υποφέρει κι ο Ζελένσκι κονομάει. Νοικιάζει τη βίλα του στην Ιταλία 
σε ζευγάρι Ρώσων για 50.000 ευρώ τον μήνα! Να τον ξανακαλέσουμε στη βουλή, να μας πει πώς τα κατα
φέρνει η ηθοποιάρα...

ΟΕΒ 5ΡΙΕΕΕΕ

•Νο\υ Ί1ογ1\

(Είιηοδ

Ρβτ 5ρϊβμβί. γερμανικό περιοδικό, δημοσιεύει άρθρο με τίτλο: «Ο δρόμος της Ελλάδας 
προς την απολυταρχία» ... «Επιθέσεις στο κράτος δικαίου και την ελευθερία του 
Τύπου»... «Ο πρωθυπουργός Μητσοτάκης κυβερνά όλο και περισσότερο σαν αυταρ

χικός. Η ΕΕ πρέπει να παρέμβει».
Να παρέμβει η Ε.Ε; Πώς να παρέμβει δηλαδή; Όπως η.χ παρεμβαίνει στο θέμα της ακρίβειας στην ενέργεια; 
«Τα ζώα μου αργά», λέει μια ελληνική παροιμία.

Γιάνννης Μποσταντζόγλου: “Τι νόημα έχει να είσαι στο Χάρβαρντ και 
να είσαι μαλάκας;”
Μίλα ανοιχτά Γιάννη, σε ποιον αναφέρεσαί;

ΤΗΕ ΤΙΜΕ5: Στην Αγγλία «Το 53% των δεξιών ψηφοφόρων απαιτούν κρατικοποίηση 
πιε Ενέργειαε. Στη Σκωτία καίνε τους λογαριασμούς των εταιρειών ενέργειας και 
τραγουδάνε».
Στην Αγγλία οι δεξιοί απαιτούν κρατικοποίηση και καίνε τους λογαριασμούς, γιατί ξέρουν 
ότι άλλη λύση στην ασυδοσία δεν υπάρχει. Στη Νάπολη της Ιταλίας καίνε τους υπέρογ
κους λογαριασμούς του ρεύματος... Μόνο στην Ελλάδα ζούμε ακόμη σε κλίμα διακοπών. 

Στην Ελλάδα ο φτωχός δεξιός λέει σταθερά «όχι», γιατί φοβάται τις κρατικοποιήσεις, μην έρθουν οι κομου
νιστές και του πάρουν το σπίτι. Που του το έχει δεσμεύσει η τράπεζα και σε λίγο θα το βγάλει στο σφυρί. Έρ
χεται κρύος αλλά και καυτός χειμώνας! Ας ετοιμαστούμε!

Οικονόμου, κυβερνητικός εκπρόσωπος, είπε: «Είναι αναπόφευκτο! θα πέσει το βιοτικό 
επίπεδο όλων μας για αρκετό καιρό...»
Όλων; Τρέμω στην ιδέα ότι ο πρωθυπουργός μας θα χρειαστεί να πουλήσει ένα από τα 40 
σπίτια του, για να επιβιώσει αυτόν τον δύσκολο χειμώνα...

Μήτοος ο νείτοναε: «Αυτό που έγινε με τη ΔΕΗ, που χρεοκόπησε μονοπωλιακή δη
μόσια επιχείρηση, την πούλησαν κάτι δις, ενώ κοστίζει τρις, γίναν ζάμπλουτοι οι 
κουμπάροι και οι ξάδερφοι και ο κόσμος δεν έχει να πληρώσει αυτό το βασικό αγαθό, 
θα έπρεπε να προστεθεί στα μεγαλύτερα εγκλήματα της νεότερης ιστορίας».

Γιονιό Κιτσούλα «Έχω ανοίξει, Μαρίκα μου, στον τοίχο του σαλονιού μια τρύπα να, 
μετά συγχωρήσεως, για να βάλω το μπουρί της ξυλόσομπας. Με έχει πιάσει πανικός 
από τότε που βγήκε ο Μητσοτάκης και είπε “ΜαΖί θα τον περάσουμε αυτόν τον χει
μώνα”»

Γιώονοε Κύρτσοε: «Ο Μητσοτάκης έπρεπε να είχε παραιτηθεί Χθες. Ο Τζόνσον και 
ο Κούρτς έφυγαν για πταίσματα σε σχέση με τα αίσχη Μητσοτάκη. Επιπλέον η Ελλάδα 
είναι φορτωμένη προβλήματα και αδιέξοδα, πολλά δημιουργήματα του Μητσοτάκη. 
Πρωθυπουργός που η πλειοψηφία (54% - δημοσκόπηση της ΡυδΙΐε Ιεευε) του ζητάει 
παραίτηση είναι τελείωμένος...».
Η πλειοψηφία, κ. Κύρτσο μου, το ξέρει ότι είναι τελειωμένος. Μένει να το μάθει και ο ίδιος.

Παγώνη: «Η προσωπική μου άποψη είναι πως δεν πρέπει να επιστρέφουν οι μα
θητές στα σχολεία με μάσκες, γιατί δεν πρέπει να τους φυλακίσουμε... Τα παιδιά 
μπορούν να πάνε χωρίς μάσκες και σε περίπτωση που έχουμε κάποια επιπλοκή, 
που έχουμε δείκτες ανεβασμένους, η επιτροπή εδώ είναι, να εισηγηθεί τι αλλαγές 
πρέπει να γίνουν. Αλλά όχι να φυλακίσουμε τα παιδιά τώρα και να τα στείλουμε 
με μάσκες στα σχολεία».

Δηλαδή τόσο καιρό η μάσκα ήταν σωτήρια και τώρα ξαφνικά έγινε φυλακή;;;

Αυτό με τη ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ έχει ξεφύγει πλέον από κάθε μέτρο. Είναι δυνατόν η κυ
βέρνηση να νομοθετεί για την ιδιωτικοποίηση της κρατικής βιομηχανίας νικελίου 
ΛΑΡΚΟ και η υοναδική προσφορά να είναι τηε εταιρείας που ο πεθερός του Γερα-
πετρίτη είναι εκτελεστικός αντιποόεδοοε;:: Κανένας δεν βλέπει το ασυμβίβαστο;
Το βλέπουν, πώς δεν το βλέπουν, αλλά ποιος θα τολμήσει να πάει κόντρα στον Γεραπε- 
τρίτη; 0 Κυριάκος; ΧαΧαΧαχΑχα... κλαυσίγελος...

Μην ανάβετε φούρνο, μην ανάβετε φώτα, μην ανάβετε θερμοσίφωνα, μην πάτε 
σούπερ μάρκετ και θα περάσουμε έναν υπέροχο χειμώνα με τον Κυριάκο, τον Σταϊ- 
κούρα, τον Άδωνι, τον Σκρέκα και τα άλλα παιδιά!
Αυτό λέγεται καταπληκτική ποιότητα ζωής, εντάξει; Υπάρχουν και κάποιοι κακόπιστοι, 
που το λένε επιστροφή πίσω στο 1950!

Η Ρωσία κόβει το φυσικό αέριο στην Ευρώπη μέχρι να αρθούν οι κυρώσεις.
Πως σας φαίνεται η "σωστή πλευρά της ιστορίας" μέχρι στιγμής; Κερδάμε; Τον πετσοκό
ψαμε τον Ρώσο;

Κι εμεκ εδώ βοέεεχει... τι όοομορφα που βρέεεχει...!

Ο Αχαχούχας

2ΐ ηχ
Ποδηλατική εξόρμηση από το Τμήμα 
Νεότητας του Ελληνικού Ερυθρού 

Σταυρού Φλώρινας

Τ
ο Τμήμα Νεότητας του Ελληνικού Ερυθρού Σταυρού Φλώρι
νας προσκαλεί κάθε ενδιαφερόμενο ή ενδιαφερόμενη σε 
δράση ποδηλασίας και ενημέρωσης στην πόλη της Φλώρινας, 
η οποία θα πραγματοποιηθεί το Σάββατο 10 Σεπτεμβρίου 2022, με 

ώρα συγκέντρωσης τις 17:00 και με αφετηρία το προαύλιο του 
Διοικητηρίου (Πτολεμαίων 1), όπου εδρεύει και το Περιφερειακό 
Τμήμα Φλώρινας του ΕΕΣ. θα έχει συνολική μέγιστη διάρκεια 2 
(δύο) ωρών.
Η ποδηλατική εξόρμηση έχει ως σκοπό την ανάδειξη της σημασίας της 
φυσικής δραστηριότητας. Κατά τη διάρκεια της διαδρομής, θα υπάρ
χουν 3 (τρία) σημεία εξερεύνησης, που θα πρέπει να εντοπίσουν οι συμ- 
μετέχουσες/οντες με τη χρήση του ροορίε ηηαρε. Σε αυτά τα σημεία, 
εθελοντές και εθελόντριες του Τμήματος Νεότητας του Ερυθρού Σταυ
ρού θα παρέχουν ενημέρωση σχετικά με τον άθληση και τις αξίες του 
Ερυθρού Σταυρού, και θα παίζουν διαδραστικά παιχνίδια με τους πο
δηλάτες. Στη διαδρομή θα μοιραστούν νερό και υγιεινά σνακ.
Οι ποδηλάτες είναι αναγκαίο να τηρούν τον Κώδικα Οδικής Κυκλοφο
ρίας. Επίσης, είναι σημαντικό να έχουν μαζί τους κινητό τηλέφωνο με 
σύνδεση στο διαδίκτυο, κράνος, δεύτερη μπλούζα, καπέλο, σακίδιο, 
αδιάβροχο σε περίπτωση κακοκαιρίας, τα φάρμακά τους σε περίπτωση 
ιδιαίτερης ασθένειας και να φορούν άνετα αθλητικά παπούτσια. 
Σημειώνεται ότι έχει προβλεφθεί η υγειονομική κάλυψη από ειδικό ορ
θοπεδικό ιατρό, καθώς και από εθελόντριες του Ερυθρού Σταυρού. 
Επισημαίνεται ότι ανήλικοι και ανήλικες κάτω των 12 ετών πρέπει να 

συνοδεύονται από άτομο άνω των 16.
Για δηλώσεις συμμετοχής εδώ: ΗΐΙρ5://όίΙ.Ιγ/3Β0954ϋ (έως Παρασκευή 
09 Σεπτεμβρίου 2022).
Εφόσον μεσολαβήσει απαγόρευση πραγματοποίησης της δράσης λόγω 
καιρικών συνθηκών, θα υπάρξει νεότερη ενημέρωση.

Η Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος ΕΕΣ Φλώρινας, 
Άννα Μπαφίτη

Ο Ταμίας και εθελοντής Νεότητας του ΕΕΣ Φλώρινας,
Άκης Δημητρίου

Η Υπεύθυνη του Τμήματος Νεότητας του ΕΕΣ Φλώρινας, 
Κατερίνα Μόρου

*·--* ΚΟΣΜΙΙΜΑΤΑ
ΣοτΤ/κ ΛοβΑτςη

Κοσκινά & Ν. Χατζή**/νοσ (γωνιο) ΑΜΥΝΤΑΙΟ

Αδυνατί\
Ζνγομάνη Α. Θαβιλική
Διαιτολόγος-Δαχτροφολόγος Μ.$ο.

ΤΤοωλου 
2385023810 
6181051722
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Ευχαριστήριο της Ιερής Μητροπόλεως 
Φλωρίνης, Πρεσπών και Εορδαίας

Το Δ.Σ του "Αυγουστίνειου" Εκκλησιαστικού Γηροκομείου της Ιερός Μητροπόλεως 
Φλωρίνης, Πρεσπών και Εορδαίας ευχαριστεί θερμά το Επιμελητήριο Φλώρινας και 
τον κ. Σάββα Κοπαρασίδη για την δωρεά ποσότητας ροδάκινων με σκοπό την κάλυψη 
των αναγκών του Ιδρύματος.
Τους ευχόμαστε ολόψυχα όπως ο Κύριος χαρίζει πλούσιο το έλεος, την ευλογία και 
τη χάρη Του σε σε αυτούς και τις οικογένειες τους.

νγκα
ν Φλώρινας

"ΥΓΕΙΑ ΦΛΩΡΙΝΑΣ"
ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙ ΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 

ΙΑΤΡΙΚΗ Ι.Κ.Ε.
ΙΑΤΡΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ
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Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνια λειτουργίας.
Στις υπάρχουσες ειδικότητες, που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγου που εξυπηρετείται από τον Κο. Μέμμο Χρηστό, Αιματολόγο.
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάσμα των ειδικών νοσημάτων που ήδη αντιμε
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» (Γαστρεντερολογικών, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτοάνοοων, Αλλεργικών, Αιματολογικών}.
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένο Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΠΕΣ, ΓΕΑ, ΤΥΠΕΤ, Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται τα 
εξής τμήματα:

• Μικροβιολογικό
(συμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία)

• Αιματολογικό
• Γαστρεντερολογι κ ό
• Ουρολογικό - Ανδρολογικό

• Ενδοκρινολογικό
• Αλλεργιολογικό
• Γενική Χειρουργική
• Ψυχιατρική

Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται τη μεγίστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.

Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής;

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ
ΛΕΥΤΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
(Αιματολογικό,
Βιοχημικό, Ιολογικό, 
Ανσοολογικό,
Μαριακόί έλεγχοί)

Πρωί:
08:00-14:00
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
08:00 -14:00
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
08:00-1400 
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
083X3 -14:00 
Απόγευμα: 
1730-2030

Πρωί:
08:00 -14:00
Απόγευμα:
1730-20:30

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
18:00 - 21:00

ΓΑΣΤΡΕΝΤΕΡΟΛΟΠΚΟ
(Κολονοσκόπηση,
Γαστροοκόπηοη,
Πολυπεκτομή}

Απόγευμα:
1730-21:00

Πρωί:
08:00-1400
Απόγευμα:
1730-21:00

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ- 
ΑΝΔΡΟΛΟΓΙΚΟ
(Ανδρική
Μίογονιμάτηΐα}

Πρωί:
0830-14:00
Απόγευμα:
1730-21.00

Πρωί:
0830 -1400

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
17:30-2100

Πρωί:
10:30-14:00
Απόγευμα:
17:30-21:00

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΙΚΟ

Πρωί:
093X3 -16:00

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ 
- ΜΙΚΡΟΕΠΕΜ ΒΑΣΕΙΣ
(Αφαίρεση σπίλων, 
λιπωμότων κλιτ.)

Απόγευμα:
17:30-21:00 
{Γ. Κορωναίος)

Απόγευμα:
1730-21:00 
(Γ Κορωναίος)

Πρωί:
0800-14:00 
(X, Πασίνηςί 
Απόγευμα: 
1730-21:00 
(Γ. Κορώνα ίος)

Απόγευμα:
1730-2100 
(Γ. Κορωναίος)

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ Απόγευμα:
1730-21:00

Πρωί:
0830-1400
Απόγευμα:
1730-2100

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200-208

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ
ΓΕΝΙΚΗ Δ/ΝΣΗ ΠΕΡΙΒΑΛ/ΝΤΟΣ & ΥΠΟΔΟΜΩΝ

Δ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ Π.Ε. ΦΛΩΡΙΝΑΣ
ΕΡΓΟ: «Καθαρισμός Ρεμάτων, Συντήρηση 

και Αποκατάσταση Υφιστάμενων 
ΑντιπλημμυρικώνΈργων στα Πλαίσια 
της Αντιπλημμυρικής Προστασίας της 
Περιφερειακής Ενότητας Φλώρινας»

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ : #2.500.000,00 € #

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ 
ΜΕΣΩ ΤΟΥ Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.

1. Η Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας / Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών Π.Ε. Φλώρι
νας, προκηρύσσει την με ανοικτή διαδικασία επιλογή αναδόχου (άρθρο 27 του 
Ν.4412/201 6), μέσω του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων 
(Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ., άρθρο 36 του Ν.4412/2016), για την κατασκευή του έργου: «Καθαρισμός 
Ρεμάτων, Συντήρηση και Αποκατάσταση Υφιστάμενων ΑντιπλημμυρικώνΈργων στα 
Πλαίσια της Αντιπλημμυρικής Προστασίας ιης Περιφερειακής Ενότητας Φλώρινας», 
με προϋπολογισμό #2.500.000,00 Ευρώ # (με Αναθεώρηση και Φ.Π.Α.). Το έργο 
συντίθεται από την ακόλουθη κατηγορία εργασιών :

• Κατηγορία «ΥΔΡΑΥΛΙΚΑ», με προϋπολογισμό #1.951.941,77 Ευρώ# (δαπάνη ερ
γασιών, ΓΕ + ΟΕ, απρόβλεπτα).

2. Προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης, άμεση και δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στα έγ
γραφα της σύμβασης, στον ειδικό δημόσια προσβάσιμο χώρο “ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί" 
της πύλης \νιννν.ρΓοιτιΐΙΙι©υε.0σν.9Γ, με συστημικό αριθμό διαγωνισμού α.α. 191543, 
καθώς και στην ιστοσελίδα της αναθέτουσας αρχής Η*1ρδ://ρ(Ιιη.9ον.9Γ/ και στην ιστο
σελίδα της Π.Ε. Φλώρινας ΗίΙρ5://Ηοπη3.ράιτι.9ον.9Γ/ .

0 διαγωνισμός θα διεξαχθεί με κριτήριο ανάθεσης, την πλέον συμφέρουσα από οικο
νομική άποψη προσφορά μόνο βάσει τιμής (χαμηλότερη τιμή) και με το σύστημα με «Επι- 
μέρους ποσοστά έκπτωσης» του άρθρου 95, παρ. 2(α) του Ν.4412/201 ό.

Πληροφορίες στο τηλέφωνο 23850-54521, θ-γπθιΙ επικοινωνίας 
ι1.1γ@ΗθΝη3.ρ(ίΓη.9ον.9Γ, αρμόδιος υπάλληλος για επικοινωνία κ. Μουρατίδης Κων
σταντίνος, ή στο τηλέφωνο της Γραμματείας 23850-54513.

3. Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερομένους ηλεκτρονικά, μέσω της δια
δικτυακάς πύλης ι*\ννν.ρΓοηΊΗΗβυ$.9ον.9Γ του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ., μέχρι την καταληκτική ημε
ρομηνία και ώρα που ορίζεται στο άρθρο 18 της Διακήρυξης, σε ηλεκτρονικό φάκελο του 
υποσυστήματος, ήτοι;

- Ως ημερομηνία λήξης της προθεσμίας υποβολής ίων προσφορών ορίζεται η 
23/09/2022, ημέρα Παρασκευή. Ώρα λήξης της υποβολής προσφορών ορίζεται η 12:00 
μ.μ.

- Ως ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται 
η 29/09/2022, ημέρα Πέμπτη και ώρα 10:00 η.μ..

4. Δικαιούμενοι συμμετοχής στη διαδικασία σύναψης σύμβασης
4.1 Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που 

δραστηριοποιούνται σε έργα κατηγορίας «ΥΔΡΑΥΛΙΚΑ» (Δαπάνη εργασιών + Γ.Ε. και 
Ο.Ε. + Απρόβλεπτα = 1.951.941,77 €) και που είναι εγκατεστημένα σε;

α) σε κράτος-μέλος τηςΈνωσης,
β) σε κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),
γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό 

ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1,2, 4,5,6 και 7 και τις γενικές 
σημειώσεις του σχετικού με τηνΈνωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς 
και

δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ' της παρούσας παραγράφου 
και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με τηνΈνωση σε θέματα διαδικασιών 
ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.

4.2 Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης.
4.3 Οι ενώσεις οικονομικών φορέων συμμετέχουν υπό τους όρους των παρ. 2, 3 και 4 

του άρθρου 19 και των παρ. 1 (γ) και (ε) του άρθρου 76 του ν. 4412/2016.
Δεν απαιτείται από τις εν λόγω ενώσεις να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή 

για την υποβολή προσφοράς. Σε περίπτωση που η ένωση αναδειχθεί ανάδόχος η νομική 
της μορφή πρέπει να είναι τέτοια που να εξασφαλίζεται η ύπαρξη ενός και μοναδικού φο
ρολογικού μητρώου για την ένωση (πχ κοινοπραξία).

Όσον αφορά την καταλληλότητα για την άσκηση της επαγγελματικής δραστηριότητας, 
οι προσφέροντες που είναι εγκατεστημένοι στην Ελλάδα υποβάλλουν βεβαίωση εγγραφής 
στο Μ.Ε.ΕΠ. στην «3η Τάξη και Άνω», για έργα κατηγορίας «ΥΔΡΑΥΛΙΚΑ».

4.4 Οι προσφέροντες που είναι εγκατεστημένοι σε λοιπά κράτη μέλη της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης προσκομίζουν τις δηλώσεις και πιστοποιητικά που περιγράφονται στο Παράρτημα 
XI του Προσαρτήματος Α του ν. 4412/2016.

4.5 Οι προσφέροντες που είναι εγκατεστημένοι σε κράτος μέλος του Ευρωπαϊκού Οι
κονομικού Χώρου (Ε.0.Χ) ή σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, 
στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1,2,4,5,6 
και 7 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με τηνΈνωση Προσαρτήματος I της ως 
άνω Συμφωνίας, ή σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην προηγούμενη περίπτωση 
και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με τηνΈνωση σε θέματα διαδικασιών 
ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων, προσκομίζουν πιστοποιητικό αντίστοιχου επαγγελματικού 
ή εμπορικού μητρώου. Στην περίπτωση που χώρα δεν τηρεί τέτοιο μητρώο, το έγγραφο 
ή το πιστοποιητικό μπορεί να αντικαθίσταται από ένορκη βεβαίωση ή, στα κράτη - μέλη ή 
στις χώρες όπου δεν ηροβλέηεται ένορκη βεβαίωση, από υπεύθυνη δήλωση του ενδια
φερομένου ενώπιον αρμόδιας δικαστικής ή διοικητικής αρχής, συμβολαιογράφου ή αρ
μόδιου επαγγελματικού ή εμπορικού οργανισμού της χώρας καταγωγής ή της χώρας 
όπου είνσι εγκατεστημένος ο οικονομικός φορέας, ότι δεν τηρείται τέτοιο μητρώο και ότι 
ασκεί τη δραστηριότητα του άρθρου 21 της παρούσας.

5. Για την συμμετοχή στον διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση από τους συμμετέχοντες 
οικονομικούς φορείς, κατά τους όρους της παρ. 1 του άρθρου 72 του ν. 4412/2016 και 
του άρθρου 15 της Αναλυτικής Διακήρυξης, Εγγυητικής Επιστολής Συμμετοχής, που 
ανέρχεται στο ποσό των #40.322,60 Ευρώ# και με ισχύ τουλάχιστον για τριάντα 
(30) ημέρες μετά τη λήξη του χρόνου ισχύος της προσφοράς, ήτοι μέχρι 23/11/2023. 
0 χρόνος ισχύος των προσφορών είναι Δεκατρείς (13) μήνες από την ημερομηνία λήξης 
της προθεσμίας υποβολής των προσφορών.

6. Το έργο είναι ενταγμένο στο Τεχνικό Πρόγραμμα της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδο
νίας/Π.Ε. Φλώρινας και χρηματοδοτείται από το «Π.Δ.Ε. - ΣΑΕΠ 541/2022: Αντιπλημ- 
μυρική Προστασία Εθνικού Δικτύου Π.Δ.Μ., Καθαρισμός Τεχνικών και Λοιπών Στοι
χείων Απορροής Υδάτων (κ.ε. 2014ΕΠ54100001)» και υπόκειται στις κρατήσεις που 
προβλέπονται για τα έργα αυτά, περιλαμβανομένης της κράτησης ύψους 0,07 % υπέρ 
των λειτουργικών αναγκών της Ενιαίας Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Συμβάσεων (άρθρο 
4 παρ.3 ν.4013/201 1), της κράτησης ύψους 0,06 % υπέρ των λειτουργικών αναγκών της 
Αρχής Εξέτασης Προδικαστικών Προσφυγών (άρθρο 350 παρ.3 του ν. 4412/2016), της 
κράτησης 6%ο (άρθρο 53 παρ.7 περ.θ' του ν.4412/2016 και της υπ' αριθμ. 
ΔΝΣγ/οικ.42217/ΦΝ466/12.6.2017 απόφασης του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, 
Β' 2235), της κράτησης 2.5%ο υπέρ της Π.Ο.Μ.Η.Τ.Ε.Δ.Υ. (άρθρο 53 παρ.7 περ.θ' του 
ν.4412/2016 και ΔΝΣβ/51667/ΦΝ466/12-02-2020 απόφασης του Υπουργού Υποδομών 
και Μεταφορών, Β' 2780), καθώς και της κράτησης ύψους 0,02% υπέρ της ανάπτυξης και 
συντήρησης του Ο.Π.Σ. Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. (άρθρο 36 παρ. 6 του ν.4412/2016).

7. Δεν ηροβλέηεται η χορήγηση προκαταβολής στον ανάδοχο (άρθρο 16.1 της Αναλυ
τικής Διακήρυξης).

8. Τα έξοδα των εκ της κείμενης νομοθεσίας απαραίτητων δημοσιεύσεων της περίληψης 
της δημοπρασίας στην οποία αναδείχθηκε ανάδοχος, βαρύνουν τον ίδιο και εισηράττονται 
με τον πρώτο λογαριασμό πληρωμής του έργου (άρθρο 20 της Αναλυτικής Διακήρυξης).

9. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή της Πε
ριφέρειας Δυτικής Μακεδονίας

Κοζάνη 23 / 08 / 2022
0 ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΣΑΠΙΔΗΣ

• ΕΓΚΡΙΘΗΚΕ
Με την υπ' αριθμ. 1229/22 (ΑΔΑ: 9ΥΔΠ7ΛΨ-ΚΝΖ) απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής 

της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας.

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 26/06/2024 07:22:08 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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Με τον Φιντέλ Κάστρο, προσωπικό του φίλο

συνέχεια από σελίδα 24 «Πρωτάκουστες βαριές μας ζώνουν (οι) αρμο
νίες» σου, αυτές που σε ενέπνευσαν κι αυτές που 
μας χάρισες.
Ιθάκη για μας το πέλαγο το ξέσκεπο 
γέμισαν με μνηστήρες τα λιμάνια 
Ο κόσμος πάντα 
βρίσκει καινούργιο Βασιλιά
κι ευείε υονάχοι ποιητές
θα μείνουμε
Ετσι τελειώνει το «Τραγούδι των συντρόφων» από 
την «Οδύσσεια» του Κώστα Καρτελιά, τον τελευταίο 
κύκλο τραγουδιών που μελοποίησες, κι έτσι θέλω 
πάντα σε σκέφτομαι.
Είναι βαθιά μου πεποίθηση όμως, Μίκη, πως πάντα 
θα σε ανακαλύπτουν οι επόμενες γενιές μέσα στο 
έργο σου κι αυτό θα ταξιδεύει μες στον χρόνο.»

Τον τίμησαν στο Σάλτσμπουργκ. δώσαυε συναυ
λία στο στρατόπεδο Μαουτχάουζεν, τα νεουανικά 
συνδικάτα ζήτησαν το «Κόντο Χενεοάλ» οτην
επέτειο ίδρυσής τους. Ισραηλινοί και Παλαιστί
νιοι στις συναντήσεις ειρήνευσης. δικό του έργο 
άνοιΕε τους Ολυμπιακούς τπε Βαρκελώνης. τον
τραγουδούν στην Κορέα. Οι Γερμανοί τον θεω
ρούν συνεχιστή των κλασικών τουε. Συχνά τον 
αναφέρουν ως ΜπετόΒεν τπε Μεσογείου.
Έχουν γραφτεί μεγάλες κριτικές για το σύνολο του 
έργου του. Γι’ αυτό συνήθισα πολύ καιρό τώρα να χα
μογελάω πικρά με τους εύκολους εγχώριους επικρι
τές που επιδιώκουν να το υποβαθμίσουν, θυμάμαι 
πάντα το σημείωμα που μου άφησε τις πρώτες μέρες

Με Μπιθικώτση & Μελίνα

Με Κατράκη, 
Ρίτσο & Ελύτη

Με τον Μάνο Χατζιδάκι

της δικτατορίας που κρυβόταν, παροτρύνοντάς με 
εμένα και τους μουσικούς να φύγουμε στο εξωτε
ρικό, χωριστά ο καθένας για να μη δώσουμε στόχο, 
και να διαδώσουμε τη μουσική του, υπηρετώντας 
τον αγώνα για την ελευθερία και τη δημοκρατία. 
«Μη φοβηθείτε, αυτοί είναι που φοβούνται τα 
τραγούδια μας».Έγραψε σπουδαία τραγούδια και 
κύκλους τραγουδιών φυλακισμένος και εξόριστος. 
Τον «Ήλιο και το Χρόνο», την «Κατάσταση πο
λιορκίας», τις «Αρκαδίες»... Έσπασε τα δεσμό 
με τη μουσική του. Και μας τα έστελνε έξω με κάθε 
δυνατό τρόπο για να τα τραγουδήσουμε. Δεν υπέ
βαλε την τέχνη του στις ανάγκες του αγώνα, τον 
διαμόρφωνε με τους όρους τους τέχνης του, γι’ 
αυτό εκείνη αντέχει στον χρόνο, θεωρώ 
μαγική στιγμή τη νοεοή συνάντησή μας, άταν 
παρουσιάζαμε πρώτη Φορά την «Κατάσταση
πολιορκίας» στο.Λονδίνο κι εκείνος μας
άκουγε από κρυφό τρονζιστοράκι εξόριστος στη
Ζάτουνα.
Δεν ζήσαμε όμως μόνο τη μεγάλη αποδοχή, τη μέ
θεξη, την αποθέωση. Ζήσαμε και τη σιωπή, τις κα
τηγορίες περί επικού. Τον είπαν ξεπερασμένο, τον 
υποτίμησαν.
Όμως, Μίκη μου, εσύ δεν χρωστάς πουθενά.Έχεις 
ξεπληρώσει το χρέος σου στην Ιστορία, τηρώντας 
πάντα την παραίνεση του Σικελιανού «Ομηρός οι 
δημιουργοί, την αχθοφόρα ορμή σας». Κι έτσι

Φλώρινα - Θεσ/νίκη

06:55 πμ - 09:35 
16:09 - 18:47 

Τηλ. Επικ.: 2385022404

Θεσ/νίκη - Φλώρινα

ΛΕΣΧΗ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ

ΧΟΡΟΘΕΑΤΡΟ

Μαθήματα Μπαλέτου- Σύνχοονου χορού- ΧοοονοαΦίες

Τμήματα: Νηπιαγωγείου- Δημοτικού- Γυμνασΐου- Λυκείου- Ενηλίκων

Στο ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΟ του 6** Δημοτικού Σκολείου

ΠληοοΦοοϊεε- ίννοοΦΔε:

Τηλ. 6972252501/ Μβίκη^ει·: Ιφιγένεια Κλεισιαρη-Κοακοοα / ί68βηβ«_Μ&ί5ί3Γί

νπεύ9μν^5ι6«ρί(«λί,(ΐ|>:
βιβή Κοοκοαά - Ιφιγένεια Κλεισιάρη Κοοκοοά - Μαριλένα Κίτσου - Ηλεκτρα Κεροανϊδου

ΈναρΕπ μαθημάτων; 10 Σεπτεμβρίου 2022

Ευχαριστήριο του Κέντρου 
Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας 

Δυτικής Μακεδονίας»

Ε
κ μέρους των φιλοξενούμενων παιδιών, των εργαζο
μένων και του Διοικητικού Συμβουλίου του Κέντρου 
Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας Δυτικής Μακεδο
νίας, ευχαριστούμε θερμά τον κο Κουρτπαρασίδη Σάββα 

που μέσω του Επιμελητηρίου Φλώρινας μας προσέφερε 
έναν τόνο ροδάκινα για τις ανάγκες των φιλοξενούμενων 
παιδιών του Κέντρου.
Ενέργειες και προσφορές σαν και αυτή αποδεικνύουν την έμ
πρακτη αλληλεγγύη και αγάπη στον συνάνθρωπο και στα παιδιά 
και αποτελούν παράδειγμα προς μίμηση για όλους.

Με τιμή
Για το ΚΚΠΠΔΜ

Ο Πρόεδρος Δ.Σ Ιωάννης Σ. Παρδαλής

Μπιτάκη$ Ανθ. Σταύοοϊ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 26/06/2024 07:22:08 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 07 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2022 
Λ______________________________________

24 ηχφ

Ζυμαρικά με λαχανικά

και κρέμα τυριών

Σ
ήμερα, φίλες μου, λέω να σας προτείνω έναν 
τρόπο για να αξιοποιήσετε ία λαχανικά που ξε
μένουν κατά καιρούς και δεν ξέρετε τι να τα κά
νετε. Γιατί μη μου πείτε ότι δεν έχετε βρεθεί μπροστά 

σε τέτοιο δίλημμα...
Ανοίγεις το ψυγείο και βλέπεις στο συρτάρι ένα κο
λοκυθάκι, μια μελιτζάνα, κάτι μαραμένα καροτάκια, 
δυο-τρεις πιπερίτσες και λες: «Τι να τα κάνω τώρα όλα 
αυτά; Να τα πετάξω; Δεν μου πάει η καρδιά..». Άλλω
στε είμαστε οπαδοί της φιλοσοφίας του «δεν πετάμε 
τίποτα».

Δύσκολοι καιροί για πρίγκηπες αλλά και για νοικοκυ
ρές που αγωνίζονται να τα βγάλουν πέρα και να πα
ρουσιάσουν στο τραπέζι κάτι φτηνό αλλά αξιοπρεπές 
και νόστιμο... Τα λαχανικά που ξεμένουν, από μόνο 
του το καθένα δεν μπορεί να δώσει μια ολοκληρω
μένη λύση που θα χορτάσει την οικογένεια. Όλα μαζί 
όμως μπορούν να κάνουν θαυμάσια μια νοστιμιά. Δύ
σκολο; καθόλου... Είπαμε! Σας έχω πρόταση έξυπνη 
και πρωτότυπη.

Μαζέψτε ότι περισσεύματα έχετε στο ψυγείο και ετοι
μαστείτε να παρουσιάσετε στο τραπέζι τα ζυμαρικά 
σας, με τα διάφορα λαχανικά και ότι τυρί σας έχει πε
ρισσέψει, ένα πιάτο ασυνήθιστο που θα ενθουσιάσει 
τους αγαπημένους σας. Μπορείτε επίσης να το προ
σφέρετε σαν πρώτο πιάτο όταν έχετε καλέσει φίλους 
σε τραπέζι, θα το λατρέψουν και σίγουρα θα σας συγ
χαρούν και θα σας παινέψουν!

Εκτέλεση:
Πλύντε καλά τα λαχανικά και κόψτε τα σε μικρούς κύ
βους...
Ρίξτε το λάδι στο τηγάνι και αφού ζεσταθεί προσθέστε 
το σκόρδο και τα ψιλοκομμένα λαχανικά εκτός από 
τους κύβους τις μελιτζάνας.
Τους κύβους της μελιτζάνας βάλτε τους σε ένα κομ
μάτι λαδόχαρτο, ψεκάστε τους με λίγο λάδι, ανακα- 
τέψτε για να πάει το λάδι παντού και βάλτε τους στον 
φούρνο για ένα δεκάλεπτο στους 200 βαθμούς να μα
λακώσουν...
Μετά προσθέστε τους στα υπόλοιπα λαχανικά, 
Αλατοπιπερώστε, χαμηλώστε τη φωτιά και αφήστε τα 
για 20 λεπτά να μαλακώσουν. _

Βάλτε τα ζυμαρικά να βράσουν για 10-15 λεπτάκια σε 
μπόλικο νερό, στο οποίο έχετε προσθέσει αλάτι.
0 χρόνος βρασμού αναγράφεται στη συσκευασία. Αν 
τα προτιμάτε περισσότερο βρασμένα αυξήστε το 
χρόνο.
Σουρώστε τα και όπως είναι, χωρίς να τα ξεπλύνετε, 
ρίξτε τα σε μια κατσαρόλα.
Προσθέστε αμέσως τα σοταρισμένα λαχανικά και ανα- 
κατέψτε καλά...
Αφήστε τα σε μια άκρη και ετοιμάστε την κρέμα ως 
εξής: Βάλτε σε κατσαρόλα το γάλα και το κρεμμύδι 
ολόκληρο και αφήστε το να κάψει (όχι να βράσει).
Σε μιαν άλλη κατσαρόλα ρίξτε το λάδι και αφού ζεστα
θεί (να μην αρχίσει να καπνίζει), ρίξτε το αλεύρι και 
ανακατέψτε με το σύρμα της κουζίνας ώσπου να αρ-

ΜαΓε ρΕρΑ
χίσει να μοσχομυρίζει.
Μην το αφήνετε να σκουρύνει...
Αποσύρετε από τη φωτιά. Αφήστε για 2-3 λεπτά και 
ρίξτε το γάλα λίγο-λίγο, ενώ ανακατεύετε γρήγορα- 
γρήγορα με το σύρμα...
Βάλτε την κατσαρόλα επάνω στο μάτι και συνεχίστε 
το ανακάτεμα για 1 -2 λεπτάκια.

θα πετύχετε μια κρέμα ρευστή.
Αποσύρετε από τη φωτιά και προσθέστε τη γραβιέρα 
τριμμένη στον τρίφτη. Ανακατέψτε να λιώσει το τυρί. 
Δοκιμάστε και αν χρειαστεί αλατίστε. Προσθέστε την 
κρέμα στα ζυμαρικά, ανακατέψτε να πάει παντού, να 
γεμίσουν οι τρυπούλες...

ΥΛΙΚΑ:
1 πακέτο ζυμαρικά με τρύπα 

1 μελιτζάνα 
1 κολοκυθάκι 
2-3 καρότα

1 μέτρια πιπεριά κόκκινη 
1 μέτρια πιπεριά πράσινη 

2-3 κουταλιές σούπας λάδι 
1 «δόντι» σκόρδο 

Αλάτι - πιπέρι

Τι θα χρειαστείτε για την κρέμα:
% της κούπας αλεύρι για όλες τις χρήσεις 

1 μέτριο κρεμμύδι 
900 γπΙ. γάλα φρέσκο 
VI κούπας ελαιόλαδο 

Τριμμένο μοσχοκάρυδο (προαιρετικά)
1 κούπα γραβιέρα Κρήτης (ή οποιοδήποτε 

τυρί που λιώνει)
Αλάτι
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Αδειάστε σε ταψί αλειμμένο με λάδι ή βούτυρο, ανά
λογα με την προτίμησή σας. Στρώστε τα ζυμαρικά και 
πασπαλίστε με τριμμένη φρυγανιά.
Ψήστε σε προθερμασμένο φούρνο στους 200 βαθ-

Σερβίρετε τα ζυμαρικά (κατά προτίμηση ζεστά).
Καλή επιτυχία φίλες μου και καλή σας όρεξη. Μέχρι 
το επόμενο μαγειρικό μας ραντεβού καλά να περνάτε, 
να προσέχετε και να αγαπάτε τους υπέροχους και μο
ναδικούς εαυτούς σας. Γιατί όπως έλεγε και η γιαγιά 
Αθηνά: «Αν αγαπάς τον εαυτό σου δεν θα σου είναι

καθόλου δύσκολο να αγαπήσεις και τον διπλανό σου. 
Και το να αγαπάς τον διπλανό σου, σημαίνει να βλέ
πεις ένα θαύμα αόρατο στους άλλους...»

Σας φιλώ Αυγή!

Μια ωωτονοαωία... Μια ιστοοία...

Ένα χρόνο χωρίς τον
Μίκη Θεοδωράκη..

«Μίκη μου, με τα χέρια - φτερά σου, όσο ζω θα σε βλέπω 
πάντα να διευθύνεις τα τραγούδια μας και τα όνειρα μας» 

(Μαρία Φαραντουρη).

Ο
Μίκης. Και οι άνθρωποι που τον γνώρισαν από κοντά. Πολλοί και 
διάσημοι και οι ίδιοι, καταξιωμένοι και ταλαντούχοι, συνεργάτες 
και φίλοι του και συνοδοιπόροι του στην τέχνη ή στους αγώνες, 
έχουν καταθέσει κατά καιρούς μία ή πολλές ιστορίες, χαρακτηριστικές 

όχι μόνο της προσωπικότητάς του αλλά κι αυτής της λάμψης που εξέ- 
πεμπε, της σιγουριάς και του χαρίσματος, της ασφάλειας, της γνώσης 
και της αυτοπεποίθησης. Η Μαρία Φαραντούρη ήταν μία από αυτές τις 
προσωπικότητες. Η αγαπημένη του η μεγάλη ερμηνεύτρια των τραγου- 
διών του που υπηρέτησε το μεγάλο έργο του Μίκη θεοδωράκη και μοι
ράστηκε μαζί του συγκινητικές στιγμές, την επαφή με τόσους λαούς, 
τους αγώνες και την ιστορία τους για τον Μίκη:
«0 Μίκης έφυγε. Αλλά πώς είναι δυνατό να φύγει ο Μίκης; Κι αυτό 
δεν είναι ρητορικό ερώτημα. Δε μιλώ μόνο για μένα, που θα ήταν ίσως 
αυτονόητο. Άλλωστε σημάδεψε από την πρώτη αρχή όλη την καλλιτε
χνική μου πορεία. Με το έργο του και την παρουσία του όμως έχει ση
μαδέψει και σφραγίσει τα τελευταία 60 χρόνια της ελληνικής 
πραγματικότητας.
Αλλά τελικά ποιος είναι ο Μίκης και ποιος τον γνωρίζει πραγματικά; Το 
βάθος και το εύρος του έργου του; Εκεί που συναντιούνται τα χορικά 
της αρχαίας τραγωδίας, το βυζαντινό μέλος, η δυτική κλασική μουσική 
παράδοση, το λιντ, το δημοτικό και το λαϊκό τραγούδι με την ποίηση και 
τους αγώνες για ελευθερία και αξιοπρέπεια. Με τη σπουδαία μουσική 
του ταξίδεψε σ’ όλο τον κόσμο μαζί με την ποίηση του Σεφέρη, 
του Ελύτη, του Ρίτσου, του Αναγνωστάκη, του Λειβαδίτη, του Καμ- 
πανέλλη, του Σικελιανού και τόσων άλλων Ελλήνων ποιητών, ενώ 
η μελοποίηση του «Κάντο Χενεράλ» του Νερούδα και του «Ρο- 
μανθέρο Χιτόνο» του Λόρκα είναι αξεπέραστες. Αλλά και ο αυθεν
τικός λυρισμός του, γεμάτος έρωτα για τη ζωή και αγωνία για τις 
περιπέτειες της ύπαρξης.
Κάθε έργο του γινόταν ένα κομμάτι του εαυτού του: Είναι ο Ρομαν- 
θέρο Χιτόνο, ο ερωτευμένος κρατούμενος στο Μαουτχάουζεν, ο 
εξόριστος ποιητής, ο επιβάτης, ο φυλακισμένος, ο εραστής της 
Ουτοπίας και της Βεατρίκης, ο εξεγερμένος της Λατινικής Αμερι
κής, ο Διόνυσος, ο Οδυσσέας. Αυτός που μιλάει για τους αδικο
χαμένους της γενιάς του.Έναε οικουμενικόοΈλληνας.
Άνθρωπος δύσκολος και πείσμων υπήρξε πάντα ανοιχτός στις ανθρώ
πινες αντιφάσεις. Διάφανοε απέναντι σε εχθοούε και ιρίλουε. δεν 
ωοβήθηκε ποτέ να εκτίθεται χωρίο αναστολέε και προσχήματα. Η
πληθωρικότητα του χαρακτήρα του, το υψηλό αισθητικό του κριτήριο, 
το οραματικό του στοιχείο, η πηγαία έμπνευσή του, η διαίσθησή του, 
βρίσκονται μέσα στη μεγαλοσύνη του έργου του που έσπασε το σύ
νορα γεμάτο αληθινά «γιγάντιεε σκέψειε».
Είχα τη χαρά να μοιραστώ μεγάλες στιγμές μαζί του. Την επαφή με τό
σους λαούς, τους αγώνες τους και την ιστορία τους, δίνοντας συναυλίες 
παντού στον κόσμο. Τη μέθεξη με τόσο διαφορετικά ακροατήρια.Ήταν 
μια εποχή μεγάλων δυσκολιών και κινδύνων αλλά και ανοιχτών ορι
ζόντων. Συναντήσεις με άλλους καλλιτέχνες απ’ όλο τον κόσμο, μεγάλες 
πολιτικές προσωπικότητες όπως ο Αλιέντε, ο Κάστρο, ο Μιτερόν, ο 
Πόλμε. Αλλά και μέχρι σήμερα έργα του παίζονται όπου μπορεί να φαν
ταστεί κανείς.

Συνέχεια στη σελίδα 23...
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